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Bestuurlijke context

Met het oog op de behandeling van de kadernota 2008, de bestuursrapportage 2008-1, het
investeringsplan 2008-2012 en het Meerjarenperspectief Grondexploitaties 2008, zijn de raadsleden –
zoals te doen gebruikelijk - in de gelegenheid gesteld om vooraf schriftelijk vragen in te dienen. De
fracties van CDA, CU/SGP, D66, PvdA, SP en VVD hebben van deze gelegenheid gebruik gemaakt.
Daarbij zijn ook vragen gesteld over de jaarrekening 2007.
De antwoorden van het college op de vragen treft u bijgevoegd aan.

Met het oog op de behandeling van de jaarrekening 2007 in de commissie Bestuur d.d. 29 mei 2008,
zijn de antwoorden op de vragen over de jaarrekening 2007 al op 29 mei aan de leden van de commissie
beschikbaar gesteld.

Commissieparagraaf:
De vragen en antwoorden betreffende de kadernota 2008 en de bestuursrapportage 2008-1 maken
onderdeel uit van de behandeling van deze documenten in de commissie Bestuur van 12 juni en de
Raad van 16, 18 en 19 juni 2008

mailto:mhwbonsel@haarlem.nl
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KADERNOTA 2008

Fractie Prg Nr Blz Vraag Antwoord

CDA 10 1 46 Worden de belastingen die Haarlem heft rond precario ook
meegenomen bij de goede score van Haarlem?

Alle plussen en minnen– en risico’s –worden meegenomen bij de
bepaling van de score van Haarlem.

CDA 10 2 Bijlage 3
p. 56. 313

B&W maakt slimmer gebruik van provinciale, rijk en EU subsidies.
Wat heeft dit opgeleverd en welke taakstelling legt college zich op?
Gaat men uit van jaarlijkse 2 miljoen aan EU subsidies? Werkt B&W
analoog aan bijvoorbeeld Zaanstad aan een financiële strategie om de
schulden af te lossen en algemene reserves te versterken1?

Bij de nieuwe inrichting van de organisatie is de functie van
Subsidioloog samengesteld en ondergebracht binnen de afdeling
Stadszaken. Invulling van deze functie heeft recent plaatsgevonden. Na
een oriëntatiefase zullen in het najaar 2008 werkwijzen en processen
worden bijgesteld, zodat de doelstelling (meer profiteren van subsidies
van hogere overheden) gerealiseerd kan worden. Daarbij zullen best-
practices van andere gemeentes worden betrokken, waarbij ook
Zaanstad in beeld is.
Het definiëren van een financiële target is in de huidige fase nog niet
aan de orde, maar kan mogelijk later aan de orde komen. Het College
streeft daarbij uiteraard naar verruiming van de financiële
mogelijkheden, waarbij het bestaand beleid leidend is en niet de
beschikbaar te stellen middelen (waar nieuw beleid bij geformuleerd
wordt).

CDA 10 3 Wat is de stand van zaken mbt tarieven bouwafval? Haarlem heeft op korte termijn geen plannen om de tarieven van
bouwafval aan te passen.

1 In de programmabegroting 2008 constateert de gemeente dat met een extra financiële impuls van€ 200 miljoen in de periode 2007-2014 de ambities waargemaakt moeten
kunnen worden en de begroting van Zaanstad weer gezond kan worden gemaakt. Om€ 200 miljoen beschikbaar te krijgen wordt ingezet op€ 100 miljoen aan eigen 
middelen, zoals incidentele baten en stille reserves en€ 100 miljoen aan externe middelen, zoals subsidieregelingen. Deze middelen moeten dan worden ingezet om 
structurele problemen op te lossen, niet om nieuw beleid mee te financieren. Volgens de gemeente Zaanstad wordt hiermee ingezet op een nieuwe strategie, waarbij de
financiële kansen worden gezocht en niet alleen meer wordt gedacht vanuit financiële risico’s. 
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KADERNOTA 2008

Fractie Prg Nr Blz Vraag Antwoord

CDA 2 4 46 Werkt B&W ook aan een plan om nav commissie Dekker te werken
aan vereenvouding bouwregelgeving en andere regeldruk rond
bouwplannen in Haarlem?

Ja, de afdeling VVH heeft een voucher aangevraagd om gebruik te
maken van de Tijdelijke regeling stimulering vermindering van
administratieve lasten, zowel voor een doorlichting en maatregelenplan
t.a.v. bedrijven en burgers. De voucher voor bedrijven is inmiddels
verleend. Ernst & Young start voor de zomer met het onderzoek.
Los daarvan zijn maatregelen genomen in de interne werkprocessen
voor bouwvergunningen.

CDA 3 5 18 Verhoging budget welzijnswerk. Welke prestaties staan hier
tegenover? Hoe wordt RKC onderzoek naar faillissement Radius
hierbij betrokken?

De afspraken dienen nog nader ingevuld te worden en het College
komt hierover binnenkort met voorstellen
De uitkomsten van het RKC-onderzoek maken eens te meer duidelijk
dat het van belang is heldere afspraken te maken met (welzijns)-
instellingen en tijdig en periodiek te meten of de gestelde doelen
bereikt worden en daarmee deze nieuwe middelen doelmatig en
rechtmatig besteed zijn.

CDA 4 6 12 Hoe bereidt het college zich voor op de korting GSB? In welke
werkgroepen en lobbygroepen participeert Haarlem? Hoe verhoudt dit
zich tot Noord Hollands Stedenbeleid (NH3) met Almaar en Zaanstad
in kader EFRO subsidies?

De met het GSB belaste portefeuillehouders trekken vanuit hun
onderdeel samen op met de collega’s uit de G27 steden. Inzet wordt 
gepleegd op het beïnvloeden van kamerleden, partijgenoten etc. Ook
op ambtelijk niveau wordt samengewerkt, overlegd (o.a. de betrokken
ministeries) om het belang van het GSB over het voetlicht te krijgen.
Aandacht wordt gegeven aan wat met GSB bereikt is en nog meer wat
de resterende en nieuwe opgaven zijn. Niet alleen vanuit problemen
redenerend maar ook vanuit de kansen (de kracht van de steden) Het
kabinet komt dit jaar met een standpunt over de toekomstige aanpak.
Het college zal aan de hand van de nieuwe aanpak de consequenties
voor Haarlem in beeld brengen en wat haar verder te doen staat om
haar huidige positie en inbreng te kunnen behouden.
Hierbij betrekt het college de raakvlakken met wat nu nog de eerste
aanzetten zijn van een provinciaal steden beleid.
De samenwerking op NH3 niveau kan in dit verband zo mogelijk
worden geïntensiveerd

CDA 4 7 12 Wat is stand van zaken NH3 beleid en verwerving extra Europese
middelen?

Haarlem is met de provincie in gesprek. Ambtelijk wordt verdergaande
samenwerking verkend. Efro indieningdatum is 1 januari 2009. Daar
wordt naartoe gewerkt.
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KADERNOTA 2008

Fractie Prg Nr Blz Vraag Antwoord

CDA 4 8 19 Hoe gaan gemeente en schoolbesturen om klimaatproblemen in
scholen? Zijn er plannen in risicoscholen (Dreefschool bijv) qua
klimaat zgn CO2 meters te plaatsen?

Enerzijds zijn er problemen met voldoende binnenluchtkwaliteit.
Anderzijds kan met het oplossen van dat probleem ook een verbetering
in energiebesparing worden gerealiseerd. Er wordt vanuit de gemeente
ingezet op een gecombineerde aanpak. Met de schoolbesturen heeft een
eerste overleg plaatsgevonden over het gemeentelijk beleid
‘Klimaatneutraal’. Op korte termijn wordt met de schoolbesturen 
verder gesproken over de mogelijkheden voor het verbeteren van het
klimaat in de schoolgebouwen. Streven is te komen tot een plan van
aanpak voor alle schoolgebouwen. Bij die schoolgebouwen waar op
korte termijn bouwkundige investeringen worden gerealiseerd wordt
gelijk aandacht besteed aan maatregelen voor een goede
klimaatbeheersing.

CDA 4 9 27 Graag uitleg bij bijstelling huisvestingsplan á 20,7 miljoen Op korte termijn ontvangt u de ‘Evaluatie Uitvoeringsplan Strategisch 
Huisvestingsplan Onderwijs 2007-2010, bijstelling investeringsplan
2008-2011’. De bijstelling is o.a. noodzakelijk als gevolg van extra 
toename van het aantal leerlingen, aanpassingen van de
investeringsbedragen wegens stijging bouwkosten, nieuwe
ontwikkelingen die van invloed zijn op voorgenomen investeringen. In
de evaluatie wordt nader ingegaan op de achtergronden van de
bijstelling van het investeringsbedrag.

CDA 5 10 16 Wat is de reden dat vanaf 2009 geen geld voor areaalvergroting wordt
uitgetrokken?

In tegenstelling tot voorgaande jaren wordt er geen standaard bedrag
meer opgevoerd voor areaaluitbreiding. Claims voor areaaluitbreiding
dienen–gelijk aan andere claims- voortaan beargumenteerd
voorgelegd te worden. Dit dient te gebeuren bij het opstellen van de
projectopdracht, zodat bij de besluitvorming door de gemeenteraad de
totale kosten in beeld zijn. Hierbij moet betrokken worden vrijval door
areaalverminderingen en beschikbaarheid van (onderhouds)budgetten.
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KADERNOTA 2008

Fractie Prg Nr Blz Vraag Antwoord

CDA 5 11 17 Hoe gaat B&W om met fors gestegen bouwkosten bij aanbestedingen,
waarvan risico’s voor Pim Mulier en VMBO scholenbouw nu reeds 
worden onderkend? (relatie met investeringsplan)

Dit punt verdient voortdurende aandacht. De ramingen worden bij de
opstelling van het investeringsplan bijgesteld o.a. aan de hand van de
ontwikkeling van de bouwprijzen. Daarbij kunnen zich zowel
meevallers als tegenvallers voordoen.
Het is te doen gebruikelijk dat in contracten afspraken rondom een
bouwsom worden bepaald op de dan geldende prijzen en de te
verwachten prijsstijgingen tot aan oplevering. In het uiterste geval leidt
een onoverkomelijke kostenstijging tot het aanpassen van het ontwerp
om zodoende de bouwsom binnen het beschikbare budget te houden.

CDA 5 12 41 Wanneer krijgen we de actualisatie voortgang gemeentelijke
huisvesting? Spelen hier ook de gestegen bouwkosten een rol?

In het 1e kwartaal 2008 is over de voortgang gerapporteerd aan de
leden van de commissie Bestuur. Binnenkort zal er wederom een
rapportage plaatsvinden.

CDA 6 13 Bijlage 1

Blz. 5

Wat is de stand van zaken m.b.t. de nieuwbouw Onze Gezellen? Mede gelet op het voornemen om het juridisch eigendom van de
opstallen op de sportcomplexen over te dragen aan de verenigingen,
wordt bij (ver)nieuwbouw of renovatie ook een eigen bijdrage van de
verenigingen gevraagd. Deze eigen bijdrage kan in de vorm van
zelfwerkzaamheid, d.m.v. het verlenen van een direct aandeel in de
kosten van de bouw worden verleend, via het aandragen van creatieve
oplossingen die tot verlaging van de bouwkosten leiden. Onze Gezellen
onderzoekt momenteel intern op welke wijze de vereniging het beste
het eigen aandeel kan invullen.
Zodra hierover duidelijkheid bestaat, zal aan de raad een voorstel
worden voorgelegd om het gemeentelijk aandeel te verhogen (onder
meer i.v.m. de sterk gestegen bouwkosten) en kan het bouwproces
beginnen.

CDA 6 14 Bijlage
1Blz 5/6

Wanneer ontvangt de raad het resultaat van het onderzoek nieuwbouw
depot FHM?

Het College presenteert het onderzoeksresultaat nieuwbouw depot
FHM in najaar 2008.

CDA 9 15 Bijlage 1

Blz. 8

Herstel bodemsanering Oude Groenmarkt: uitleg, gevolgen? De verwachting is dat de sanering afloopt in sept 2008, afhankelijk van
de feitelijke afname van de oliegehalten in de grond. Het is de
bedoeling tenminste alle bovengrondse obstakels te verwijderen en de
bestrating (obstakelvrij) te herstellen.
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KADERNOTA 2008

Fractie Prg Nr Blz Vraag Antwoord

CDA 9 16 Bijlage 1

Blz. 13

Klopt de conclusie dat de 2 illegaal geplaatste woonwagens de
gemeente€ 325.000,- gaan kosten?

Het gaat om 2 tot op heden gedoogde standplaatsen. Getracht wordt om
deze uitbreiding van het bestaande kampje i..o.m. de corporaties en met
gesloten beurs uit te voeren. Mogelijk gaat dit gemoeid met enkele
aanpassingen van de standplaatsen c.q. de ontsluiting van het terrein.

CDA 9 17 Bijlage 3,
p. 57, 501

Hoe verhoudt dit zich tot signalen van wijkraden dat niet elke wijk
momenteel een wijkagent heeft?

Volgens onze informatie heeft elke wijk een wijkagent. In een wijk
nabij het centrum is een vacature die naar verwachting zeer binnenkort
zal worden ingevuld.

CU
SGP

10 18 13 Risico's grote Stedenbeleid. Verbetering Kwaliteit openbare ruimte.
Kans op verlies specifiek en flexibel inzetbare gelden. Graag meer
cijfermatige info.

Voor de Verbetering Kwaliteit openbare ruimte is over deze periode
een indicatief bedrag gereserveerd door de raad van€ 12,2 miljoen. 
Uitvoering van de transformatieovereenkomst met de corporaties is
daarbij de eerste prioriteit. Van dit bedrag is per 1-1-2008 nog€10,8
miljoen beschikbaar, waarvan€6,4 miljoen nodig is voor
verplichtingen voortvloeiend uit de transformatieovereenkomst. Deze
bedragen vormen geen risico, maar wel de uitwisseling in de tijd tussen
activiteiten op het gebied van achterstallig onderhoud respectievelijk
kwaliteitsverbetering openbare ruimte. We moeten er namelijk voor
zorgen dat voor de activiteiten die door omwisseling van
uitvoeringsvolgorde in de tijd naar achteren worden verschoven, ook
nog budget beschikbaar is op het moment dat ze uitgevoerd gaan
worden. Voor de uitvoering van de transformatieovereenkomst ná 2009
is namelijk een bedrag van 14,7 miljoen nodig, te verkrijgen via het
Grotestedenbeleid (de zogenoemde ISV3-gelden). Nu duidelijkheid
van het kabinet over de voorzetting en financiële omvang van het
Grotestedenbeleid (inclusief stedelijke vernieuwing) tot nu toe uitblijft,
loopt Haarlem het risico dat er na 2009 onvoldoende geld is voor de
uitvoering van deze activiteiten. Als dit scenario bewaarheid wordt,
kan dit betekenen dat een heroriëntatie op de prioriteiten in de aanpak
van de openbare ruimte nodig is.

De flexibele budgetten zitten met name binnen de pijler economie en
bedragen ongeveer€ 1 miljoen per jaar.
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KADERNOTA 2008

Fractie Prg Nr Blz Vraag Antwoord

CU
SGP

10 19 16 Kostencompensatie bij subsidies. Is een gewogen percentage van 1,6%
toereikend?

Bij de kostencompensatie voor gesubsidieerde instellingen wordt al
jarenlang uitgegaan van een gewogen percentage. Het percentage voor
subsidies is als volgt samengesteld: 70 % loonsom (stijging 2,25%) en
30% materiele kostencompensatie (0%). Dit is gelijk aan de
kostencompensatie die voor de gemeentelijke onderdelen geldt en
volgens ons toereikend. De gehanteerde systematiek betreft een
bestendige gedragslijn. Incidenteel doen zich specifieke situaties voor
waarbij specifieke afspraken over de subsidie worden gemaakt
(bijvoorbeeld een afwijkende CAO).

CU
SGP

10 20 17 Afbouw precario is PM ingevuld. Graag meer realistische raming. Er kan op dit moment geen betere raming worden ingevuld. Er is een
discussie gaande over het schrappen van de mogelijkheid tot het heffen
van precario op ondergrondse leidingen en kabels met ingang van
2010.

CU
SGP

10 21 20 Verlaging taakstelling inkoop. Welk bedrag wordt niet gehaald en voor
welk bedrag wordt de kostencompensatie ingezet?

Het hele bedrag van de taakstelling wordt gerealiseerd. Voor de
invulling van de taakstelling is gekozen voor een praktische insteek. In
plaats van het korten van inkoopbudgetten wordt nu geen kosten
compensatie verleend. Per saldo moet dit op het zelfde neerkomen,
omdat door goedkoper inkopen meer waar voor hetzelfde geld wordt
verkregen.

CU
SGP

10 22 21/22 Bezuinigingen. Wordt de taakstelling gehaald inclusief de nog te
bepalen bezuinigingen? Moet niet rekening worden gehouden met niet
realiseren bezuinigingen?

Vooralsnog worden alle bezuinigingen (inclusief de
inkooptaakstelling) gerealiseerd.

CU
SGP

10 23 29 Wanneer is het beleid risicomanagement operationeel? De directie heeft het beleid onlangs vastgesteld en er gaat vanaf heden
in de organisatie mee worden gewerkt.
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KADERNOTA 2008

Fractie Prg Nr Blz Vraag Antwoord

CU
SGP

10 24 56 Optimaal gebruik maken en subsidies. Wat zijn de vorderingen? Bij de nieuwe inrichting van de organisatie is de functie van
Subsidioloog samengesteld en ondergebracht binnen de afdeling
Stadszaken. Invulling van deze functie heeft recent plaatsgevonden. Na
een oriëntatiefase zullen in het najaar 2008 werkwijzen en processen
worden bijgesteld, zodat de doelstelling (meer profiteren van subsidies
van hogere overheden) gerealiseerd kan worden. Daarbij zullen best-
practices van andere gemeentes worden betrokken, waarbij ook
Zaanstad in beeld is.

Het definiëren van een financiële target is in de huidige fase nog niet
aan de orde, maar kan mogelijk later aan de orde komen. Het College
streeft daarbij uiteraard naar verruiming van de financiële
mogelijkheden, waarbij het bestaand beleid leidend is en niet de
beschikbaar te stellen middelen (waar nieuw beleid bij geformuleerd
wordt).

CU
SGP

10 25 55 Externe instroomstop wordt gestopt per 2007. Hoe is het beleid in
2008?

Het beleid wordt gecontinueerd. In bezuinigingsgebieden wordt
terughoudend omgegaan met externe invulling. Met ingang van 2008 is
de externe instroomstop opgeheven en wordt er weer geworven, met
uitzondering van de overheadfuncties.

CU
SGP

4 26 19 Vrijval opzegging Doordecentralisatieovereenkomst 2.2 miljoen.
Tegelijk 800.000 nodig voor onderhoud en 300.000 op basis van 0-
meting primair onderwijs.

Hoe wordt die 2,2 miljoen verwerkt?

Op korte termijn ontvangt u de voorstellen waarin de inzet van de
vrijvallende middelen doordecentralisatie is verwerkt. Uitgangspunt
van de voorstellen is dat de middelen worden ingezet voor het
bekostigen van investeringen in schoolgebouwen, t.w. uitbreidingen en
renovatie / functionele verbeteringen. Door deze investeringen is er
naar verwachting de komende jaren voldoende capaciteit voor het
huisvesten van de leerlingen en worden investeringen bekostigd
waardoor de functionaliteit van de schoolgebouwen wordt verbeterd en
de exploitatiekosten kunnen worden verlaagd.

CU
SGP

5 27 31 Optimalisatie Spoorzone. Zijn de onttrekkingen haalbaar? Op basis van de huidige stand en verwachte ontwikkeling van de
reserve Grondexploitatie zijn de onttrekkingen haalbaar en (daarom)
ingerekend in het meerjarenbeeld.
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KADERNOTA 2008

Fractie Prg Nr Blz Vraag Antwoord

CU
SGP

6 28 57 Winkelopenstelling op zondag. Hoe zal het college het kabinetsbeleid
terzake uitvoeren?

In het huidige beleid inzake winkelopenstelling op zondag maakt
Haarlem slechts beperkt gebruik van toeristische koopzondagen.
Alleen in het centrum kunnen winkels 7 extra zondagen open, in totaal
19 zondagen per jaar. Lang niet alle winkels maken gebruik van deze
mogelijkheid. Het kabinetsbeleid is nog niet vertaald in nieuwe
landelijke wetgeving die de mate van beleidsvrijheid van gemeenten in
dit opzicht regelt.

CU
SGP

8 29 58 Stimulering busvervoer. Wanneer kun je voor een euro naar de stad? De provincie is opdrachtgever openbaar vervoer. Plannen die de
gemeente heeft voor lagere tarieven in het openbaar vervoer zijn
afhankelijk van de instemming en de berekeningen van de provincie. In
dit geval onthoudt de provincie haar medewerking omdat er een
koppeling wordt gelegd met de omleidingskosten GOG. Er moet dus
eerst een oplossing daarvoor komen voordat iets gezegd kan worden
over de voortgang van het 1-Eurotarief.

Daarnaast wil de provincie ook inhoudelijk meedenken over het type
proef. De proef wordt daardoor waarschijnlijk wat anders als
oorspronkelijk plan. De kans dat door een goedkoper tarief meer
inkomsten worden gegenereerd lijkt overigens niet groot.
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KADERNOTA 2008

Fractie Prg Nr Blz Vraag Antwoord

CU
SGP

9 30 58 Kwaliteit bruggen zichtbaar en meetbaar verbeteren.
Ligt de uitvoering op schema? Is er voldoende budget?

Wanneer komt de Melkbrug aan bod?

Op 8 april 2008 hebben wij de nota: "Meerjarenprogramma Openbare
Ruimte, Groen en Verkeer 2008-2011; Uitvoering 2008" (WZ/OGV
2008/55532) vastgsteld. In deze nota is o.a. het volgende gemeld.

Nadat in 2003 door het Ingenieursbureau Haarlem begonnen is met het
programma werd al snel vastgesteld dat het rapport van
ingenieursbureau Oranjewoud geen volledig beeld gaf van hetgeen
buiten aangetroffen werd. Op basis hiervan is besloten om een groot
aantal bruggen opnieuw te onderzoeken. Vanwege de onderzoeken is
het programma herverdeeld. Het resultaat was dat het programma nog
steeds haalbaar was echter er was een marginale post onvoorzien
opgenomen en geen indexering.
In 2003 is besloten gezien het aantal te verrichten onderzoeken en de
lange voorbereidingstijden voor complexe bruggen, als eerste de niet
complexe bruggen te gaan vervangen/renoveren.

Voor het bruggenprogramma is in 2003 budget beschikbaar gesteld,
echter in de loop van de jaren zijn de kosten niet geïndexeerd. Ook is
er in het rapport van Oranjewoud alsmede de herverdeling geen
rekening gehouden met indexering. Verder is de huidige markt ten
opzichte van 2003 drastisch veranderd.

Het restant budget betreffende het bruggenproject met oog op 2008 is
dat alleen de Emmabrug en de Kortebrug kunnen worden afgemaakt.
De bruggen welke in 2008 geprognotiseerd waren, zijn hierbij
doorgeschoven naar 2009, te weten Pr. Hendrikbrug, Eendjesbrug, Jan
Gijzenbrug, Duinvlietvoetbrug, Bibliotheekbrug en Groenebrug.
Afgezien van onvoorziene omstandigheden moeten de bruggen daarna
met de beschikbaar gestelde gelden op een goede manier onderhouden
kunnen worden. Vanaf 2010 wordt daarom gewerkt met een meer
regulier vervangings- en vernieuwingsprogramma.
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KADERNOTA 2008

Fractie Prg Nr Blz Vraag Antwoord

CU
SG

9 31 58 Kwaliteit bruggen zichtbaar en meetbaar verbeteren.
Ligt de uitvoering op schema? Is er voldoende budget?

Wanneer komt de Melkbrug aan bod?

(Vervolg)

Voor de renovatie van de Melkbrug is in het Investeringsplan een
separate post opgenomen. Direct na het zomerreces zal het college een
besluit nemen over de aanbevelingen uit het onderzoek naar de
restaureerbaarheid van de brug en het daaraan gekoppelde programma
van eisen.

D66 1 32 55 “...wij maken het mogelijk dat er referenda gehouden worden...”
GROEN LICHT

Een referendum kost snel ca€ 150.000. Het college verwacht dat 
“burgers meer dan één keer per vier jaar hun stem laten horen”. De 
kosten van laten we zeggen twee referenda per 4 jaar komen dus
structureel op€ 75.000 per jaar. Waar kunnen wedat bedrag in de
kadernota vinden?

Het organiseren van een referendum kost veel geld. Omdat echter niet
te voorspellen valt wanneer een referendum zal worden gehouden en
dit naar verwachting niet heel vaak zal gebeuren, stellen wij voor daar
geen vast bedrag voor te reserveren, maar een oplossing te zoeken op
het moment dat de raad daadwerkelijk tot een referendum besluit.

D66 10 33 15 “... op dit moment is er nog geen inzicht in hoeverre de normatieve 
raming de werkelijke loonsom dekt. Hierover wordt de raad
geïnformeerd bij de begroting 2009...”

Is dat niet te laat, omdat die informatie van grote invloed is op de
financiële kaders?

Dit is inderdaad laat, maar er was geen andere mogelijkheid. De
loonsom voor de nieuwe organisatie is geraamd op basis van de
toegestane formatie, de functieschaal en een gemiddelde periodiek van
niveau 9. De informatie over de ontwikkeling van de werkelijke
loonsom was (als gevolg van definitieve plaatsing en administratieve
verwerking) pas per eind april definitief bekend.

D66 10 34 15 En behoort juist deze informatie niet heel eenvoudig aan de hand van
de loonadministratie opvraagbaar te zijn?

Ja, echter de informatie over de ontwikkeling van de loonsom was (als
gevolg van definitieve plaatsing en administratieve verwerking) pas per
eind april definitief bekend.
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D66 10 35 15 “... afbouwen naar de streefformatie...”

We hebben de indruk dat in toenemende mate externen en tijdelijke
krachten worden ingeschakeld. Juist wethouder Van Velzen heeft zich
als raadslid 2002/2006 mede sterk gemaakt deze kostenpost transparant
te krijgen, opdat de raad daar controle op kan uitoefenen. Die
transparantie is nu onvoldoende. Kan het college hier zo exact
mogelijk inzicht in geven, zowel betreffende het aantal fte’s, als de 
totale kosten? Wij zien deze informatie als een voorwaarde om de
kadernota te kunnen vaststellen. Svp onderscheid maken tussen
externen en inhuurkrachten.

Met het vaststellen van de budgethoudersregeling is de beleidsregel
externe inhuur vastgesteld. Deze beleidsregel geeft per categorie weer
wat de bevoegdheden zijn van de ambtelijke organisatie en het bestuur
(college en raad) op het gebied van externe inhuur. Inhuur is alleen
toegestaan als daar een specifiek budget of als de inhuur kan worden
gedekt door de loonsom ( in verband met bijvoorbeeld vacatureruimte).
Alle externe inhuur geschiedt op basis van deze beleidsregel.
Overigens bleek bij kadernota 2007 dat Haarlem vergeleken met
andere grote gemeenten Haarlem, Leiden, Den Bosch, Zaanstad,
Amersfoort en Tilburg een relatief laag bedrag aan externe inhuur
uitgeeft.
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D66 10 36 16 “...OZB tarieven worden op grond van het coalitieprogramma 
verhoogd met 3%...”

Uit de jaarrekening blijkt dat er in 2007 sprake is geweest van een
verhoging van ca 4,3%, resulterend in€ 257.000 extra OZB inkomsten.
Deze onvoorziene verhoging is, tenzij dat in 2009 wordt verrekend met
de aanslag OZB, in strijd met de in 2006 gestelde kaders, waar ook
D66 mee heeft ingestemd. Verrekening tot de afgesproken per saldo
verhoging is voor D66 een van de voorwaarden om te kunnen
instemmen met de kadernota 2008. Waarom heeft het college verzuimd
in de kadernota voor te stellen deze meevaller ‘fatsoenlijk’ met de 
OZB-betaler te verrekenen tot da in de kadernota 2006 afgesproken
bedragen?

De verhoging van de opbrengst van de OZB bestaat uit de verhoging
van de in het coalitieakkoord afgesproken 3%. Omdat voor het jaar
2007 nog een wettelijk maximum van kracht moest het
stijgingspercentage worden beperkt tot 2,75% (zie begroting 2007 blz
137). In 2007 kon dus, in tegenstelling tot de afspraken in het
coalitieakkoord, niet volledig rekening worden gehouden met het
inflatiepercentage. Dat betekende t.o.v. de uitgangspunten van het
coalitieakkoord een lagere opbrengst van circa€ 200.000.

De totale opbrengst van de OZB wordt met name bepaald door de
waardestijging van het onroerend goed en door de tarieven. Het is in
Haarlem gebruikelijk dat met de tariefstelling rekening wordt
gehouden met de gemiddelde waardestijging van de woningen en de
niet-woningen. M.a.w. een waardestijging wordt gecompenseerd door
corresponderende lagere tarieven. Naast de waardestijging speelt ook
het feit dat als gevolg van nieuwbouw de totale waarde van het
onroerend goed toeneemt en daarmee ook de opbrengst van de OZB.
Dat verklaart ca.€ 50.000 van de extra opbrengst.  Daar staan voor de 
gemeente ook toegestane kosten in de openbare ruimte tegenover.

Dit effect is al wel geraamd in de begroting 2009-2013 en had daarom
niet in de bestuursrapportage meegenomen moeten worden.

Voorts staat tegenover de meeropbrengst aan OZB een korting op de
algemene uitkering die de gemeente ontvangt uit het Gemeentefonds.
Deze korting vindt plaats aan de hand van de berekende
belastingcapaciteit in een gemeente en hangt samen met de waarde
ontwikkeling van het onroerend goed.

Het komt er m.a.w. op neer dat er extra opbrengsten van de gemeente
uit de OZB goeddeels worden afgeroomd d.m.v. een korting op de
algemene uitkering en in de vorm van extra uitgaven voor de openbare
ruimte.
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D66 10 37 19 “...het structurele budget voor wachtgelden etc te verhogen van 
€150.000 naar € 750.000...”

Bij herhaling heeft de heer Verhoef B&W erop geattendeerd dat de
budgetten voor wachtgelden etc veel te laag werden ingeschat. Hij
schatte het benodigd budget op ca€1,5 mio. Hem werd te kennen 
gegeven dat dergelijke waarschuwingen niet op prijs werden gesteld.
Blijkt hiermee dat hij het bij het rechte eind had?

Hij heeft daarmee gedeeltelijk gelijk. In het recente verleden werden
kosten voor wachtgelden wel geraamd binnen sectoren, maar naar nu
blijkt tot een te laag niveau.

D66 10 38 20 “...het structurele budget voor wachtgelden etc te verhogen van 
€150.000 naar € 750.000...”

In 2005 werd al een correctie fpu Publieksdienst toegepast van
structureel€275.000, nu nog eens€750.000 structureel, en bovendien 
nog eens€1.800.000 incidenteel, zodat het effect op de jaarschijven 
2009-2012 totaal ca€1,5 mio structureel bedraagt. Dat is een 
substantieel bedrag. Volgens Verhoef kan dit bedrag nog verder
oplopen vanwege de kosten fpu waarvan nog niet direct duidelijk is
hoeveel ambtenaren daar gebruik van zullen gaan maken. Kan het
college met zekerheid stellen, dat het huidige structurele budget tot en
met 2013 voldoende zal zijn?

Nee deze zekerheid is er niet aangezien e.e.a. afhangt van de uitstroom
en de instroom. Deze laten zich maar tot op zekere hoogte voorspellen.

D66 10 39 23 “...in de 2e Berap 2008 wordt voorgesteld een gedeelte van de
taakstelling op verzelfstandigen van€200.000 te laten vervallen...”

Heeft de raad deze 2e Berap al ontvangen? Is het verstandig daar nu al
op vooruit te lopen? Wat is de reden?

Hier is sprake van een tikfout, wij bedoelen de 1e Bestuursrapportage
(p.30). In de 1e bestuursrapportage hebben wij de daadwerkelijke
financiële effecten van de in 2008 te realiseren verzelfstandigingen
opgenomen. Als consequentie daarvan hebben we het tot nu toe
geraamde effect laten vervallen. Wij verwachten overigens dat er op
termijn nog schaalvoordelen en besparingen kunnen ontstaan,
bijvoorbeeld op het gebied van de sportaccommodaties (SRO) en het
nog te verzelfstandigen Servicebedrijf Haarlem.
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D66 10 40 25 “...niet door de raad te beïnvloeden...afschrijvingen van investeringen
die in het verleden zijn gepleegd...”

Betekent dit dat de afschrijvingstermijnen inmiddels allemaal op het
gewenste niveau zijn gebracht?

Dit betekent dat de kapitaallasten vastliggen conform de
afschrijvingstermijn die door de raad in de verordening artikel 212 zijn
vastgelegd.

D66 10 41 33 “...brandschades....€ 599.000...” 

Deze voorziening is in de vorige periode in het leven geroepen omdat
werd besloten het eigen risico op de brandschadeverzekering te
verhogen, met het oog op lagere premieafdrachten. Bij afschaffen van
de voorziening zal dit eigen risico steeds in de risicoparagraaf vermeld
moeten worden. Is het college dit voornemens te doen?

Het eigen risico is opgenomen in de in de risicoparagraaf.

D66 10 42 34 “...wordt voorgesteld om de volgende reserves op te heffen...”

De UPC-reserve wordt niet genoemd. Onder welke categorie valt deze
reserve, en is er een wezenlijk verschil met het vitaliteitsfonds, dat
destijds uit de verkoop Kabel is gevormd?

De UPC gelden (jaarlijks€ 312.000) zijn tot en met 2008 helemaal 
besteed. De kabelgelden hebben geleid tot het instellen van het
projectenfonds, het vitaliteitsfonds is niet gevormd uit de verkoop van
de kabel.

D66 10 43 46 “...uit de COELO tabel blijkt dat Haarlem een bescheiden 25e plaats
inneemt voor wat betreft de woonlasten...”.

Uit het BELASTINGOVERZICHT GROTE GEMEENTEN COELO
op bladzijde 49 blijkt dat de OZB in Haarlem van 2007 op 2008 met
5,1 % stijgt. Dat is volgens deze tabel de hoogste stijging van alle grote
gemeentes, een bijna 4 x grotere stijging dan het gemiddelde van deze
gemeentes. Is het niet correct om ook dit feit te vermelden?

De stijging van de OZB in Haarlem hangt samen met de in het coalitie
akkoord afgesproken jaarlijkse extra verhoging (dus bovenop de
inflatie) van 3%. Wij gaan er van uit dat dit gevoegelijk bekend is en
hebben er daarom in dit verband geen extra aandacht aan besteed. Daar
komt overigens bij dat Haarlem–ondanks de verhoging–een
gemeente blijft met relatief lage OZB-tarieven.
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D66 10 40 46 “... in 2000 was het gemeentelijke aandeel nog 21%. Er is dus sprake 
van een duidelijke afname...”

Hier citeren B&W een gemiddelde over alle Nederlandse gemeenten.
Voor Haarlem, dat wat betreft de OZB nu aan een inhaalrace bezig is,
liggen de cijfers anders. Hoe luiden de Haarlemse cijfers 2000
respectievelijk 2008?

Het antwoord op deze vraag kan niet worden gegeven omdat de
onderliggende cijfers die door het onderzoekscentrum Coelo zijn
gebruikt bij het opstellen van de Woonlastenmonitor 2008 niet bekend
zijn.

Omdat de gemeentelijke woonlasten in Haarlem gunstig afsteken bij
die van de meeste andere grote gemeenten, is het aannemelijk dat deze
t.o.v. het totaal van de bijkomende woonlasten, lager uitkomen dan het
landelijk gemiddelde van 14%.

D66 10 41 46 “...Voor Haarlem komt deze gemiddelde waarde op € 233.000...”

Haarlem telt 68.897 woningen, volgens de COELO gegevens.
Aangezien van huurwoningen (corporaties) de WOZ-waarde vanwege
het ontbreken van referentiewoningen sterk bij de marktwaardes
achterblijven, zal de gemiddelde WOZ-waarde van eigenaar-bewoners
veel sterker zijn gestegen dan de toelichting op bladzijde 46 en 47 KN
doet vermoeden. D66 heeft al in eerdere jaren naar een nadere
specificatie gevraagd, maar om politieke redenen blijft het college
dergelijke specificaties achter houden. Kan het college aangeven wat
de gemiddelde waarde is van de eigenaar-bewoner in Haarlem? En in
hoeverre zijn de gemeentelijke woonlasten voor deze groep tussen
2000 en 2008 ontwikkeld?

Er is geen sprake van het om politieke redenen achterhouden van
specificaties. Voor zover de gevraagde specificaties bekend zijn,
worden deze meegedeeld.

De gemiddelde waarde van een koopwoning in Haarlem bedroeg op
basis van de taxatiewaarde 1-1-2007€ 269.000.

De ontwikkeling van de woonlasten 2000-2008 wordt zwaar beïnvloed
door het afschaffen van de OZB gebruikersheffing met ingang van
2006. Dat betekent dat de ontwikkeling van de woonlasten over die
periode geen goed beeld geeft.

De ontwikkeling van de diverse categorieën van woningen kan uiteen
lopen (datzelfde geldt ook voor verschillen tussen wijken), dat valt
evenwel niet in de tarieven tot uiting te brengen aangezien een
dergelijke differentiatie wettelijk niet is toegestaan.
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D66 10 42 56 “...wordt de organisatie verkleind..per 2010 het aantal fte’s 1130 
bedragen...” oranje  stoplicht

Eerder heeft het college aangegeven “geheel op koers te liggen”, echter 
nu het licht op oranje. a) Betekent dit dat het aantal van 1130 in 2010
niet zal worden gehaald? b) Kan het college uitgebreid aangeven,
desnoods in een ‘slecht nieuws mededeling’,  wat de actuele prognose 
is? c) Het terugdringen van de formatie, om vervolgens weer 20%
flexibele krachten in te huren zet geen zoden aan de dijk. Loopt de
inhuur van flexibele krachten en externe adviseurs geheel volgens de
verwachtingen?

De formatiereductie wordt uitgevoerd volgens de afspraak uit het
Coalitieakkoord. Toch hebben wij onderwerp van een oranje stoplicht
voorzien, omdat er factoren zijn (meestal wetgeving) zoals inhaalslag
bestemmingsplannen, de omgevingsvergunning of bijvoorbeeld de
zorg voor ons milieu die er voor zorgen dat de streefcijfers van uit het
Coalitieakkoord niet volledig worden gehaald. De in de kadernota
genoemde benchmark naar de overhead in Haarlem geeft echter weer
een ander perspectief (namelijk een verdere reductie).

D66 10 43 nvt “...Omdat wij hiermee in feite staand beleid bevestigen, vonden wij het 
wat overdreven deze dingen in het coalitieakkoord op te schrijven....”

De opstellers (we citeren de heer Kaatee bij de presentatie van het
akkoord in de raadsvergadering april 2006) van het coalitieakkoord
hebben uitdrukkelijk aangegeven dat ‘staand beleid’ onderdeel van dat 
akkoord mocht worden geacht. In de stand van zaken wordt echter
alleen ingegaan op ‘nieuw beleid’.  Met betrekking tot veel ‘staand 
beleid’ (dat dus óók onderdeel van het akkoord is) maakt D66 zich nu 
juist zorgen. Te denken valt aan Pim Mulier, Nol Houtkamp, de
Schoterbrug, de jachthaven Schoteroog, de VMBO-scholen met hun
mislukte aanbestedingen, de huisvesting primair en secundair
onderwijs, het voetbalstadion, kortom allemaal zaken die dus volgens
de coalitiepartners wel degelijk tot het akkoord moeten worden
gerekend, maar die stuk voor stuk op oranje en rode lichten zouden
kunnen rekenen. Kan het college al deze zaken eveneens op de
voortgang beoordelen en van stoplichten voorzien, waar nodig een
toelichting?

Wij wijzen op het overzicht dat in de Berap 2008-1 op pag 33 e.v. is
opgenomen en waarin de voortgang van de grote projecten, waar D66
op doelt, wordt weergegeven.



VRAGEN NAAR AANLEIDING VAN KADERNOTA 2008 EN 1e BESTUURSRAPPORTAGE 2008

17

KADERNOTA 2008

Fractie Prg Nr Blz Vraag Antwoord

D66 10 44 nvt Waarom zijn de programma’s heringedeeld? Is verwarrend. We hebben 
de nieuwe programmanummering toegpast, waar duidelijk.

Bij het opstellen van de programmabegroting, mede aan de hand van
de aanbevelingen binnen het traject ‘verbetering informatiewaarde 
begroting’ is nader gefocust op de relevante beleidsvelden. Dit 
betekent dat vroegere onderdelen uit de programma’s zijn verwijderd, 
dat zaken zijn samengevoegd ed. Verder is een nieuwe nummering
toegepast. Alles in directe samenwerking met een delegatie vanuit de
raad.

De voormalige programma’s 5 (wonen) en 9 (stedelijke ontwikkeling) 
zijn bij deze actie samengevoegd in het nieuwe programma 5. De raad
is hier al in eerder stadium mee akkoord gegaan

D66 2 45 19 IP IP Hoe verhouden de investeringen zich boekhoudkundig met de
nieuwe opzet VRK? Moet er geen boedelscheiding worden
aangebracht?

De VRK heeft bij de regionalisering van de lokale brandweer het
huidige budget voor kapitaallasten behouden. Uit een berekening is
gebleken dat dit, door de vrijval van kapitaallasten (omdat de
investeringen zijn afgeschreven) budget voor de VRK voldoende is
voor toekomstige (vervangings)investeringen. De investeringen in
brandweermaterieel komen daarom in het eerstvolgende IP te
vervallen.

Onderdeel van de regionalisering is een boedelscheiding, in de zin dat
de activa van bandweer materieel en–materiaal overgaan naar de
VRK, terwijl de activa van de huisvesting vooralsnog bij de gemeente
blijven. Dit laatste in afwachting van de uitkomst van nader onderzoek
of het mogelijk, wenselijk en zinvol is om de huisvesting aan de VRK
over te dragen.
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D66 3 46 63 1003 Ouderen en mensen met een beperking dienen zo veel en zo lang
mogelijk zelfstandig te kunnen blijven wonen: kunt u aangeven
waarom de gemeente bij het toekennen van bepaalde faciliteiten voor
ouderen een leeftijdsgrens hanteert?

Momenteel beziet de uitvoeringsorganisatie Wmo de Verordening
voorzieningen maatschappelijke ondersteuning (Vvmo) (reg.nr
PD/DV/2006/417) en de beleidsregels voorzieningen Wmo 2007
(PD/DV/2007/37) op onderlinge samenhang en consistentie met hogere
wet- en regelgeving. Uit een deel van het onderzoek is gebleken, dat
nadere besluitvorming over de interpretatie van artikel 19d -waarin het
begrip leeftijd is opgenomen- van de Wmo en de beleidsregels
noodzakelijk is. Vooruitlopend op het eindresultaat van het totale
onderzoek, heeft het college voor dit onderwerp een nota in
voorbereiding. In de nota wordt tbv de interpretatie van artikel 19d een
aanvullende/gewijzigde tekst op de huidige beleidsregels voorgesteld.

D66 3 47 64 1004 De zorg moet klantgericht zijn etc.: hoeveel tijd kost het om een
indicatie woningaanpassing voor mekaar te krijgen? Hoeveel tijd een
indicatie huishoudelijke hulp?

Bij woningaanpassingen varieert de afhandeltijd van de
indicatiestelling woningaanpassing zeer en is afhankelijk van het soort
woningaanpassing dat wordt aangevraagd. Bij grote ingrijpende
aanpassingen is de doorlooptijd doorgaans langer. Dit geldt ook in
situaties waarbij (medisch) advies moet worden opgevraagd.

De afhandeltijd van een indicatie huishoudelijk hulp voor zover deze
wordt behandeld door middel van de beslisboom, bedraagt op dit
moment maximaal 2 weken. Indien nader onderzoek noodzakelijk
wordt geacht, is de afhandeltijd langer en afhankelijk van de benodigde
doorlooptijd voor het aanvullend (extern) indicatie-advies.

D66 4 48 21 IP IP Geplande investeringen Linneaus/Damiate en Noordzeecollege
wijken paar miljoen af van IP 2007-2012. Hoe verklaart u deze
afwijking?

De afwijking wordt veroorzaakt door de ontwikkelingen op de
bouwmarkt (o.a. stijging van de bouwkosten). Op korte termijn
ontvangt u hierover nadere informatie.
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D66 4 49 22 IP IP a) Sportpark Pim Mulier: Uitgifte kantoren zou in 2007 981.000
opbrengen, nu staat dezelfde opbrengst in 2010 gepland. Hoe kan dat
en wordt er geen indexering toegepast?

b) “Hogere grondopbrengst Sports Business Center”: zou in 2010 
719.000 euro zijn. Hoe hoog zou de opbrengst dan eerder zijn? En
waarom nu pas in het I.P opgenomen?

De voorbereiding van de herinrichting van het Pim Mulier Sportpark
heeft aanzienlijk langer geduurd dan werd verwacht. Oorspronkelijk
waren in het IP geraamde bedragen opgenomen. Pas na de afronding,
in november jl., van de langdurige onderhandelingen met de
aannemerscombinatie Pellikaan/Oranjewoud konden de contractueel
overeengekomen, juiste opbrengstenen uitgaven van het Pim
Mullierpark (waaronder de grondopbrengst Sport Business Center) en
de op basis van de definitieve planning juiste jaarschijven in het IP
worden ingevuld. Hoewel het bedrag van€ 981.000 al in een eerdere 
onderhandelingsfase was overeengekomen (en daarom al voorkwam in
het IP 2006-2011), is altijd duidelijk geweest dat het moment waarop
de betalingsverplichting feitelijk zal ontstaan, op procedurele gronden
(bouwvergunningen e.d.) op zijn vroegst in 2010 zal zijn. Bij de
vaststelling van de hoogte van het bedrag is daarmee rekening
gehouden, zodat indexering niet aan de orde is.

D66 4 50 28 IP IP Voor bouw Al Ikhlaas is een post in 2010 opgenomen van 1.748.775
euro. Dit is nieuw en de school is niet in schoolplan opgenomen. Wat
is de reden?

In het door uw raad vastgestelde ‘Uitvoeringsplan Strategisch 
Huisvestingsplan Onderwijs 2007-2010’ is uitgegaan van het 
raadsbesluit om deze basisschool niet op te nemen op het Plan van
Scholen. De minister van OCW heeft besloten in te stemmen met het
door de gemeenteraad vastgestelde Plan van Scholen, waarop deze
basisschool niet was opgenomen, maar volgtijdelijk besloten deze
basisschool de status van ‘nevenvestiging’ van een basisschool in
Amsterdam toe te kennen. Dit besluit betekent dat zolang de
hoofdvestiging (school in Amsterdam) aan de instandhoudingsnorm
voldoet de basisschool ‘Al Ikhlaas’ in Haarlem ook wordt 
gehandhaafd. Op grond van de onderwijswetgeving is de gemeente
Haarlem verantwoordelijk voor het bekostigen van de huisvesting van
deze basisschool. Nu duidelijk is dat deze basisschool ook de komende
jaren in stand zal blijven is adequate huisvesting voor deze basisschool
noodzakelijk. Om deze reden is de investering voor deze basisschool
opgenomen.
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D66 5 51 31 IP Uitbreiding Oorkondelaan + vd Aart woonwagenstandplaatsen 1.5
miljoen. Ligt daar al een raadsbesluit aan ten grondslag?

Voor de uitbreiding van de Oorkondelaan is een krediet verstrekt in
2003 (RB 12/2003). Voor de uitbreiding vd Aartweg zal nog een
besluit worden gevraagd in het tweede/derde kwartaal 2008.

D66 7 52 59 “...zullen de ambities in het coalitieakkoord... niet worden 
gerealiseerd”

a) Hoeveel bijstandgerechtigden werken nu in het onderhoud? b) En in
hoeverre is er ten gevolge hiervan een extra inhaalslag wegwerken
achterstallig onderhoud gemaakt?

Er werken gemiddeld 30 personen in het onderhoud.
Begin december 2008, nadat de afdeling Stadswerk/Ingenieursbureau
afspraken had geconcretiseerd met Paswerk, is de 5%-regeling
opgenomen in de (moeder)besteksteksten en publicaties.

De 5%-regeling is van toepassing op werken:
- met een aanneemsom van meer dan€ 200.000,-;
- met een loonsom van minimaal€ 80.000,-;
- met een uitvoeringsduur van minimaal 4 maanden.

De 5%-regeling is niet van toepassing op saneringswerken waarbij
conform de Wet Bodembescherming een saneringsplan verplicht is.

Bij een werk, uitgevoerd binnen de kaders van het inlopen van
achterstallig onderhoud, dat voldoet aan de hierboven genoemde eisen
is de 5%-regeling van toepassing.

D66 7 53 56 308 Een verhoogde uitstroom uit de bijstand: Kunt u aangeven hoeveel
mensen in 2007 daadwerkelijk zijn uitgestroomd dankzij reïntegratie
inspanningen?

Jaarlijks beëindigt 1/3 van het bijstandsbestand zijn uitkering om
verschillende redenen. In 2007 zijn ruim 1200 mensen uitgestroomd uit
de bijstand. Het is niet bekend hoeveel mensen ook zonder traject
zouden zijn uitgestroomd. In ons project Work First bedraagt de
uitstroom naar werk 40%.
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D66 8 54 43 IP Fietserstunnel Buitenrustbruggen 2 miljoen. In het voorontwerp BP
Schalkwijk lijkt de aanleg van de fietstunnel niet mogelijk te zijn. Moet
dit niet alsnog gewijzigd worden? b) kan het college aangeven of deze
investering steeds vooruit wordt geschoven de afgelopen 6 jaar?

a) Het college zet nog steeds in op de mogelijke aanleg van deze
noodzakelijke verbinding en betrekt deze wens bij de behandeling van
het BP Schalkwijk.

b) uit overleg met provincie en Rijk blijkt dat in het kader van
dynamisch verkeersmanagement inmiddels van die zijde interesse is
hieraan mee te willen werken. Derhalve zijn voorbereidingen in gang
gezet tot aanvraag van subsidie bij BONroute, e.e.a. in het kader van de
Provinciale Netwerkvisie.

D66 9 55 16 “...wordt vanaf 2009 geen geld voor areaaluitbreiding geraamd...”

Betekent dit dat het reken-areaal waarop de normbudgetten voor
regulier onderhoud zijn gebaseerd inmiddels het werkelijke gemeente-
areaal is? Of moet alsnog een inhaalslag worden gemaakt?

In tegenstelling tot voorgaande jaren wordt er geen standaard bedrag
meer opgevoerd voor areaaluitbreiding. Claims voor areaaluitbreiding
dienen–gelijk aan andere claims- voortaan beargumenteerd
voorgelegd te worden. Dit dient te gebeuren bij het opstellen van de
projectopdracht, zodat bij de besluitvorming door de gemeenteraad de
totale kosten in beeld zijn. Hierbij moet betrokken worden vrijval door
areaalverminderingen en beschikbaarheid van (onderhouds)budgetten

D66 9 56 09 “...het achterstallig onderhoud is met 1 mio verminderd...”

Hoeveel bedraagt het totale achterstallig onderhoud, en is die
hoeveelheid per saldo afgenomen of gegroeid, in welke mate?

Op 22 november 2007 heeft de raad de nota "Herijking
normbudgetten" vastgesteld (rb. 214/2007). Uit de nota blijkt dat het
gat tussen normbudget en beschikbaar budget de afgelopen drie jaar
met 1,7 miljoen euro is verkleind. Ook het achterstallig onderhoud is
met 1,3 miljoen euro gedaald. Met behulp van de extra gelden uit het
coalitieakkoord is het mogelijk om voor alle domeinen, met
uitzondering van de verhardingen, de komende jaren op normniveau te
komen. Het andere doel, het wegwerken van de
onderhoudsachterstand, kan in 2013 bereikt worden. Het volgens de
huidige inzichten nog benodigde bedrag van 1,3 miljoen euro dient dan
wel te worden betrokken bij de actualisering van de normbudgetten ten
behoeve van de Kadernota 2010.

De gemeenteraad heeft het college dan ook opgedragen om de raad ten
behoeve van de Kadernota 2010 een actualisering aan te bieden,
waarbij aangegeven wordt hoe het achterstallig onderhoud is ingelopen
en wat nodig is om de normbudgetten voor de verschillende onderdelen
van de openbare ruimte te handhaven dan wel te bereiken;
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D66 9 57 31 ‘...verkoop kavel W.Dreesplantsoen...€1.4 mio...”

D66 is geen voorstander van bebouwing van dit plantsoen. Destijds
hebben we aangegeven te overwegen enkel voor een maatschappelijke
functie een uitzondering te maken. Het beoogde bedrag lijkt echter met
vrije sectorwoningbouw overeen te komen. Heeft de raad hierover al
een besluit genomen?

In 2002 is het bestemmingsplan 'Ramplaankwartier' ontwikkeld waarin
voor deze locatie de bestemming maatschappelijke doeleinden met
daarboven woningen is aangegeven.

In de komende maanden zal de verkoop van dit perceel worden
voorgelegd aan de raad.

D66 9 58 48 IP Renovatie grootschalig groen: hieronder vallen kastanjeziekte,
Engelandpark en Haarlemmerhout. Kunt u een uitsplitsing geven van
deze posten? Vorig jaar stond er nog 500.000 euro voor 2008
gereserveerd, waarom is er 4000 euro beknibbeld?

Ook voor 2008 staat 500.000 euro gereserveerd. Er is hierop niet
beknibbeld. In het Investeringsplan is het bedrag dat voor renovatie is
uitgetrokken niet uitgesplitst.

De uitsplitsing is als volgt:
- Uitvoering Kastanjes
- Engelandpark
- Groen zone Kleverlaan
- Haarlemmer Hout
- Poelbroekpark
- Polder, Verenigde
- Poelpolder
- Middengebied Molenwijk

De financiële verdeling wordt jaarlijks gemaakt op basis van de
ingediende projecten en is nu nog niet aan te geven.

D66 9 59 59 704 Wij kiezen voor meer groen in versteende buurten: kunt u
aangeven welke versteende buurten afgelopen 2 jaar meer groen
hebben gekregen en/of het komend jaar krijgen?

Analyse en voorstellen hiervoor worden gedaan in het
Groenstructuurplan 2008. komt in juli 2008 in B&W en in september
2008 in cie. Beheer.

DA 6 60 Bijlage 1

Blz. 5/6

Bij de financiering renovatie stadsschouwburg is afgesproken dat het
restant aanbesteding Patronaat geïndexeerd zou worden ingezet. Op
welk bedrag is dit uitgekomen?

In een vroeg stadium is inderdaad een restant aanbesteding Patronaat
gereserveerd voor dit doel. Dit was een bedrag van€ 800.000 (nota 
2004/687). Daar dit bedrag uiteindelijk nodig is gebleken voor het
Patronaat, heeft het geen onderdeel uitgemaakt van de financiering
voor de schouwburg. Dit heeft geen invloed gehad op het bedrag dat
ten laste van de gemeente is gereserveerd voor de schouwburg.
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PVDA 1

3

61 Blz. 63
KN nr.
1005

Wachtlijst voor huishoudelijke zorg
Hoe lang is de wachtlijst voor huishoudelijke zorg?
Hoeveel tijd zit er tussen het verkrijgen van de indicatie en het
ontvangen van huishoudelijke hulp?
Sluit het verstrekken van kortdurende, acute huishoudelijke hulp
hierbij aan, m.a.w. op welke manier zorgen we dat niemand tussen
‘wal en schip valt’ als het gaat om kortdurende (= meestal acute) zorg? 
Ons bereiken regelmatig berichten dat dit niet het geval is door de
wachtlijst voor huishoudelijke hulp.

Voor zover beschikbaar variëren de wachtlijsten per zorgaanbieder.
Deze variatie hangt direct samen met de beschikbaarheid van het
personeel. In het afgelopen jaar is het voorgekomen dat de periode
tussen afgifte van de indicatie en start zorg 6 weken of meer bedroeg.

Tussen de zorgaanbieders en gemeente zijn met betrekking tot de
spoedeisende situaties separate afspraken gemaakt over de levering van
de zorg. Als gevolg van de personele capaciteitsproblemen komt deze
afspraak soms in het gedrang. In een dergelijke situatie zijn alle
inspanningen erop gericht om de klant alsnog van zorg te voorzien.

Overigens bedraagt de gemeentelijke afhandeltijd van een indicatie
huishoudelijk hulp voor zover deze wordt behandeld door middel van
de beslisboom op dit moment maximaal 2 weken. Indien nader
onderzoek noodzakelijk wordt geacht, is de afhandeltijd langer en
afhankelijk van de benodigde doorlooptijd voor het aanvullend
(extern) indicatie-advies

PVDA 1 62 Blz. 69
KN nr.
1315

Op welke termijn kunnen we de uitgangspuntennotitie inzake een
nieuw model van loketten verwachten?

De nota “raad op maat” zal  na het reces aan de raad worden 
aangeboden.

PVDA 10 63 Blz. 17
KN

Toevoeging reserve 2010
Vorig jaar is de toevoeging aan de Algemene Reserve van 1,25 miljoen
uit het Coalitieakkoord geschrapt in 2010 wegens gebrek aan middelen.
Nu 2010 weer voldoende positief beeld geeft, is het niet verstandig
deze toevoeging weer terug te zetten in het meerjarenbeleid?

Een en ander zal worden bezien bij de opstelling en de besluitvorming
over de begroting 2009–2013.
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PVDA 10 64 Blz. 17
KN

Opleidingsbudget
Vorig jaar is bij de begroting ook al extra geld toegevoegd aan het
opleidingsbudget. Waar wordt deze verhoging op gebaseerd? Ligt het
niet voor de hand deze verhoging pas in te zetten op het moment dat
daar ook daadwerkelijk tekorten zijn? (hierover is toch nooit eerder in
een jaarverslag gerapporteerd)

Met de toevoeging van de extra gelden (€ 1,5 mln uit de 
terugontvangen gelden van de IZA) komt Haarlem uit op het
gemiddelde percentage dat landelijk door gemeenten aan vorming en
opleiding wordt besteed.
Als gevolg van de reorganisatie, waarbij veel medewerkers van functie
zijn veranderd, is er sprake van een verhoogde vraag naar vorming en
opleiding. Daarnaast wordt in het kader van de reorganisatie ingezet op
een kwaliteitsniveau van het personeel dat past bij het ambitieniveau
van de stad.

PVDA 10 65 Blz. 21
KN

Bezuinigingen personeel
Is bij de bezuinigingen op de personeelsomvang nog steeds de
prioritering uit de bijlage van het Coalitieakkoord de basis? Kan dit
worden aangetoond?

De prioritering uit de bijlage van het Coalitieakkoord is nog steeds
basis voor de personeelsomvang. Bij de uitwerking van de formatie
van de inrichtingsplannen van de nieuwe hoofdafdelingen zijn alle
voorstellen tot formatiereductie naar aanleiding van het
Coalitieakkoord onverkort overgenomen. In het reorganisatiebesluit
van 11 september zijn de inrichtingsplannen (met inbegrip van de
reductievoorstellen) door ons vastgesteld. In bijlage 3 van de
Kadernota ziet u hiervan het resultaat.

PVDA 10 66 Blz. 23
KN

Verzelfstandigingen
Kunt u een nadere uitleg geven voor het laten vervallen van de
taakstelling op verzelfstandigingen (anders dan de pag. 30 van de
Bestuursrapportage 2008-I)?

In deze bestuursrapportage hebben wij de daadwerkelijke financiële
effecten van de in 2008 te realiseren verzelfstandigingen opgenomen.
Als consequentie daarvan hebben we het tot nu toe geraamde effect
(gedeeltelijk) laten vervallen. Wij verwachten overigens dat er op
termijn nog schaalvoordelen en besparingen kunnen ontstaan,
bijvoorbeeld bij het nog te verzelfstandigen Servicebedrijf Haarlem.
Dat is ook de reden dat een gedeelte van de taakstelling
verzelfstandigingen ad€ 2 ton vanaf 2011 is gehandhaafd.

PVDA 10 67 Blz. 23
KN

Benchmark overhead
Kan de Raad het benchmarkrapport naar de overhead toegestuurd
krijgen?

Ja. Wij hebben de griffie een exemplaar doen toekomen.
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PVDA 10 68 Blz. 34
KN

Groene fondsen
Bij de behandeling van de begroting 2007 heeft u het volgende gezegd
n.a.v. onze vraag over groene fondsen: “We zijn ons al aan het
oriënteren, maar eerlijk gezegd werd die oriëntatie getrokken door de
informatie dat groene fondsen ons voordelige leningen tegen lage
rentes kunnen uitreiken. Volgens mij bedoelde u iets anders, maar als
beide doelen bij elkaar komen, komt het volgens mij goed”Bent u zich
nog steeds aan het oriënteren of valt er al iets te melden?

Dit onderwerp moet nog worden opgepakt.

PVDA 10 69 Blz. 39
KN

Gedragsregels
Hoe gaan de gedragsregels ‘ik werk voor Haarlem’ aansluiten bij het 
coalitie akkoord Sociaal en Solide?

Waar nodig zijn de gedragsregels zodanig geformuleerd dat deze
aansluiten bij de afspraken die zijn gemaakt in het coalitie akkoord.

PVDA 10 70 Blz. 55
e.v. KN

Verzamelvraag “Smilies” 
De PvdA-fractie is zeer gecharmeerd van weergave van de stand van
zaken van afspraken uit het Coalitieakkoord en de beleidsvoornemens
uit de begroting middels smilies. Het vergemakkelijkt de discussie en
geeft in één overzicht de stand van zaken weer. Wij hebben wel een
kritische kanttekening bij de plaatsing van verschillende groene/rode
smilies die naar ons beeld mogelijk een te positief beeld schetsen. Maar
wij begrijpen ook dat hier sprake is van een groeiproces.
Desalniettemin hebben wij de volgende opmerkingen (zie bijgevoegde
tabel aan het eind). Heeft het College hierop een reactie?

Wij zijn verheugd te horen dat het gebruik van smilies in goede aarde
valt. Vanzelfsprekend wordt het gebruik van smilies in de komende tijd
vervolmaakt. Pas na afloop van een gehele planning en control cyclus
(van kadernota tot aan jaarrekening) kan iets gezegd worden over de
juistheid van de informatie. Bij de jaarrekening zullen we u naast de
rekeningsuitkomsten ook informeren over de realisatie van de smilies
Voor de beantwoording van de specifieke vragen over de smilies
verwijs ik u naar de afzonderlijke antwoorden.

PVDA 10 71 Hoeveel kost het beantwoorden van een Raadsvraag door de
gemeente?

Dat is moeilijk aan te geven aangezien dit o.a. afhangt van de
ingewikkeldheid van de vraag en daarmee van het tijdsbeslag en de
functie van de ambtenaar die de vraag beantwoordt, alsmede van het
aantal andere betrokkenen in de organisatie. Als richtsnoer kan een
uurtarief van ca.€ 80 worden aangehouden. 
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PVDA 10 72 Blz. 39
KN

Diversiteitsbeleid
Volgens de jaarrekening is (p.219) is diversiteitsbeleid één van de
speerpunten van personeelsbeleid. In het hoofdstuk
organisatieverandering in de Kadernota vinden we daar niets meer over
terug. Betekent dit dat het geen speerpunt meer is voor de komende
tijd?

Diversiteitsbeleid is een speerpunt binnen het personeelsbeleid.
In de afgelopen jaren is er vrijwel geen externe werving geweest en
kon het diversiteitbeleid maar beperkt vorm worden gegeven. Recent,
zijn na afronding van de reorganisatie, veel vacatures vrij gegeven.
Dat was het moment om de uitvoering van diversiteitbeleid ter hand te
nemen. Navolgend een opgave van de ondernomen acties en de eerste
voorlopige resultaten:

Naar aanleiding van de vacatures uit de eerste tranche hebben ongeveer
15 mensen gereageerd die mogelijk tot de doelgroep behoren.
De vacatures zijn i.s.m. met het CWI Haarlem gemeld bij forum,
Instituut voor Multiculturele Ontwikkeling. Dit heeft geen enkele
reactie opgeleverd.
De vacatures zijn gemeld bij de Stichting voor Vluchteling-Studenten
UAF (University Assistance Fund). Deze stichting heeft een bestand
van hoogopgeleiden, maar zonder werkervaring in Nederland. De
vacatures van de 1e tranche leverde geen match op met de kandidaten
van deze stichting.

Om meer mensen uit de doelgroep te bereiken wordt overwogen om
vacatures te plaatsen op www.yebjobs.nl een site voor Young Etnic
Professionals. Hier zijn relatief veel kosten aan verbonden.

Er worden posters en flyers ontwikkeld die verspreid worden in het
netwerk van organisaties van allochtonen.

Naar aanleiding van de teleurstellende resultaten uit de 1e tranche is de
heer M. Choucha van het CWI in Haarlem uitgenodigd. De afspraak is
gemaakt dat de vacatures persoonlijk bij hem worden aangemeld nog
voordat er extern geadverteerd wordt. De heer Choucha kijkt in het
bestand van CWI naar geschikte kandidaten. Zodra de vacature extern
wordt vrijgegeven krijgen deze kandidaten bericht van de heer
Choucha. Deze kandidaten kunnen solliciteren via de website. De
afspraak is dat zij altijd worden uitgenodigd voor een gesprek.

Ook worden er gesprekken gevoerd met de heer M. Ocal van de
stichting Dock, die veel contacten heeft in de Turkse gemeenschap in
Haarlem.

http://www.yebjobs.nl/
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PVDA 10 73 Blz. 41
KN

Concernhuisvesting
Is de voortgangsnotitie over het huisvestingstraject beschikbaar vóór
behandeling van de Kadernota?

In het 1e kwartaal 2008 is over de voortgang gerapporteerd aan de
leden van de commissie Bestuur. In het 2e kwartaal 2008 zal er
wederom een rapportage plaatsvinden.

PVDA 10 74 Blz. 23
KN

Optimaliseren projecten
Waarom is er in 2011 e.v. sprake van een nadeel van 500.000 bij
optimaliseren projecten?

Het betreft hier slechts een optisch nadeel, dat wordt veroorzaakt door
de wijze waarop wij de tabellen samenstellen (cumulatief). Het
voordeel door optimalisering is niet structureel, maar incidenteel.
Daarom wordt het per 2011 weer teruggeraamd. Er is derhalve geen
sprake van een nadeel.

PVDA 10 75 Blz. 40
KN

Organisatieverandering
Is de zelfstandigheid van het projectenteam t.o.v. gemeentelijke
opdrachtgevers (Stadszaken) na de reorganisatie verzekerd, zoals
enkele jaren in het Rekenkamerrapport “grote Projecten” werd 
aanbevolen? Hoe is dit vorm gegeven?

Door het instellen van het Project Management Bureau is deze
zelfstandigheid verzekerd. Immers het opdrachtnemerschap rust bij het
PMB en het opdrachtgeverschap bij de opdrachtgevende
hoofdafdelingen. Deze relatie wordt nog aangescherpt in de binnenkort
uit te brengen notitie opdrachtnemer-opdrachtnemer.

PVDA 2 76 Blz. 71
KN

Welke prioriteiten heeft u voorrang gegeven, zodat u de burgers niet
volledig op de hoogte heeft kunnen stellen van het feit dat er een
tegemoetkoming is voor veilige achterpaden?

De prioriteiten die in 2007 voorrang hebben gekregen, zijn de
bestrijding van jongerenoverlast en criminaliteit door jongeren.

PVDA 3 77 Blz. 55
KN nr.
306

Klanttevredenheid.
Zijn er gegevens over de klanttevredenheid t.a.v. voorzieningen voor
gehandicapten? Zo ja, hoe is deze dan?

Haarlem participeert in een jaarlijkse “benchmark Wmo” van het 
SGBO, het onderzoeksbureau van de VNG. Zoals in het jaarverslag
2007 is opgenomen (pag 46) beoordelen Haarlemse cliënten de
toegang tot de ondersteuning met een 7,0, de voorziening hulp bij het
huishouden beoordelen ze met een 7,8 en de hulpmiddelen met een
6,5.
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PVDA 4 78 Blz. 19
KN

Decentralisatie onderwijs
Hoe kan het opzeggen van de door de centralisatieovereenkomst voor
de huisvesting onderwijs leiden tot een vrijval van 2,2 miljoen? De
onderwijsgebouwen moeten toch onderhouden blijven worden?

Met het opzeggen van de overeenkomst Doordecentralisatie worden
nieuwe verhoudingen tussen gemeente en schoolbesturen gerealiseerd.
Uitgangspunt is dat de verschillende verantwoordelijkheden van de
gemeente en de schoolbesturen voor het in stand houden van de
schoolgebouwen helder worden geformuleerd. Uitgangspunt van de
wetgeving is dat het schoolbestuur verantwoordelijk is voor het in
stand houden van het schoolgebouw. Voor het in stand houden van het
schoolgebouw ontvangt het schoolbestuur bekostiging van het rijk en
van de gemeente. Op dit punt ontvangt u op korte termijn nadere
voorstellen. Daarbij wordt ook ingegaan op de inzet van de vrijval van
€ 2,2 miljoen. Deze inzet zal volledig plaatsvinden voor het verbeteren 
van het voorzieningenniveau van de schoolgebouwen.

PVDA 4 79 Blz. 64
KN nr.
1108

Hoe pakken we de betrokkenheid van jongeren bij wijk en buurt aan? In 2007 is het Jeugd Initiatief fonds geïmplementeerd. Activiteiten
hierop gericht, maken onderdeel uit van de prestatieplannen van de
welzijnsinstellingen

PVDA 4 80 Blz. 65
KN nr.
1119

Kunt u de zorgelijke staat van dit doel toelichten; moeten de
huurtarieven omhoog bijvoorbeeld?

Het lidmaatschap van sportverenigingen moet betaalbaar zijn voor alle
Haarlemmers is een ambitieuze doelstelling. Derhalve is de smiley in
het kader van de tussentijdse evaluatie Coalitie-akkoord voorzichtig
ingevuld. In deze bestuursperiode worden allerlei activiteiten,
waaronder de HaarlemPas, de JeugdSportpas en onderzoek
studentenkorting sportverenigingen, ondernomen om zoveel mogelijk
Haarlemmers in de gelegenheid te stellen lid te worden van een
sportvereniging,. Van verhoging van huurtarieven is geen sprake,
omdat dit contributieverhogend werkt, waardoor de financiële
bereikbaarheid van het lidmaatschap van sportverenigingen moeilijker
wordt voor mensen met een lager inkomen. Er is ook geen aanleiding
om tot huurverhoging over te gaan.
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PVDA 4 81 Blz. 67
KN nr
1205

Aan welke activiteiten moeten we denken als het gaat om ‘flinke 
investeringen in betere aansluiting arbeidsmarkt en onderwijs’? 

In algemene zin gaat het om de doorontwikkeling van het platform en
het programma, waar in het kader van regionale samenwerking en
vanwege de succesvolle aanpak nieuwe partijen (onderwijsinstellingen,
regiogemeenten) zich momenteel aansluiten. Concrete projecten
binnen het programma zijn heden: Aanpak stageproblematiek, aanpak
voortijdige schoolverlaters en het traject Leren Werken. Hierin wordt
door de verschillende partijen op projectbasis geïnvesteerd.

PVDA 4 82 Bijlage 1
KN, IP
Blz. 22
nr. 81.20

Behoort adequate verlichting op het Pim Mulier sportpark ook tot de
investeringen?

Ja. Zowel waar het de veldverlichting van de nieuw aan te leggen
velden betreft, als straatverlichting langs de Pim Mulierlaan en de Jaap
Edenlaan met de zijwegen daarvan. Aansluitend vindt overleg plaats
met Velsen over de verlichting op het grondgebied van die gemeente.

PVDA 4 83 Bijlage 1
KN, IP
26 Blz.
81.90

Aan wat voor soort voorzieningen moeten we denken bij ‘bijdragen in 
duurzaamheid’? 

Post 81.90 van het IP betreft investeringssubsidies op grond van de
“Bijzondere Subsidieverordening Sportaccommodaties en Duurzame
Sportvoorzieningen” (sportaccommodaties is onroerend goed; 
duurzame sportvoorzieningen zijn roerende goederen). In artikel 1 sub
e van de verordening zijn ‘duurzame sportvoorzieningen’ als volgt 
gedefinieerd:
“duurzame goederen, noodzakelijk voor een verantwoorde en
volwaardige sportbeoefening, met een technische afschrijvingstermijn
(= levensduur) van ten minste 10 jaar”.

PVDA 4 84 Bijlage 1
KN, IP
Blz 26 nr
85.90

Aan welke jeugdhuizen gaan we bijdragen? De bijdragen zijn bestemd voor incidentele en onvoorziene
(calamiteiten) investeringen aan jeugdaccommodaties. Zodra het
plegen van de investering feitelijk aan de orde is, wordt hierover
separaat bestuurlijk besloten.
Indien hierover een positief besluit genomen wordt, dan zouden
mogelijk Flinty's en De Baan in aanmerking komen

PVDA 4 85 Blz. 65
KN nr.
1117

Zijn de problemen bij het inlopen van het achterstallig onderhoud hier
niet van toepassing?

Onduidelijk is op welke problemen hier wordt gedoeld. Feit is wel dat
her en der sprake is van achterstallig onderhoud.
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PVDA 5 86 Blz. 32
KN

Erfpacht De PvdA krijgt signalen uit de stad dat de gemeente
ambtelijk geen haast maakt met de afkoop van erfpachten (“andere 
prioriteiten”). Wanneer maakt het College dit tot prioriteit, het levert 
toch vooral ook geld en minder beheerslasten op?

Het medio 2007 vastgestelde/herijkte beleid voor grondwaardebepaling
heeft geleid tot een hausse in aanvragen om de erfpacht af te kopen
tegen 90% van de WOZ-waarde. Deze verkopen worden zorgvuldig
behandeld en via de gangbare bestuurlijke weg afgehandeld. Ondanks
de prioriteit die hieraan wordt gegeven gaan deze verkopen–evenals
bij verkoop van verspreid bezit–gepaard met een afhandelingtermijn
van enkele maanden.

PVDA 5 87 Blz. 61
KN nr.
811

Campus: Bij coalitieakkoord (Campus) schrijft u dat er in Haarlem
voldoende studentenkamers zijn. Wij betwijfelen dat, met name als het
gaat om betaalbare studentenkamers. Maar los daarvan heeft uw
College bij de behandeling van de Begroting 2008 in de gemeenteraad
nogmaals de toezegging gedaan actief met de provincie te gaan praten
over de aanleg van een campus met studenten- en starterswoningen
door overkluizing van de Westelijke Randweg. Hoe staat het hiermee?
Wanneer kan de gemeenteraad een concreet plan verwachten?

Het jaarverslag 207 van Woonservice vermeldt dat studenthuisvesting
opzich geen probleem vormt. Het rapport van Onderzoek en Statistiek
van januari 2004 stelde dat ook reeds. Hoewel de kamernood ons
inziens meevalt, blijft ons college zich inspannen voor betaalbare
studenthuisvesting, in het bijzonder de Campusontwikkeling aan de
Westelijke Randweg. De provincie NH heeft aangegeven opnieuw naar
deze ontwikkeling te willen kijken en ook NOVA-college is nu
voornemens de locatie te ontwikkelen. Binnenkort vindt met ons
college overleg plaats met beiden.

PVDA 5 88 Alge-
meen KN

Wonen boven winkels
Het College stelt voor 1,5 miljoen uit te trekken voor het project
“wonen boven winkels”. Hoeveel van dit bedrag wordt besteed aan 
ambtelijke capaciteit? Hoeveel woningen worden hiermee gecreëerd?

Dit bedrag wordt voor de volgende zaken/activiteiten aangewend:
- Versterken van de acquisitie (2-3 dagen/week, extern)
€ 300.000,-

- Voorlichting en promotie€ 50.000,-
- Planondersteuning (haalbaarheidsstudies, inhuren expertise)
€ 250.000,-

- Oplossen (technische) knelpunten€ 900.000,-.
Het gaat hier dus om externe kosten.
Het doel is te komen tot een programma van tenminste 50 woningen
voor de periode t/m 2012.

PVDA 6 89 Blz. 17
KN

Vermindering afschrijving projecten
Als we 400.000 euro structureel extra besteden aan vermindering
afschrijven personeel op projecten, dan horen daar toch ook de
bijbehorende kapitaalslasten vrij te vallen? Hoe kan het dat deze
operatie de gemeentebegroting belast? Er wordt toch niet méér gedaan?

De constatering is terecht. De cijfermatige verwerking kan pas
plaatsvinden na besluitvorming door uw raad. De effecten op de
kapitaallasten zullen de eerste jaren nog gering zijn. Bovendien is nog
niet aan te geven voor welke investeringen dit geldt.
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PVDA 6 90 Blz. 17
KN

Citymarketing
Wat gebeurt er met de 250.000 euro extra voor citymarketing?

Met het principebesluit City Marketing Haarlem is aangekondigd dat
het College vóór het zomerreces 2008 zowel een definitief bedrijfsplan
citymarketing als een marketingplan opstelt. Hierin zal een voorstel
voor de besteding van deze extra middelen worden gedaan.

PVDA 6 91 Blz. 66
KN nr.
1201

'Bedrijven krijgen een duidelijk aanspreekpunt binnen de
gemeentelijke organisatie.' Welke vorm krijgt dit aanspreekpunt en hoe
verhoudt deze zich tot het ondernemersloket en het startersloket van nr.
1304?

Met het aanspreekpunt wordt in eerste instantie het ondernemersloket
bedoeld van de hoofdafdeling Dienstverlening op de Zijlsingel. Daar
waar complexere vraagstukken spelen kan met het bedrijf worden
afgesproken dat een accountmanager de dienstverlening namens de
gemeente coördineert. Bij de acquisitie van nieuwe bedrijven blijft
gezien de specifieke aanpak Ondernemend Werven actief.

PVDA 6 92 Blz. 66
KN nr
1203

Maakt de gemeente hierbij aanspraak op de subsidiemogelijkheden van
Herstructurering en Intelligent Ruimtegebruik Bedrijventerreinen
(HIRB) van Noord-Holland?

Zowel in 2006 als in 2007 heeft de gemeente van de provincie Noord-
Holland voor het programma Waarderpolder een forse bijdrage vanuit
de HIRB-regeling gekregen (totaal ad€ 2,2 mln), resp. Noordkop 
Waarderpolder en Lelyweg e.o. Er vindt overleg plaats met de
provincie over nieuwe mogelijkheden

PVDA 6 93 Alge-
meen KN

Budget beeldende kunst en vormgeving
Het kabinet heeft besloten gelden voor beeldende kunst en vormgeving
te decentraliseren naar grote gemeenten, waaronder Haarlem. De
Tweede Kamer staat hier in meerderheid achter, maar heeft wel een
motie aangenomen die vraagt bij toekenning van dit geld ook
inhoudelijke argumenten, zoals haalbare plannen en ambities van
gemeenten, mee te laten wegen (motie 28 989 nr. 71, Peters). Een
motie die vroeg om deze gelden via provincies te laten lopen is
verworpen. Hiermee ziet het ernaar uit dat de gemeente Haarlem dit
geld zal krijgen (ca. 150.000 euro vanaf 2009), waarbij het wel
belangrijk is dat wij goede plannen daarvoor hebben. Kunt u aangeven
welk deel van deze gelden op dit moment al een bestemming heeft en
voor welk deel de Raad nog prioriteiten kan meegeven?

Het College doet in de in najaar 2008 te verschijnen Cultuurnota 2009-
2012 voorstellen aan de Raad voor de besteding van de€ 150.000 
vanaf 2009 aan het beleidsterrein beeldende kunst en vormgeving.
Voor de hand liggend zijn hierbij voorstellen t.b.v. culturele
instellingen die nu nog door de provincie Noord-Holland vanuit deze
geldstroom worden gefinancierd, maar na 2009 niet meer (Vishal,
Nieuwe Vide). Aandachtspunten zijn daarnaast het atelier- en
kunstenaarsbeleid van de gemeente Haarlem, alsmede de (regionale)
samenwerking met andere gemeenten.

Overigens melden wij nog voor de goede orde dat de genoemde motie
van mw. Peters (28989, nr. 71) van de agenda is gehaald, en dus niet
aangenomen zoals de Raad stelt. Zie ook: Handelingen 2007-2008, nr.
79, Tweede Kamer, pag. 5565-5565
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PVDA 7 94 Blz. 9
KN

Sociaal beleid. Het sociaal beleid is op gelijk niveau gehouden. Toch
zien we een stijging in het aantal gebruikers van de voedselbank. Wat
doet het college aan het terugdringen van het aantal klanten die gebruik
maakt van de voedselbank Haarlem? Kan hier een deel van het onlangs
toegezegde budget i.h.k.v. armoedebestrijding ingezet gaan worden?

Wij versterken de samenwerking met de Voedselbank, zo maken wij
momenteel afpraken over doorverwijzing naar schuldhulpverlening. In
het kader van het tegengaan van niet gebruik van minimaregelingen
hebben wij onlangs de nieuwe minimagids uitgebracht en verspreid
onder de klanten van SoZaWe en maatschappelijke organisaties. Tot
slot zijn de mogelijkheden op gemeentelijk niveau beperkt: met het
invoeren van de Wwb in 2004 zijn gemeenten beperkt in het voeren
van inkomensondersteunend beleid.

PVDA 7 95 Blz. 68
KN nr.
1307

Wanneer informeert het college ons m.b.t. deze gratis kinderopvang
voor alleenstaande ouders in de bijstand? In hoeverre remmen de
problemen op dit vlak uitstroom uit de bijstand?

De Wet Kinderopvang regelt dat bijstandsgerechtigden de kosten van
kinderopvang vergoed krijgen via de gemeente en via de belasting-
dienst. Er resteert een kleine eigen bijdrage voor de ouders. Wij
onderzoeken of de eigen bijdrage via het Werkdeel Wwb kan worden
vergoed, het betreft immers kosten die samenhangen met re-integratie.
De eigen bijdrage vormt geen belemmering voor uitstroom uit de
bijstand, wel speelt de beschikbare capaciteit en flexibiliteit van de
kinderopvang een rol.
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PVDA 7 96 Blz. 59
KN nr.
703

5%regeling
In 2006 is de 5% regeling aangenomen door de gemeenteraad. In
hoeverre speelt deze regeling een rol bij het uitvoeren van achterstallig
onderhoud in combinatie met inzetten van bijstandscliënten?

De Dienstverleningsovereenkomst Paswerk betreffende de uitvoering
van contract compliance (5%-regel) is vastgesteld door B&W in
vergadering 5 februari 2008. De DVO heeft een looptijd van 1 januari
2008 tot 31 december 2009.

Begin december 2008, nadat de afdeling Stadswerk/Ingenieursbureau
afspraken had geconcretiseerd met Paswerk, is de 5%-regeling
opgenomen in de (moeder)besteksteksten en publicaties.

De 5%-regeling is van toepassing op werken:
- met een aanneemsom van meer dan€ 200.000,-;
- met een loonsom van minimaal€ 80.000,-;
- met een uitvoeringsduur van minimaal 4 maanden.

De 5%-regeling is niet van toepassing op saneringswerken waarbij
conform de Wet Bodembescherming een saneringsplan verplicht is.

Bij een werk, uitgevoerd binnen de kaders van het inlopen van
achterstallig onderhoud, dat voldoet aan de hierboven genoemde eisen
is de 5%-regeling van toepassing.

De werken, waarbij de 5%-regeling van toepassing zijn, die vanaf 1
november 2007 door Stadswerk/ Ingenieursbureau zijn gepubliceerd,
zijn:
- Ripperda, woonrijp maken fase 3;
- Spaarndamseweg, walmuur en bergbezinkbassin;
- Nol Houtkamp sportpark.

Van de werken waarop de 5%-regeling van toepassing is, is alleen het
werk “Ripperda, woonrijp maken fase 3” onlangs gestart. 
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PVDA 8 97 Blz. 56
KN nr.
313

Subsidiegelden
Het college wil slimmer en optimaler gebruik maken van
subsidiegelden. Tijdens de vorige kadernota is een motie aangenomen
waarin 300.000,00 euro door de gemeente zou worden uitgetrokken
voor fietsinfrastructuur als vervolgens de Provincie hier een grote
subsidie tegenover zou stellen. Is dit door het college gerealiseerd? En
zo niet, hoe denkt het college met deze doestelling, alsnog dit bedrag
van de Provincie te kunnen bemachtigen?

De raad heeft bij haar besluit aangegeven dit bedrag ter beschikking te
willen stellen onder de strikte voorwaarde dat de provincie ook van
haar zijde subsidie wilde verstrekken. Binnen het kader van de zgn.
BDU heeft de provincie geen mogelijkheden om meer gelden
beschikbaar te stellen. Het aan haar toegemeten jaarlijks budget door
het Rijk biedt daartoe geen ruimte. Bestuurlijk is dit voorstel
meermalen aan de provincie aangeboden, echter van provinciezijde
zijn daar nog geen subsidiegelden tegenover gesteld. Dat betekent
derhalve dat genoemd budget niet beschikbaar is. Zeer recent zijn
echter berichten binnengekomen dat de provincie een aantal
provinciale fietsknelpunten binnen Haarlem bijzondere aandacht wil
geven. Wij zullen daar snel op inspelen.

PVDA 8 98 Blz. 58
KN nr.
609

Verbetering nacht OV
Er wordt gewerkt aan de verbetering van het openbaar vervoer in de
nacht. De gemeente is hierover blijvend in overleg met o.a. de NS.
Wordt bij dit overleg ook het terugkrijgen van de Intercity status voor
Haarlem betrokken?

De nadrukkelijke wens van de gemeente aangesloten te worden op het
nachtnet, is meermalen bij zowel NS, Prorail als provincie onder de
aandacht gebracht., echter tot op heden zonder resultaat; wel heeft de
provincie kunnen bewerkstelligen dat Haarlem via de Zuidtangent op
het NS-nachtnet is aangesloten via Hoofddorp/Schiphol.
Recent is ook met de NS gesproken over de mogelijkheden van een
nachtverbinding in de cirkel Haarlem, Alkmaar, Zaanstad, Amsterdam
De Intercity-status is voortdurend onderwerp van gesprek. Ook bij de
dienstregeling 2009 is tot op heden geen zicht op een intercity-
aansluiting zonder overstap in Amsterdam direct naar Utrecht.
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PVDA 8 99 Blz. 59
KN nr.
707

Spaarndam
In hoeverre doet u nu onderzoek naar de trillingen die het extra
bouwverkeer die over de dijk rijden realiseren?

Door de nieuwe bouwplannen in Haarlemmerliede / Spaarnwoude
komt de verkeersinfrastructuur juist ook in het oude centrum van
Spaarndam enorm onder druk te staan. Hoe denkt u hier mee om te
gaan?

Op dit moment wordt alleen een onderzoek gedaan naar trillingshinder,
indien de kruising bij de Nieuwe Rijweg van een drempel (plateau)
wordt voorzien, om de veiligheid van het overstekende fietsverkeer te
verbeteren.
De dijk door Spaarndam heeft een zgn aslastbeperking van 2,4 en 4,8
ton en een breedtebeperking van 2,2 meter. Hiermee zou voorkomen
moeten worden dat vrachtverkeer van de dijk gebruik maakt,
uitgezonderd ontheffinghouders. Stringent ontheffingsbeleid en
handhaving moeten voorkomen dat vrachtverkeer van de dijk gebruik
maakt. Daarnaast is er een alternatieve route denkbaar, die voor
vrachtwagens geschikt is, maar die ook omrijdkilometers tot gevolg
heeft.

PVDA 8 100 Alge-
meen KN

Bestemmingsreserve parkeren
In maart 2008 werd door de Raad op aandringen van het College van
B&W de bestemmingsreserve afkoopsom parkeren ingesteld. Bij
instelling van de bestemmingsreserve konden de opbrengsten van de
maatregel niet geraamd worden. Kan er inmiddels wel een raming
worden gegeven? Om bedrag zou het gaan? Indien het College geen
raming kan geven wilt u dit dan toelichten? De opbrengsten van deze
maatregel worden conform raadsbesluit tezamen met de
bestedingsvoorstellen jaarlijks bij de behandeling van de begroting aan
de Raad gepresenteerd. Zullen de voorstellen ter besteding van de
bestemmingsreserve zich beperken tot parkeerzaken, of kan men de
bestemmingsreserve vrij aanwenden voor andere doeleinden van
parkeren?

De opbrengsten zijn niet te ramen. Paradoxaal genoeg zullen de
opbrengsten lager zijn naarmate het parkeerbeleid beter slaagt.
Immers, de afkoopsom kan worden opgelegd als een nieuw- of
verbouwplan geheel of gedeeltelijk niet aan de parkeernorm voldoet,
maar pas als aantoonbaar een aantal stappen is doorlopen om alsnog
aan de norm te voldoen, en die stappen niet tot resultaat leiden. De
afkoopsom is in die zin een sluitstuk.

De bestemmingsreserve is niet vrij aan te wenden. Landelijke ervaring
leert dat een gemeente die dergelijke afkoopsommen hanteert juridisch
sterker staat naarmate de bedragen explicieter worden besteed t.b.v.
parkeren. Daarbinnen bestaat grote vrijheid, het gaat om het verbeteren
van parkeervoorzieningen in generieke zijn.

PVDA 9 101 Blz. 58
KN

Haarlem Klimaatneutraal
In hoeverre komen de nieuwe doelstellingen vanuit de twee gehouden
milieuconferenties terug in het beleid en de financiën van de gemeente
Haarlem?

Op dit moment wordt een plan van aanpak opgesteld dat aan de raad
zal worden aangeboden. Voor het faciliteren van alle initiatieven vanuit
de Haarlemse samenleving en eigen organisatie zullen voorstellen
worden gedaan.
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PVDA 9 102 Blz. 18
KN

Derving inkomsten liggeld en doorvaartgelden
Zijn er mogelijkheden om een deel van de inkomstenderving te
verhalen bij het Hoogheemraadschap Rijnland?

Er is overleg geweest met Rijnland, wat heeft geresulteerd in de B&W
nota SB/BOR/2007/220489. Deze nota is behandeld in het besloten
gedeelte van de Cie Beheer.

PVDA 9 103 Blz. 40
KN

Nog te verzelfstandigen servicebedrijf
In de tekst staat dat de raad het principebesluit heeft genomen tot het
verzelfstandigen van het Service Bedrijf Haarlem (BIS 2007/175415).
Is het niet zo dat dit agendapunt van de agenda is afgevoerd (zie
raadsverslag 25/10/2007) en niet meer is behandeld? Komt het college
nog terug met een voorstel naar de raad voordat er naar de uitwerking
wordt gekeken?

Het college komt nog terug met een voorstel naar de raad op het
moment dat duidelijk is hoe de verzelfstandiging er uit komt te zien.

PVDA 9 104 Blz. 58
KN nr.
701

Aanpak onderhoud
Hoe gaat het college met de huidige personele bezetting het (extra)
geplande onderhoud uit te voeren? Is het mogelijk om minder
werkzaamheden van het geplande onderhoud in eigen beheer te doen?

Ten behoeve van de uitvoering van het geplande extra onderhoud zijn
en worden tijdelijke medewerkers aangetrokken. Tot dat doel is een
budget van 3.2 miljoen uitgetrokken, te besteden tot 2013.

PVDA 9 105 Blz. 59
KN nr.
702

Uitval verlichting
Regelmatig wordt geconstateerd dat grote delen van de stad soms een
avond donker blijven in verband met het uitvallen van de verlichting in
de stad. Kan het college aangeven in hoeverre deze, op dit moment
veel voorkomende situaties, kan worden opgelost om op deze manier
de kwaliteit van de verlichting alsmede de verkeersveiligheid te
verbeteren?

De Haarlemse openbare verlichting is aangesloten op kabels van
Continuon, die niet in beheer zijn bij de gemeente. Bedoelde storingen
zijn meestal gelegen in het kabelnet van Contiunon. Haarlem heeft
weliswaar een storingscontract, maar heeft geen invloed op de staat
van onderhoud van dat net. In overleg met de contractpartner worden
de storingen regelmatig besproken. Bij genoemde storingen (Zeer
Urgente Storingen) moet Continuon de storing binnen 2 uur veilig
stellen, waarna men binnen max 10 dagen de storing moet verhelpen.
Deze termijn is vastgelegd in de elektriciteitswet.
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PVDA 9 106 Bijlage 1
KN, IP
Blz. 9

Op bladzijde 9 wordt gesteld dat het speelruimteplan is afgerond.
Volgens eerdere toezeggingen in de commissie Samenleving wordt er
gewerkt aan een nieuw speelruimteplan. Zijn de financiële kaders
hiervoor al meegenomen?

Om het staande beleid te handhaving zijn financiële middelen
beschikbaar. Dit is geregeld in de aanpassingen van de normbudgetten
uit het Plan van aanpak extra onderhoudsbudget.
(SB/BOR/2007/180575 rb.2007/214 dd. 22 november 2007)

Voor uitbreiding en nieuw beleid op het gebied van spelen komt een
voorstel richting het college/ Raad.
Na positief besluit van college/raad kan dit geïmplementeerd worden.

PVDA 9 107 Bijlage 1
KN, IP
Blz. 15

Op bladzijde 15 valt te lezen dat de langere voorbereidingstijd van de
Prinsenbrug te maken heeft met de verbreding van de brug. Wanneer
werd of wordt de brug verbreed?

Momenteel vindt onderzoek plaats naar de mogelijkheden, kansen en
consequenties van een eventuele verbreding van de Prinsenbrug, incl.
het herstel van de linksafslag vanaf de prinsenbrug naar de Fr.
Varkensmarkt e.e.a. in samenhang met de parkeergarage Nieuwe
Gracht. De resultaten van dit onderzoek zullen eerst worden
voorgelegd ter beoordeling voordat daadwerkelijk kan worden besloten
tot daadwerkelijke verbreding.
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SP 1 108 202 Samenwerking in regio gemeenten. Gezien de toenemende
decentralisatie taken kan is dat een noodzaak.. Haarlem als centrum
gemeente is cruciaal voor de uitvoering van taken omliggende
gemeentes. .Bijvoorbeeld WMO beleid , huisvestingsbeleid , WSW
beleid. Omdat je met meerdere gemeentes werkt is het gevaar groot
dat je eindelook moet palaveren als centrum gemeente om beleid te
maken en uit te voeren. Kost onevenredig veel ambtelijke capaciteit in
overheadfuncties van de centrum gemeente. Je kan dat mogelijk
voorkomen met het toepassen van het Finse model van
gastheergemeente ( bijvoorbeeld gemeente Haarlem voert WSW uit
ook voor andere gemeentes. En legt daarvoor verantwoording af met
het tegelijk oeverleggen van de rekening van de totale kosten inclusief
overhead, of met het BEL (Blaricum, Eemnes en Laren ) model Drie
ambtelijke organisaties van drie gemeentes gaan over in één
organisatie de werkorganisatie van BEL . VNG heeft Rapport
uitgebracht over deze problematiek.

SP zou graag van college reactie op dit rapport horen en ideeën hoe
efficiënte samenwerking gepaard kan gaan met democratische controle
van de volksvertegenwoordiging.PE

Ons college is van mening dat gemeenten in de eerste plaats moeten
nadenken over hun noodzakelijke omvang om taken adequaat te
kunnen (blijven) uitvoeren. Indien gemeenten hun schaal daarvoor te
klein vinden, is een fusie de eerste optie, met daarna of daarnaast
samenwerking met andere gemeenten.
De democratische controle op uitvoering van werkzaamheden is in zijn
algemeenheid gewaarborgd via het langs de politiek-bestuurlijke lijnen
kunnen aanspreken van het college op zijn verantwoordelijkheden.
Ons college neemt geen formeel standpunt in over het VNG rapport.
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SP 10 109 59 Wachtgelden ambtenaren 2.3 mio waarvan 1.8 in 2007 is toegevoegd
: Is er geen verplichting tot solliciteren opgenomen bij wachtgeld. Het
valt niet goed in te zien , tenzij bij ziekte en ontij, waarom hoog
opgeleide mensen die jaren ervaring hebben , niet kunnen worden
ingezet of gedetacheerd bij andere gemeentes.? Als dat actief kan
worden bevorderd is dat goed voor het betreffende personeelslid .Wilt
u dat bevorderen en zo niet waarom niet.

Stel dat een voormalig personeelslid dat zelfstandig een advies bureau
begint en inkomsten krijgt . Wordt dat in mindering gebracht van zijn
inkomsten tot het niveau van het laatst verdiende inkomen zoals
gebruikelijke in CAO AbvaKabo en PGGM.(PE.)

De uitvoering en bewaking van de wachtgeldregeling liggen bij het
UWV. Wachtgelders hebben een sollicitatieverplichting.
Wachtgeld wordt gekort als men langs welke weg dan ook inkomsten
verwerft. Het beginnen van een eigen bureau is hier één voorbeeld van.

SP 2 110 59 R&V Reserve Aanvaardbare Kosten , dat is toch geen gebruikelijke
voorziening? (PE)

Dit is bij de Ambulancehulpverlening een gebruikelijke en zelfs
verplichte voorziening, omdat deze organisatie gefinancierd wordt door
de ziektekostenverzekeraars.

SP 3 111 Nieuw
voorstel
R&V

Is het niet noodzakelijk een voorziening te treffen voor uitvoering
van het brede WMO meerjaren beleid. We weten wat het kost en we
moeten aan WMO beleid uitvoeren? (PE)

In het aan de gemeenteraad voorgelegde Wmo-beleidsplan is een
financiële paragraaf opgenomen. Hieruit blijkt dat voor een deel van de
uitvoering van het beleid al budgetten beschikbaar zijn en dat voor het
overige deel nog gezocht wordt naar budgetten. Voor dit laatste komt
het College begin 2009 met een voorstel.

SP 3 112 505

licht op
rood
i.p.v.
groem

Er komt een onderzoek naar mogelijkheden voor regulering van de
teelt van softdrugs Volgens de SP is door de coalitiepartijen, dit
voornemen niet geschrapt. Wij verwachten dat u aansluiting zoekt met
andere gemeentes waar deze afspraak is gemaakt. Zoals onlangs in het
nieuwe Collegeprogram van P.v.d.A. SP VVD en Groen links in
Tilburg. PE

Er hebben zich geen wijzigingen voorgedaan in het landelijke beleid
ten aanzien van de regulering van teelt en aanvoer van softdrugs.
Beleid en wetgeving ten aanzien van de regulering van de achterdeur is
voorbehouden aan de landelijke overheid. Het ontwikkelen van lokaal
beleid of het doen van onderzoek is dan niet opportuun. Overigens
vragen gemeenten regelmatig aandacht van de centrale overheid voor
deze problematiek.
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SP 3 113 26 KN De categorale regeling voor ouderen,chronisch zieken en
gehandicapten 275 euro. vrij te besteden. Op welke wijze wordt de
doelgroep zo actief en direct mogelijk benaderd, zodat iedereen die
hiervoor in aanmerking komt
Het ook krijgt.( Femke)

Onlangs hebben wij op basis van bestandskoppelingen het
aanvraagformulier gezonden aan zo’n 6.000 mogelijke 
rechthebbenden. Daarnaast is de nieuwe minimagids, waarin de
regeling ook staat vermeld, aan alle klanten van de afdeling SoZaWe
en naar maatschappelijke organisaties gezonden.

SP 3 114 18 KN Verheugend dat er eindelijk wat geld bij het welzijnswerk bijkomt.
Pag:18.

Word er specifiek gekeken naar de behoefte van de jongeren tussen de
12 en 20 jaar? (jmanakker)

Er zal nader bekeken worden welke speerpunten in het kader van
welzijn prioriteit verdienen. Daarbij wordt ook gekeken naar jeugd- en
jongerenwerk.

SP 5 115 58 R&V Waarom voorziening 449.000 RBWS vrijvallende middelen? In de inmiddels opgeheven regeling RBWS worden Rijksmiddelen via
de gemeente uitbetaald aan belanghebbenden. Deze uitfinanciering
loopt door tot 2018 (betaling in jaarlijkse termijnen) en kent verschillen
in betalingsmomenten en rentevaststellingen. Hierdoor treden
financiële verschillen op die middels deze voorziening worden
opgevangen.

SP 5 116 55KN

201

licht op
geel

Bewoners ondersteuning verhelderd en vereenvoudigd”? Waarom 
wordt er groen licht gegeven. Het moet geel zijn. SP stelt voor geel.
De uitvoering stuit op grote problemen zoals de commissie bestuur
onlangs aan den lijve ervoer. Graag een overzicht van de problemen in
de praktijk over de stadsdelen heel de stad, met een oplossing en plan
van aanpak.

De raad heeft op 13 december 2007 ingestemd met de 'Verordening
bewonersondersteuning'. De tabel 'tussentijdse Evaluatie
Coalitieakoord' is ingevuld toen de B&W nota 'verdeling budget
bewonersondersteuning 2008' al in procedure was gebracht met als
vermoedelijk vaststelling door het college op 24 april en vermoedelijke
commissiebehandeling op 15 mei. Gekozen is voor de kleur groen
omdat na bestuurlijke behandeling de bewonersondersteuning volgens
vastgestelde verordening en verdeelbudget 2008 zou worden
uitgevoerd. Uiteraard verwachten wij weerstand van die wijkraden die
naar verhouding meer aanvragen dan zij volgens het puntenwaardering
(op basis van het Stadsdeeluitvoeringsprogramma) recht op hebben.
Ook adviseren wij wijkraden die hun nieuwe rol als opdrachtgever van
aanbieders van bewonersondersteuning (o.a. de SDO's) lastig vinden.
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SP 5 117 802 Afgesproken is in het Coalitieakkoord

Waar mogelijk wordt gekozen voor renovatie in plaats van sloop
nieuwbouw.

Bij nieuwbouw eenderde sociale huur ( 400 /tot 500 en sociale
koopwoningen ( sociale koopwoningen van 160.000 euro) voor
inkomen van twee mensen met anderhalf modaal).

Het streven is er op gericht om binnen het contingent sociale huur en
koop woningen minimaal de helft aan sociale huur woningen te
realiseren .

Wij willen graag een duidelijk overzicht om een even duidelijk
politiek oordeel te kinnen geven

In het coalitieakkoord staat aangegeven:
- waar mogelijk wordt gekozen voor renovatie in plaats van

sloopnieuwbouw;
- inzet is om het totale nieuwbouwvolume te laten bestaan uit

eenderde sociale huur- en koopwoningen en tweederde middeldure
en dure huur- en koopwoningen. Het streven is er op gericht om
binnen het contingent sociale huur- en koopwoningen minimaal de
helft aan sociale huurwoningen te realiseren.

De sociale koop- en huurgrens ligt vast in het Convenant Wonen 2007-
2011 (gesloten met de in Haarlem actieve Woningbouwcorporaties).

Naar het zich laat aanzien, zal van het woningbouwprogramma dat
over de (OPH2) periode 2005-2009 gerealiseerd gaat worden ca. 36%
van het totale nieuwbouwvolume in de sociale sector gerealiseerd
wordt, waarvan 25% in de sociale huur en 11% in de sociale koop.

SP 5 118 802 Het college wordt belast met het doen van onderzoek naar de
mogelijkheden om de verkoop van sociale huur woningen te beperken.
Wij nemen aan dat wij voor de kadernota het resultaten van het
onderzoek zien. Wij hebben vooralsnog de indruk dat de verkoop van
de goede en goedkope huurwoningen doorgaat en zelfs uitgebreid..
Bijvoorbeeld Andriessen woningen Rozenprieel, flats in Europawijk.

In het convenant Wonen 2007-2011, dat de Haarlemse corporaties en
de gemeente Haarlem in juni 2007 hebben afgesloten, zijn afspraken
gemaakt om de verkoop van sociale huurwoningen te beperken. Deze
afspraken komen er samengevat op neer dat de corporaties dit
instrument selectief en terughoudend inzetten. Belangrijker nog is dat
de corporaties garanderen dat er altijd voldoende betaalbare
huurwoningen beschikbaar blijven.

SP 5 119 802 Wanneer kunnen wij het beloofde overzicht krijgen waar de mensen uit
de gesloopte flats als in Delfwijk en Meerwijk en Europawijk heen
zijn verhuisd. Wij hebben de indruk dat veel arme mensen waaronder
veel allochtonen verhuizen naar arme buurten waar woningen op de
nominatie staan om geloop te worden. De woningcorporaties
beschikken over deze gegevens. Kunt u overzicht voor de begroting
leveren. (PE)

Het onderzoek (van de afdeling Onderzoek en Statistiek) is bijna
gereed en zal z.s.m. richting de commissie Ontwikkeling worden
gezonden
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SP 5 120 1108 We nemen aan dat hier wordt bedoeld dat in nieuwe of herziene
bestemmingsplannen expliciet kinderspeelplaatsen, de bestaande en
uitbreiding worden aangewezen in het bestemmingsplan (Femke.)
Afgesproken is immers dat naar uitbreiding van kinderspeelplaatsen
wordt gezocht. Ook afgesproken is dat een en ander verantwoord wordt
standaard in een aparte paragraaf voor uitbreiding van
kinderspeelplaatsen (Femke).

Als gevolg van het coalitieakkoord wordt in de toelichting van
bestemmingsplannen aandacht besteed aan de openbare ruimte in de
stad. Daarbij gaat in een (sub)paragraaf specifiek aandacht uit naar
speelvoorzieningen. In diverse bestemmingen (Groen, Verkeer) biedt
het bestemmingsplan de ruimte om bestaande speelplaatsen uit te
breiden en nieuwe plaatsen aan te leggen. Voor deze benadering is
gekozen omdat het expliciet vastleggen van speelplekken in
bestemmingsplannen de aanleg van nieuwe speelvoorzieningen die niet
op voorhand zijn voorzien belemmert.
Voor de uitvoering van speelvoorzieningen is het (geactualiseerde)
speelruimteplan het beleidskader

SP 5 121 Kadernota Blz. 10 en overige Blz. in coalitie akkoord in deze nota.

Het niet kunnen realiseren van de bouw van 5000 woningen.
Dat houdt in dat er mensen langer op een woning moeten wachten, dat
is al het geval door de wijkvernieuwing projecten waarvoor vele
wisselwoningen beschikbaar moeten zijn.
De Landelijke (2 kamer) SP is nu een campagne / onderzoek
begonnen naar bedragen die woningzoekende moeten betalen voor
inschrijving in het woningzoekende systeem, (wachtlijstbelasting
wordt dat genoemd bij de SP)
In Haarlem betaal je 30.50 voor de eerste 5 jaar daarna 30.50 voor
3 jaar.

Daar de woningnood in Haarlem hoog is en de wachttijd lang zou ik
pleiten voor afschaffing van deze gelden want de burger heeft hier niet
om gevraagd door verkeerd beleid ontstane woningnood, daar wij
coalitie partner zijn en Haarlem fin gezien nog niet oké is zal in mijn
optiek zou een verruiming van de inschrijfduur mogelijk moeten zijn
met gelijk blijvend bedrag, te weten van 5 naar 6 jaar en van 3 naar 5
jaar of 5 jaar en van 3 naar 5 jaar. ? (Kees Nagtegaal)

De bedragen zijn conform het convenant woonruimteverdeling dat de
gemeente met de corporaties heeft afgesloten en is tot 1 januari 2012
van kracht.
Het inschrijfgeld voor de eerste 5 jaar is€ 30,50, ofwel € 6,10/jaar. 
Verlenging naar 6 jaar betekent een verlaging van€ 1,--/jaar.
Op dit moment is de situatie dat de gemiddelde wachttijd voor
seniorenwoning 2 tot 3 jaar is, voor een gemiddelde flatwoning 4,2 jaar
en voor een eengezinswoning 5 tot 6 jaar. Een langere wachttijd is het
gevolg van specifieke woonwensen en daar betaalt men voor
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SP 6 122 Sponsorgelden Schouwburg 500.000

Ik voel me hierover bedonderd . Het betekent gewoon dat het
raadsbudget overschreden is. Indertijd in 2004 en 2005 is de raad
verzekerd dat er allerlei toezeggingen waren van bedrijven , die
slechts gerealiseerd konden worden als de verbouwing ook doelmatig
zou worden uitgevoerd. Bestaat die lijst van toezeggingen nog en
welke waren die bedrijven?(PE)

Over de sponsortaakstelling voor de schouwburg is de Raad
meermalen gemeld dat deze erg hoog is, zeker gezien het feit dat ook
voor de drie andere podia een beroep op dezelfde potentiële sponsoren
is gedaan. Inmiddels zijn toezeggingen ontvangen en wordt ook met
enkele bedrijven nog onderhandeld. Tevens lopen nog enkele acties
waaronder de stoelverkoop. Een aanzienlijk deel (ongeveer€ 400.000) 
van de toezeggingen (van particuliere sponsoren) kon slechts worden
verwezenlijkt indien dit aan de exploitatie van de Schouwburg ten
goede zou komen. Aan deze schenkingsvoorwaarde is tegemoet
gekomen.

SP 7 122 9 KN Uitvoering coalitieakkoord blijft op gelijk niveau?

Tekst uit akkoord is ruimer:

Tekst: 1. Het sociaal beleid van de stad blijft op gelijkwaardig hoog
niveau 2. Op omvang van de (rijks en gmeente) middelen wordt niet
gekort. 3. taakstelling Uitstroom bijstand 2006 t/m 2010 in totaal 7
mio opbrengen.

Punt 3 is al al lang en breed gehaald in 2006 en begin 2007 zie Berap 1
2007.

Echter punt 1 het gelijkwaardig hoog niveau van sociaal beleid loopt
sterk achter in vergelijking met andere 100.000 plus gemeenten

Punt 2 . Op de omvang van overblijvende (Ideel) rijks en
gemeentemiddelen wordt gekort ten behoeve van algemene middelen.
Geldt ook voor WMO sociaal beleid .

Conclusie van de SP: er is alle reden om een inhaalslag te maken zodat
een meerjaren structureel sociaal beleid en WMO beleid gevoerd kan
worden. Een duurzaam sociaal beleid vraagt om duurzaam structureel
meerjaren budget. Het is nogal genant om iedere jaar opnieuw te
moeten bedelen om geld bij de centrale kas voor structureel beleid
terwijl diezelfde centrale kas sterk profiteert van de uitstroom uit de
bijstand. (PE)

Uit de tekst blijkt geen duidelijke vraagstelling.

De regelingen en voorzieningen in het kader van het minimabeleid zijn
door ons college uitgebreid, onder meer met de categorale regeling
voor chronisch zieken en een overgangsregeling voor
bijstandsgerechtigden waarvan het jongste kind 18 jaar wordt.

De financiële doelstellingen met betrekking tot het bijstandsvolume
zijn gehaald en verwerkt in de begroting 2008. De daling van het
bijstandsvolume uitgedrukt in aantallen moet nog worden gehaald.
Bovendien is de uitstroomdoelstelling aangescherpt op basis van het
bestuursakkoord tussen VNG en kabinet.
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SP 7 123 703 rood

licht

Waarom is het zo moeilijk om mensen in de bijstand die kunnen
werken en willen werken op te leiden voor werk in het groen en
afspraken te maken met bedrijven die aan allerlei onderhoudswerk
doen om mensen in de bijstand  mee te nemen en op te leiden “on the 
job””. PE

Dit hangt samen met de aard van het huidige bestand, het plaatsen van
bijstandsgerechtigden in het onderhoud valt met name door de fysieke
eisen die deze werkzaamheden met zich meebrengen niet mee.
Daarnaast kunnen klanten ook kiezen uit meerdere trajecten en
projecten die wij voor hen hebben gerealiseerd.

SP 9 124 Er vanuit gaande dat de financiële en personele gevolgen van het
GRP2 in deze Kadernota dienen te worden vast gesteld,verbaast het
mij dat er feitelijk niet over gesproken word.De besluit vorming en de
jaarlijkse evaluatie en indicatie van deze stijging zal bij de kadernota
plaats vinden. GRP2 Bijlage D pag 2.

Op beide punten dient de raad nog een uitspraak te doen of vergis ik
mij hierin ?. (Jmanakker).

Klopt, het gaat om exploitatielasten riolering en grondwater en de
stijging rioolheffing ivm de voorziening (riolering en
grondwatervoorziening) besluitpunt 2. Tevens dienen de resultaten van
het onderzoek naar de formatievraag besproken te worden. ,
besluitpunt 4 van het raadsbesluit.

SP 9 125 15 KN In tegenstelling tot de in het coalitie akkoord afgesproken reductie van
personeel word er voorgesteld om de afdeling BOR uit te breiden met
5.2 Fte. Pag 15.en het GRP2.

Is dat mogelijk met interne overplaatsing (jmanakker)

Het voorstel om de formatie met 5,2 fte uit te breiden is destijds niet
overgenomen. Het B&W besluit van 23-10-2007 luidde voor dit
onderdeel als volgt:

- over de formatievraag wordt nog geen beslissing genomen.
Hiervoor moet nader onderzoek worden verricht dat
betrekking heeft op alle intensiveringen van gemeentelijke
investeringen. Daarbij moet ook de normering van de
ambtelijke kosten worden betrokken.

- Hierbij moet ook gekeken worden naar de kosten per
formatieplaats

SP 9 126 45 KN De kosten per Fte€50.000.

Volgens het kosten plaatje van BOR is het gemiddelde ruim€70.000. 
Zie GRP2. Waar zit het verschil? (jmanakker)

De€ 50.000 was destijds een gemiddelde voor de te besparen formatie. 
Daarin zat relatief veel uitvoerend personeel in de lage(re)
salarisschalen. Hier gaat het gemiddeld om hoger geschoold personeel.
Zie ook het antwoord op uw vraag 32.

VVD 127 Blz 18 Is er in het kader van citymarketing ook gedacht over aanvullende
gelden voor beveiliging evenementen op bepaalde moeilijke punten in
de stad?

Niet zozeer in het kader van citymarketing, maar bij het afgeven van de
evenementenvergunning weegt de gemeente in overleg met de Politie
af of de beveiliging voldoet. Bij de vaststelling van de jaarlijkse
regionale kalender wordt de politie-inzet vastgelegd en per vergunning
wordt de inzet van particuliere beveiliging door de organisator
geregeld.
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VVD 1125 128 Blz. 68 Er wordt gezorgd voor voldoende betaalbare oefenruimtes voor
creatieve Haarlemmers. Is dit al niet gerealiseerd door Hoofdkantoor in
de Waarderpolder?

Ja, met het Hoofdkantoor in de Waarderpolder en de Greinerschool in
de Voorhelmstraat zijn hierin belangrijke bijdragen geleverd. Het
aantal betaalbare oefenruimtes is daarmee redelijk op orde.
Ondertussen speelt ook de markt in op deze vraag bij tijdelijke
invulling van panden zoals bijvoorbeeld het Belastingkantoor.

VVD 12 129 45 Formatiereductie. In vergelijking met andere gemeenten van ongeveer
dezelfde omvang als Haarlem, is geconstateerd dat Haarlem, boven de
opgenomen taakstelling,  nog steeds zo’n 60 formatieplaatsen teveel 
heeft. Waarom wordt dit overschot ook niet meegenomen in de
taakstelling?

In de kadernota is kennis gegeven van een verkennend onderzoek naar
de omvang van de overhead. Op dit moment wordt gewerkt aan de
opdracht voor een vervolgonderzoek. Het daadwerkelijk resultaat van
dit onderzoek is dus nog niet bekend. Hierbij wordt aangetekend dat
vooruitlopend hierop in de meerjarenraming reeds met€ 1.4 mln 
besparingen op overheadrekening is gehouden.

VVD 1208 130 Blz. 67 Is het college al op de hoogte van het kostenplaatje van de
samenwerking met het ATCB voor het uitbesteding van de promotie
van Haarlem door ATCB in het buitenland?

ATCB is eerder om offerte gevraagd en presenteerde een aanzienlijk
kostenplaatje. Na de vaststelling van het marketingplan citymarketing
Haarlem (juli 2008) is een meer gerichte aanbesteding een optie, maar
er zijn ook andere invullingen denkbaar. Overigens vindt heden samen
met andere deelnemende gemeenten en partijen al samenwerking plaats
met Amsterdam Cruiseport en Amsterdam Plus om diverse markten
aan te boren.

VVD 1304 131 Blz. 67 Wordt dit bedrijvenloket opgericht voor heel Haarlem of wordt er ook
gedacht aan specifieke wijken zoals bijv. Schalkwijk waar veel zgn.
ZZP-ers starten?

De kracht van het bedrijvenloket is gelegen in de bundeling van één
centrale voorziening voor de ondernemers. Verspreiding over meer
loketten kan leiden tot minder efficiënte dienstverlening

VVD 1306 132 Blz. 68 Wordt er door de case manager alleen maar gestimuleerd bij gebrek
aan ambities of mogelijkheden of ook gewezen op de evt. verplichting
tot maatschappelijke dienstbaarheid?

Activering en re-integratie behoren tot de verplichtingen van de
bijstandsverlening. Klanten worden hier actief op gewezen. Het succes
van trajecten hangt daarnaast ook af van de motivatie van de klant.
Ook die wordt door de klantmanagers zoveel mogelijk gestimuleerd.

VVD 203, 703,
708

133 Blz. 40 Er wordt gesproken over de problemen enerzijds bij de totstandkoming
van de fusie met Spaarnelanden en anderzijds het beter op elkaar
afstemmen i.vm. met bijv. het milieu en het
onderhouden/schoonmaken van de stad. Men kiest voor de select-spray
–methode. Is dit de round-up methode van vroeger of spreekt men hier
over iets anders. Hoeveel wordt er nu op onkruidbestrijding bespaard
c.q anders benut en wordt dit nu dus regionaal besloten en aangepakt?

Een select-spray methode wil zeggen dat het bestrijdingsmiddel alleen
wordt toegediend op die plekken waar ook daadwerkelijk onkruid
aanwezig is. Het middel dat wordt gebruikt is Round-up.
Voor de toediening van gif is indertijd structureel extra budget
toegewezen.
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VVD 203,608,
609
1207

134 Blz. 18 In het kader van citymarketing wordt er gesproken over een verhoging
budget, over fusie tussen twee organisaties en locatie en over
samenwerking. Is er ook gedacht om een geld beschikbaar te stellen
voor de bereikbaarheid van de binnenstad en zo ja hoeveel en is dit
meegenomen in het bestuurlijk overleg met de provincie over de zgn.
euro bus?

Inzet van middelen ten behoeve van de bereikbaarheid van de
binnenstad vindt niet plaats vanuit citymarketing. In de economische
agenda en het economische uitvoeringsprogramma is de bereikbaarheid
van de binnenstad speerpunt en daartoe zijn in de OPH-begroting
middelen opgenomen (€ 100.000,-). Daarnaast moet de uitvoering van
de diverse fysieke projecten bijdragen aan een verbeterde
bereikbaarheid van de stad.

VVD 24, 1126,
1124

135 Blz 22 Op dit moment buigt zich een werkgroep over de fte vermindering
Frans Hals museum. Over hoeveel geld hebben we het hier als er
gesproken wordt over verrekening met subsidie en kan dit ook ingezet
worden voor bijv. het serieus uitbouwen van het Historisch Museum
Haarlem?

Het betreft hier ontvlechting van formatie. Immers het zelfstandige
museum heeft eigen overhead nodig. En deze overhead moet komen uit
de loonsom van de bestaande gemeentelijke organisatie.

VVD 311 136 Blz 47,
blz 56

Het college stelt de raad kennis te nemen van het overheadsonderzoek.
Waarom nu dan al de verhoging van de OZB als we juist op termijn tot
de 25% van de gemeentes willen behoren met de minste overhead?

Het onderzoek naar de overhead (staf en ondersteunde functies binnen
het ambtelijk apparaat) en de verhoging van de OZB kennen geen
causaal verband. Tot 2010 is naast de formatiereductie in de overhead
ook al rekening gehouden met een taakstelling van€ 1,4 mln.
Bovendien zal pas na 2011 de toegroei naar de 25% aan de orde zijn.

VVD 314 137 Blz. 56 Het parkeerfonds wordt opgeheven. Wanneer is dit en per wanneer
wordt welk bedrag in de begroting opgenomen en zijn deze gelden zgn.
geoormerkt?

Als onderdeel van de behandeling van de Kadernota 2007 is bij
Raadsbesluit van 21 juni 2007 het Parkeerfonds opgeheven. Besloten is
de financiële consequenties mee te nemen in de kadernota (zie hiervoor
Raadsstuk 2007/560).
De in de begroting 2007 opgenomen gelden zijn niet geoormerkt. Wel
is besloten dat in de toekomst van geval tot geval expliciet moet
worden afgewogen of de opbrengsten van betaald parkeren voor
parkeervoorzieningen voor andere doelen worden ingezet (=tekst
raadsbesluit).
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VVD 4 138 11,12,44 Het OPH laat zien dat er een onderbesteding is bij de peiler Economie
en m.n. bij de peiler Fysiek (19,8 milj.). Dit betekent dat Haarlem het
risico loopt lagere bijdrages te ontvangen van het Rijk. Kan uitgelegd
worden waarom Haarlem de verstrekte gelden niet op tijd besteedt.
Waarom is er sprake van onderbesteding terwijl de benchmark
aangeeft dat Haarlem op vrijwel alle functies meer formatie inzet dan
bij andere vergelijkbare gemeenten. Hoeveel geld dreigt Haarlem mis
te lopen door deze onderbesteding?

De feitelijke besteding van de middelen is binnen deze twee pijlers
weliswaar relevant, maar van groter belang voor de uiteindelijke
afrekening met het Rijk is het realiseren van de afgesproken prestaties.
De gerealiseerde prestaties bepalen de eventueel terug te storten
gelden, los van de feitelijk bestede gelden.
De voortgang van de uitvoering voor het halen van de prestaties is in
het overzicht van de kadernota (bijlage 4) weergegeven en waar
afwijkend (rood of geel) toegelicht.

VVD 5 139 16 Precario. Waarom wordt er een voorstel gedaan tot verhogen van de
tarieven van precario met 3%, terwijl de kans dat de precarioheffing
wordt opgeheven 90% is? Is de verhoging van dit tarief ook
meegenomen in de risicoparagraaf? Waarom is er geen voorziening
voor getroffen?

Het besluit voor de verhoging van de precario is genomen bij de
vaststelling van de begroting 2008. Gelet op de mogelijk afschaffing
van de precario op ondergrondse kabels en leidingen zal worden bezien
in hoeverre de verhoging zal worden gehandhaafd.

VVD 5 140 18 Verhoging budget welzijnswerk. Er wordt gesteld dat er een sterker
beroep gedaan wordt op welzijnswerk en dat dit de reden is om het
budget jaarlijks met€ 350.000,- te verhogen. Vrijwel iedere instelling,
die graag door de gemeente gesteund wil worden, kan dit argument
aanvoeren. Kan dit voorstel beter onderbouwd worden? Waarom wordt
dit geld bijv. niet ingezet voor verbetering van de WMO-zorg?

De prestaties dienen nog nader ingevuld te worden.
De uitkomsten van het RKC-onderzoek maken eens te meer duidelijk
dat het van belang is heldere afspraken te maken met (welzijns)-
instellingen en tijdig en periodiek te meten of de gestelde doelen
bereikt worden en daarmee deze nieuwe middelen doelmatig en
rechtmatig besteed zijn.

VVD 5 141 23 Volksuniversiteit.Wat betekenen de bezuinigingen voor het
voortbestaan van deze instelling?

Bij het opheffen van het convenant met de Volksuniversiteit zijn hier
afspraken over gemaakt, de bezuiniging is uitgesteld naar 2009 en
2010. Dit heeft geen gevolgen voor het voortbestaan van deze
instelling.

VVD 5 142 61 Taakstelling woningbouw. Het aantal te realiseren woningen van 5.000
per 2009 zal niet worden gehaald. Welke financiële consequenties
heeft dit? Waarom zijn deze niet in de risicoparagraaf opgenomen?

Voor het B(esluit)L(ocatiegebonden)S(ubsidie) betekent realisatie van
een lager dan afgesproken aantal dat de bijdrage navenant wordt
verlaagd. Bij het budgetbeheer wordt hiermee rekening gehouden,
zodat er geen sprake is van een risico.



VRAGEN NAAR AANLEIDING VAN KADERNOTA 2008 EN 1e BESTUURSRAPPORTAGE 2008

48

KADERNOTA 2008

Fractie Prg Nr Blz Vraag Antwoord

VVD 7 143 59 Inzet uitkeringstrekkers. Waarom wordt deze inzet niet gehaald m.b.t.
het achterstallig onderhoud?

Dit hangt samen met de aard van het huidige bestand, het plaatsen van
bijstandsgerechtigden in het onderhoud valt met name door de fysieke
eisen die deze werkzaamheden met zich meebrengen niet mee.
Daarnaast kunnen klanten ook kiezen uit meerdere trajecten en
projecten die wij voor hen hebben gerealiseerd

VVD 907 144 Blz. 62 Er staat dat het college met de provincie in overleg zal treden.
Bovendien wordt aangegeven dat de Provincie geen nieuwe plannen
gemaakt heeft. Betekend dit nu dat de gemeente op de provincie wacht
of andersom of geeft het college dit geen prioriteit?

Er is zowel bestuurlijk als ambtelijk regelmatig contact met de
provincie. De Zwiersvleugel blijft nu conform de laatste versie van het
bestemmingsplan in tact. De provincie is van plan in het Frederikspark
extra ruimte te bouwen in de lijn van het oorspronkelijke ontwerp van
Zocher. Naar de parkeermogelijkheden verricht de provincie in overleg
met de gemeente een onderzoek.

VVD alle 145 Bijl. 1,p3 Investeringen worden voor slechts 56% gerealiseerd. Realisaties
blijven vooral achter bij de programma’s 1,2 en 8. Er wordt 
aangegeven dat er meerdere oorzaken zijn aan te wijzen, maar deze
worden niet nader uitgelegd. Zou dit beter onderbouwd kunnen
worden? Hoe verhoudt het tegenvallende realisatiepercentage zich tot
de nog bestaande overformatie?

Verwezen wordt naar de nota over dit onderwerp die 22 mei j.l. in de
gemeenteraad is behandeld.
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PVDA 312 Afschrijven
projecten

Geel Levert dit nu ook werkelijk lagere kapitaalslasten
op?

De kapitaallasten verminderen voor de jaren 2009-2013. Voor
begroting 2008 heeft dit geen effect. Op blz. 18 staat aangegeven dat
dit meegenomen wordt in de samenstelling IP 2009-2014.

PVDA 313 subsidiemogelijkhed
en

Groen Kunt u een overzicht geven van de extra subsidies
die zijn binnengehaald?

Deze vraag is op dit moment nog niet (volledig) te beantwoorden. Een
overzicht van de ontvangen subsidies wordt bij de 2e

bestuursrapportage gegeven.
PVDA 1007 Klachtenregeling

loketten
groen Wat is het effect van de informatie vanuit de

klachtenregeling op gevoerd beleid/ verleende
zorg?

Met name klachten waarvan is vastgesteld dat deze gegrond zijn,
vormen input voor verdere beleidsontwikkeling dan wel aanpassingen
in procedures en werkwijzen.
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PVDA 405 ICT toepassingen Groen Is het pakket elektronische dienstverlening aan
Haarlemmers nu al optimaal/maximaal? Kan er
niet meer via leges kostendekkend worden
gerealiseerd?

Het digitaal loket is nu op het ambitieniveau van fase 1 (2007)
geoptimaliseerd. Dat betekent dat de www.haarlem.nl eind 2007 kon
beschikken over een internetkassa, DigiD,
producten/dienstencatalogus met 200 Haarlem specifieke
productbeschrijvingen, 9 e-formulieren en een webintakesysteem.
Tevens is de beheerorganisatie ingericht. De financiering van digitaal
loket en de beheerorganisatie heeft deels plaatsgevonden door
verhoging van de legestarieven op uittreksels GBA en rijbewijzen.
Andere legesproducten kunnen wij hiervoor niet aanwenden omdat die
al een wettelijk maximum tarief kennen of omdat het afnamevolume te
gering is om substantieel bij te dragen aan de financiering. Bij verdere
verhoging van de leges op uittreksels en rijbewijzen voor dit doel zou
Haarlem uit de pas gaan lopen met de landelijke trend voor
legestarieven.

Binnen afzienbare tijd komen beschikbaar:
- meldingen openbare ruimte
- aanvragen tijdelijke parkeerontheffingen
- raadplegen bouwtekeningen bouwarchief
- voortgang aanvraag bouwvergunningen
- status informatie subsidies
- raadplegen bestemmingsplannen
- online informatie voor makelaars
ontsluiting GBA richting externe afnemers (bedrijven en hulpdiensten)



VRAGEN NAAR AANLEIDING VAN KADERNOTA 2008 EN 1e BESTUURSRAPPORTAGE 2008

51

KADERNOTA 2008 SMILIES

Fractie NR Onderwerp Kleur Vraag Antwoord

PVDA 402 Vertraging
verwerking
bestemmingsplannen

Geel Heeft de nieuwe WRO geen gevolgen voor de
bestemmingsplannen (per 1/7/2008 structuurvisies)
en ambtelijke capaciteit?

De Wro heeft gevolgen voor zowel de procedures als de inhoud van
bestemmingsplannen. Bestemmingsplannen die onder de (nieuwe) Wro
vallen (bestemmingsplannen die na 1 juli 2008 in ontwerp ter inzage
worden gelegd) kennen een kortere formele procedure.
Bij het opstellen van bestemmingsplannen zal bezien moeten worden
of op basis van de grondexploitatiewet een exploitatieplan moet
worden opgesteld.
De nieuwe Wro heeft gevolgen voor de ambtelijke inzet. Op dit
moment zijn de concrete gevolgen nog niet te overzien.
Momenteel worden er nieuwe werkprocessen vormgegeven.
In de eerstvolgende voortgangsrapportage van het meerjarenplan
bestemmingsplannen zal nader inzicht gegeven kunnen worden over
de consequenties van de invoering van de Wro aan de hand van de dan
opgedane praktijkervaring.

PVDA 608 Euro heen/terug Groen Er staat een groen bolletje, maar wij kennen nog
geen resultaten op dit terrein.

De provincie is opdrachtgever openbaar vervoer. Plannen die de
gemeente heeft voor lagere tarieven in het openbaar vervoer zijn
afhankelijk van de instemming en de berekeningen van de provincie. In
dit geval onthoudt de provincie haar medewerking omdat er een
koppeling wordt gelegd met de omleidingskosten GOG. Er moet dus
eerst een oplossing daarvoor komen voordat iets gezegd kan worden
over de voortgang van het 1-Eurotarief.
Daarnaast wil de provincie ook inhoudelijk meedenken over het type
proef. De proef wordt daardoor waarschijnlijk wat anders als
oorspronkelijk plan. De kans dat door een goedkoper tarief meer
inkomsten worden gegenereerd lijkt overigens niet groot.
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PVDA 906 Welstandsadvisering Groen Er staat een groen bolletje, maar wij kennen nog
geen resultaten op dit terrein.

Het college neemt op 27 mei een besluit over een nieuwe wijze van
advisering over Welstand. Met instelling van een adviescommissie
Ruimtelijke Kwaliteit wordt efficiënt adviseren hiermee gekoppeld aan
het beschermen van de grote architectonische, stedenbouwkundige,
cultuurhistorische en monumentale waarden die Haarlem kent.
Voorgesteld wordt om de commissie voor Welstand en Monumenten te
vervangen door een Adviescommissie voor Ruimtelijke Kwaliteit
(ARK), die adviseert over ontwikkelingen in de ruimte in brede zin, en
tegelijk de procedure voor aanvragen te vereenvoudigen. Deze
omvorming heeft enerzijds tot doel om de discussie over kwaliteit al in
een vroeg stadium te kunnen voeren en niet pas op het moment dat een
bouwplan bij de welstandscommissie belandt. Dit kan aan de hand van
kaders als de welstandsnota, bestemmingsplannen,
beeldkwaliteitplannen en gebiedsvisies. Anderzijds moet dit leiden tot
toetsing van bouwplannen strikt op grond van vastgestelde, heldere
welstandcriteria.
De evaluatie van de Welstandsnota wordt nog dit jaar opgepakt.

PVDA 1111 Betrokken ouders Groen Er staat een groen bolletje, maar wij kennen nog
geen resultaten op dit terrein.

Activiteiten m.b.t. ouderbetrokkenheid worden door de betrokken
organisaties uitgevoerd binnen Onderwijs (VVE BS CJG). Eveneens is
met dit doel het Platform Allochtone Ouders opgericht.

PVDA 1116 Meerjarige
subsidieafspraken

Groen Er staat een groen bolletje, maar wij kennen nog
geen resultaten op dit terrein.

Stabilisering van subsidierelaties door het verlengen van de looptijd
van subsidiebesluiten is een voornemen van het college dat inderdaad
nog niet is geëffectueerd. Voor de grote culturele instellingen is dit
uitgangspunt wel al vastgelegd in de nota ‘Herziening subsidierelaties 
en subsidiesystematiek Cultuur’ (2005). Hierin wordt uitgegaan van 
vierjaarlijkse afspraken (in lijn met de Cultuurnotacyclus 2009-2012).
Wij zullen dit voornemen verder uitwerken in het onderzoek naar het
sturen en beheersen van verbonden partijen en (grote) gesubsidieerde
instellingen.

PVDA 1127 Samenwerking MZK
Kreater VU

Groen Er staat een groen bolletje, maar er is toch nog
geen definitief resultaat?

Het proces verloopt voorspoedig. Op zeer korte termijn ontvangt de
Raad een nota over de samenwerking binnen het Centrum voor
Cultuureducatie en Vrije Tijd.
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PVDA 1304 Bedrijvenloket Groen Er staat een groen bolletje, maar er zijn toch tal
van problemen rond het functioneren van het
bedrijvenloket?

Sinds februari van dit jaar, nu de nieuwe organisatie ook feitelijk is
doorgevoerd, is er meer kennis georganiseerd bij het
ondernemersloket aan de Zijlsingel. Daarnaast wordt er nog
voortdurend gewerkt aan verdere kennisopbouw bij dit loket over
onderwerpen die sinds de reorganisatie ook tot de voorlichtingstaken
van het loket zijn gaan behoren.
Eind 2007 heeft in overleg met en bij de Kamer van Koophandel een
uitwisseling van kennis plaatsgevonden met oog op adequate
informatieverstrekking aan ondernemers bij het gemeentelijke
ondernemersloket.

Uitbreiding van kennis en ervaring bij het ondernemersloket is in volle
gang en op koers

PVDA 308 Uitstroom bijstand Groen In de bestuursrapportage zien we rondom dit punt
zorgen, hier is een groene score; de zorgen vallen
dus mee?

In deze bestuursperiode verloopt de uitstroom uit de bijstand goed,
zelfs sneller dan in eerste instantie geraamd. Voor de komende periode
zijn wij gelet op de economische ontwikkelingen en de aard van het
huidige bestand voorzichtiger.

PVDA 1311 Eén gebouw CWI
UWV

groen Er staat een groen bolletje maar wij kennen nog
geen resultaten op dit terrein

Binnenkort wordt de raad geinformeerd over de invoering van de
geïntegreerde dienstverlening in de keten CWI–UWV–Gemeente.

PVDA 703 en
1301

Bijstandsgerechtigde
n werken in
onderhoud

Rood waarom lukt het niet/ deels de genoemde aantallen
in deze te halen?

Dit hangt samen met de aard van het huidige bestand, het plaatsen van
bijstandsgerechtigden in het onderhoud valt met name door de fysieke
eisen die deze werkzaamheden met zich meebrengen niet mee.
Daarnaast kunnen klanten ook kiezen uit meerdere trajecten en
projecten die wij voor hen hebben gerealiseerd.

PVDA 704 Groencompensatie Groen Op welke manier realiseert u deze regeling. Is hier
ook sprake van een duidelijk groencompensatie
afspraak?

In het Groenstructuurplan 2008 wordt voorstel gedaan voor procedure
groencompensatie.

PVDA 707 Spaarndam Groen Hoe kan er een groen bolletje staan als er nog
budget ontbreekt voor parkeren Kerklaan (zie
toelichting)

In de huidige fase is sprake van een onderzoek naar
parkeermogelijkheden. Van een budget is nog geen sprake.
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PVDA
Blz. 24

Tegengaan
overgewicht
kinderen

Rood Hoe verhoudt dit rode bolletje zich met het groene
bolletje in de eerste bestuursrapportage bij
beleidsdoelstelling 3.1a?

Het project wordt verwezenlijkt, maar dit heeft maar een beperkte
invloed op de landelijke tendens van de toename van overgewicht



VRAGEN NAAR AANLEIDING VAN KADERNOTA 2008 EN 1e BESTUURSRAPPORTAGE 2008

55

1e BESTUURSRAPPORTAGE 2008

Fractie Prg Nr Blz Vraag Antwoord

CDA 1 146 8 Wat zijn de concrete resultaten van regionale samenwerking en welke
taakstelling legt B&W zich op?

Regionale samenwerking richt zich voor 2008 op de volgende
onderwerpen:

a) Continuering samenwerking binnen Kennemerland en
Regionaal Samenwerkingsverband Amsterdam.

b) Intensivering samenwerking in de Noordvleugel van de
Randstad.

De regionale agenda vormt een instrument in de regionale
samenwerking.
Als concrete resultaten kunnen o.a. genoemd worden:
 afstemming ontwikkeling kantoren- en bedrijvenlocaties
 gemeenschappelijke visie ontwikkelingsbeeld Noordvleugel 2040
 active betrokkenheid op het gebied van regionale bereikbaarheid
Haarlem trekt het samenwerkingsverband op het gebied van de
versterking van de creatieve industrie (programmabureau Creative
Cities Amsterdam Area)

CDA 1 147 8 Hoe verhouden de constatering rond digitale dienstverlening zich tot
kritische opmerkingen van Ernst & Young hierover in oordeel
jaarstukken?

Het digitaal loket, fase 1 is in 2007 met behulp van Govunited
geïmplementeerd. Daarmee beschikt Haarlem in één klap over een
basisloket met internetkassa, DigiD, producten/dienstencatalogus met
200 Haarlem specifieke productbeschrijvingen, 9 e-formulieren en een
webintakesysteem. In de ranglijst van advies.overheid.nl is Haarlem
daardoor gestegen naar een plek in de top 100. Ernst en Young meet in
haar benchmark de taakvolwassenheid van het digitaal loket. Een
digitaal loket is in de visie van E&Y optimaal volwassen als een
product of dienst geheel interactief via het digitaal loket en de
achterliggende backofficeprocessen kan worden afgehandeld. Hierop
scoort Haarlem niet hoog omdat:
a. de onderzoeksgegevens voor een deel verzameld zijn in 2006, nog
voor het nieuwe digitale loket was geïmplementeerd en
b. de digitale infrastructuur voor koppeling van digitaal loket en de
backofficeprocessen en systemen nog niet klaar is. Het programma
digitalisering werkt hard aan de ontwikkeling en operationalisatie van
deze infrastructuur voor volwassen digitale dienstverlening.
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CDA 2 148 10 Alle prestaties worden gehaald ondanks capaciteitsgebrek volgens
Handhavingsprogramma?

In de berap hebben we opgenomen dat het twijfelachtig is of deze
prestatie volledig gerealiseerd kan worden. In het meerjarenprogamma
handhaving zal inzicht in de capaciteit en de inzet op de verschillende
onderdelen inzichtelijk worden gemaakt.
De in het handhavingsprogramma genoemde handhavingsprestaties
betreffen voor het overgrote deel de reguliere handhavingstaken en zijn
veel prestaties gehaald, maar gelet op de veelheid aan taken, projecten
en programma’s deden zich zeker capaciteitsproblemen voor.

CDA 3 149 12 Hoe wordt ‘een goede gezondheid voor alle Haarlemmers’gemeten? Door de GGD/VRK wordt op verschillende aspecten gemeten.
Binnen de jeugdgezondheidszorg (0-19) wordt periodiek op
gezondheid onderzocht.
Recent is een ouderen-enquête Kennemerland uitgevoerd. De
rapportage wordt binnenkort aan de raad aangeboden.
Daarnaast wordt veel gedaan aan preventie zoals het hitteplan en het
onderzoek naar koeltorens (i.h.k.v. legionellabestrijding).

CDA 3 150 12 Wanneer ontvangt de raad een voorstel inzake de afstand
scholen/coffeeshop?

Na evaluatie in 2006, is in juni 2007 n.a.v. een motie door de Raad
besloten geen actief reallocatiebeleid te voeren.

CDA 3 151 12 Is B&W van plan naast voorlichting rond alcohol en drugs ook meer
gebruik te maken van represssiemaatregelen die Kabinet biedt?

Binnen het project VIOS (Veilig in en om de School), waarin het
voortgezet onderwijs en de politie samenwerken en n.a.v. de motie
drugs en alcohol op scholen, is er aandacht voor repressie van alcohol-
en drugsgebruik binnen de bestaande wettelijke mogelijkheden:
kluiscontrole op scholen, blaastesten, extra surveillance wanneer auto’s 
van dealers bij de school gesignaleerd worden.

CDA 7 152 21 Creëren leerwerkplekken: Waarom is de politieke besluitvorming
uitgesteld?

De op te stellen verordening gesubsidieerde arbeid was gekoppeld aan
de besluitvorming rondom de ID-banen. De voorstellen van ons college
ten aanzien van de ID-banen kregen onvoldoende steun in de raad. Wij
zullen nu een aparte verordening aan de raad aanbieden waarmee een
juridische basis ontstaat omde leerwerkplekken te realiseren.

CDA 7 153 22 Betekent het gestelde bij ‘daling bestand’ dat de rijksnorm niet wordt 
gehaald?

Neen.
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CDA 7 154 23 Wat is de oorzaak van het relatief grote personeelsverloop in 2007? De afdeling Schuldhulpverlening heeft in 2008 een relatief groot
verloop van medewerkers gekend door verschillende oorzaken,
waaronder overstap naar schuldhulpverlening Kontext, overlijden en
fpu.

CDA 9 155 35 Ged. Oude Gracht: Zijlpoort. De kolom afwijking t.o.v. planning is niet
ingevuld. Planning wordt gehaald?

Planning zoals aangegeven wordt gehaald. Was vorig kwartaal nog
geen vastgestelde planning zodat er geen vergelijk gemaakt kon
worden.

CDA 9 156 5 Wat is er fout gegaan dat 4.300 extra nodig is om tijdelijk personeel
achterstallig onderhoud in te huren?

De inhaaloperatie van€ 250.000.000 betekent op jaarbasis een 
vervijfvoudiging van de productie. De vaste personeelsbezetting is op
een dergelijke verandering niet berekend. Zie ook het raadsvoorstel
over het realisatiepercentage 2007 en de besluitvorming van de raad
daarover

CDA 9 157 26 Hoe wordt gemeten dat de prestatie ’Een betere kwaliteit openbare 
ruimte’is gehaald?

1. leefbaarheidsmonitor
2. omnibusenquête
3. aantal meldingen van storingen in openbare ruimte (Bureau

Services)
4. feitelijk onderzoek naar afval in de openbare ruimte.

CDA 9 158 26 Hoe wordt gemeten dat de prestatie ’Een betere kwaliteit openbare 
ruimte’is gehaald?

B) Periodiek inventariseren en analyseren van het te beheren areaal
t.b.v. het: • Bijhouden kwaliteit areaal in databasebestand
• Bijhouden actuele stand beschikbare normbudgetten en achterstallig 
onderhoud
• Bijhouden kwaliteit areaal in databasebestand
• Bijhouden actuele stand beschikbare normbudgetten en achterstallig 
onderhoud
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CU
SGP

2 159 10 Vergunningverlening stagneert i.v.m. vervulling vacatures.

Welke oplossing wordt gezocht?
Het college moet zeer creatief omgaan met dit gegeven. Er zijn
inmiddels verschuivingen in taken aangebracht, waardoor de expertise
meer tot zijn recht komt. Het college heeft recent voor een andere
werkwijze Welstandsadvisering gekozen, dat meer efficiency
meebrengt. Ook bij beoordeling zijn helaas noodgedwongen
maatregelen genomen: De vereiste bouwbesluittoets is globaler van
aard, zónder daarbij overigens in te boeten op veiligheidseisen. Op
proef wordt in een casus deze toets geheel uitbesteed aan een bureau
dat daarvoor door het Rijk is gecertificeerd. De stagnatie maakt het
noodzakelijk daarnaast een beroep te doen op externe krachten.

(zie ook antwoord Kadernota nr 4)

CU
SGP

4 160 15 Samenhangend net routes en veilige speelplekken.

Wat betekent het grijze vakje?
De smiley had groen moeten zijn. Eind van dit jaar wordt het
speelruimteplan opgeleverd.

CU
SGP

6 161 55 Zijn voldoende middelen beschikbaar voor een zorgvuldige uitvoering
van Verdrag van Malta?

Het college bereidt momenteel een beleidsnota archeologie voor. Deze
nota zal na het zomerreces aan de commissie worden voorgelegd. In
deze nota zal specifiek aandacht besteed worden aan de financiële
gevolgen van de uitvoering van dit Verdrag.

CU
SGP

7 162 6 Schuldhulpverlening. Wat wordt gedaan om c.q wat is nodig om
doelstelling te halen?

Het college heeft inmiddels besloten extra capaciteit voor
schuldhulpverlening in te zetten. Deze wordt aan de raad aangeboden.

CU
SGP

9 163 26 Fase 2 baggeren wordt uitgevoerd in 2010. Welke middelen zijn
beschikbaar en hoe is de voorbereiding?

Binnenkort wordt een voorstel aan de raad aangeboden voor de
uitvoering van fase 2, tevens eindfase. In raadsbesluit 29/2003 was
reeds tot een reservering voor fase 2 besloten. Voor fase 2 is ca 3mio
beschikbaar. Rijnland zal globaal een vergelijkbare bijdrage leveren.
Dit totaal wordt voldoende geacht voor voorbereiding en uitvoering.

D66 1 164 9 “...hogere legesopbrengst 200.000 ...”

Volgt hier uit dat de leges méér dan kostendekkend zijn?

Nee, dat is wettelijk niet toegestaan. Het betreft een volume-effect.
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D66 1 165 9 “...Kosten pensioen politieke ambtsdragers 200.000...”

In het collegebesluit stond nog te lezen“Het besluit wordt gedekt uit 
programma 1 product 01, uit raming kosten voormalig personeel.”.Nu
heeft het er de schijn van dat de kosten uit de extra opbrengsten van
leges worden bekostigd. Gaarne uitleg?

De raming van de kosten van voormalig personeel bleek bij nader
inzien niet voldoende om de kosten van de APPA uit te betalen. De
kosten van APPA en de legesopbrengsten worden beide verantwoord
onder programma 2. Er is geen financiële relatie tussen beide posten.

D66 10 166 5 De tabel met het overzicht, ca 1 miljoen extra leges- en belasting, ca
2,2 miljoen minder investeringen

Is de conclusie gerechtvaardigd dat, in tegenstelling tot wat wethouder
Van Velzen namens het college in de in HD geplaatste lezersbrief
suggereert, inderdaad de coalitiebelofte niet is nagekomen, namelijk
dat de extra belastingbijdrage van de burger zou leiden tot extra
inspanningen met betrekking tot normatief en achterstallig onderhoud?

Deze conclusie is niet gerechtvaardigd. Per saldo is sprake van een
forse uitbreiding van het investeringsniveau mbt het onderhoud.
Recentelijk is door de gemeenteraad besloten de onderuitputting
investeringsplan en andere meevallers in te zetten voor het onderhoud
van de stad. De totale kosten van dit besluit bedragen€ 4,3 mln.

D66 10 167 28 “...uitvoeren afgesproken bezuinigingen...”

Getuige de inzet van extern en tijdelijk personeel is het niet duidelijk of
de targets formatiereductie naar aard en strekking worden gerealiseerd.
In tegenstelling tot de vorige periode, waar NB een lijst aan de raad
werd voorgelegd van alle externe adviseurs en dienstverleners, heeft
het college nauwelijks zicht op deze post. Kan het college, net als in
2003, een dergelijke lijst aan de raad doen toekomen?

Het halen van de targets formatiereductie en de inzet van externen zijn
geen communicerende vaten. Met het vaststellen van de
budgethoudersregeling is de beleidsregel externe inhuur vastgesteld.
Deze beleidsregel geeft per categorie weer wat de bevoegdheden zijn
van de ambtelijke organisatie en het bestuur (college en raad) op het
gebied van externe inhuur. Inhuur is alleen toegestaan als daar een
specifiek budget of als de inhuur kan worden gedekt door de loonsom (
in verband met bijvoorbeeld vacatureruimte). Alle externe inhuur
geschiedt op basis van deze beleidsregel. Overigens bleek bij kadernota
2007 dat Haarlem vergeleken met andere grote gemeenten Haarlem,
Leiden, Den Bosch, Zaanstad, Amersfoort en Tilburg een relatief laag
bedrag aan externe inhuur uitgeeft.
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D66 10 168 28 “financiële afwijkingen programma 10... 3,84 miljoen voordelig...”

Het lijkt er op dat het Rijk (algemene uitkering, 0.8 mio), de
onderbesteding onderhoud (2.2 mio), de belastingbetaler (0.4 mio) en
de renteontwikkeling (0.6 mio) met succes het niet realiseren van
allerlei meer structurele doelstellingen zullen verbloemen. Incidenteel
dekt structureel; een wiebelig uitgangspunt voor een solide beleid.
Waarom vlot het nog niet met de echt structurele maatregelen zoals de
formatiereductie?

Uitgangspunt is structurele maatregelen. Voor zover er zich incidentele
meevallers voordoen zijn deze in 2008 ingezet voor incidentele
tegenvallers. Er is dus geen sprake van het achterblijven van de
invulling van structurele maatregelen.

D66 10 169 28 “...OZB... voordeel 0.3 mio...”

Dit betreft kennelijk (immers Berap) niet eerder in het coalitieakkoord
afgesproken OZB-inkomsten. Samen met het voordeel 257.00 uit 2007
bijna 90.6 mio structureel. Moet dit niet bvolgens het beginsel afspraak
is afspraak met de OZB betaler worden verrekend?

Zie antwoord vragen n.a.v. kadernota.

D66 3 170 13 Kosten WMO: Haarlem heeft een overschrijding van ca. 850.000 euro
op het budget Huishoudelijke Hulp. Vergelijkbare gemeenten hadden
een besteding van gem. 84% vh budget. Wat is de oorzaak van dit
verschil?

Het tekort op de Wmo voorzieningen bedraagt voor 2008€ 791.000. 
In publicaties van het Sociaal Cultureel Planbureau is gerapporteerd
dat verwacht kon worden dat de gezamenlijke Nederlandse gemeenten
circa€ 228 mln. overschot zouden hebben in 2007. Deze verwachting
is gebaseerd op informatie uit het laatste kwartaal 2007. In G27
verband is inmiddels vastgesteld dat een dergelijk overschot bij de
grotere gemeenten niet aan de orde is.

D66 3 171 14 Additionele werkzaamheden als gevolg van arbeidsproblematiek bij
zorgaanbieders: betekent dit dat de gemeente taken uitvoert die eerder
waren uitbesteed?

Nee, doordat de zorgaanbieders hun contractuele verplichtingen rond
de levering van zorg slecht nakomen (o.a door de arbeidsproblematiek)
wordt de gemeente als gevolg hiervan ook geconfronteerd met extra uit
te voeren werkzaamheden. Hierbij valt te denken aan extra
inspanningen om een cliënt alsnog van zorg te voorzien en geplaatst te
krijgen bij een zorgaanbieder en het uitvoeren van extra
administratieve werkzaamheden.
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D66 3 172 14 Afhandeltijden zijn langer dan verwacht: afhandeltijden van wat? Kunt
u aangeven wat hier wordt bedoeld en om hoeveel extra weken/ dagen
gemiddeld sprake is.

De afhandeltijden tussen de ontvangst van een aanvraag en het
versturen van een beschikking hulp in het huishouden zijn langer dan
aanvankelijk in 2006 ter voorbereiding van de invoering van de
nieuwe Wmo taak werd ingeschat.

Voor de afhandeltijd van een aanvraag huishoudelijke hulp wordt
gerekend met een gemiddelde formatieve inzet van 1,5 uur, voor zover
de afhandeling via een gestandaardiseerd protocol (= beslisboom) kan
plaatsvinden. Indien het een complexere aanvraag huishoudelijke hulp
betreft wordt gerekend met een gemiddelde formatieve inzet van 5 uur.

In 2006 is bij de formatieberekening ervan uitgegaan dat voor een
eenvoudige aanvraag via de beslisboon gemiddeld 45 minuten
benodigd zouden zijn en gemiddeld 1,5 uren voor een complexe
aanvraag.

D66 3 173 13 Opbrengst dure woningaanpassingen: Wordt er iets verkocht, kunt u
uitleggen wat hier wordt bedoeld? En waarom wordt er volgende jaren
geen opbrengst verwacht?

Met de opbrengst dure woningaanpassingen wordt bedoeld de
ontvangst vanuit het Rijk in verband met de regeling Besluit
rijksvergoeding WVG woonvoorziening.

Op grond van deze regeling verstrekt het Ministerie van VWS per
kalenderjaar aan gemeenten een vergoeding aan de gemeente per
verleende en uitbetaalde woonvoorziening waarvan de kosten gelijk
zijn aan of meer bedragen dan€|20 420,-.

Dit Besluit is overigens per 1 januari 2007 komen te vervallen.

De in 2008 geraamde opbrengst heeft betrekking op projecten die reeds
bij VWS waren aangemeld en naar verwachting in 2008 volledig zijn
afgerekend.
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D66 3 174 12 Allemaal groene smilende gezichtjes! De zorgzame samenleving
geheel op koers!

D66 kan zich niet voorstellen dat alle prestaties zijn gerealiseerd. Kunt
u, in tegenstelling tot de gehanteerde systematiek dat enkel bij gele en
rode lichtjes te doen, bij alle groene lichtjes een korte toelichting
geven?

Voor alle groene smiley's geldt dat dit betekent dat de gestelde
prestaties zijn gerealiseerd c.q. behaald zullen worden in 2008.

Het College heeft op verzoek van de Raad gekozen voor een compacte
vorm van informatievoorziening, waarbij vooral wordt ingezoomd op
de afwijkingen van de planning/afspraken. Het nu alsnog volledig
toelichten van de groene smilies zou dit streven naar compactheid o.i.
doorkruizen.
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D66 3 175 13 “...Tijdelijke formatie 560.000 n...”

a) is€70.000 euro per fte niet fors? b) Waarom verwacht het college 
dat in 2009 niet een nadeel zal optreden? c) we begrijpen de tabel niet
helemaal, aangezien het geen tabel op afwijkingen lijkt te zijn. Maw
moeten we de tabel op ‘begrotingsniveau’ interpreteren of gaat om
afwijkingen op de begroting 2008? d) is er sprake van langdurig en/of
bovengemiddeld ziekteverzuim bij de 7.68 nominale fte? e) Hoe is het
mogelijk dat in september 2007 wordt geoordeeld dat 7.68 fte
voldoende is (reorganisatiebesluit) en dat slechts enkele maanden later
er een nadeel van 560.000 moet worden gemeld? Is de
planning&control WMO zoek?

In het najaar van 2006 is ten behoeve van de invoering van de nieuwe
taak hulp bij het huishouden een inschatting gemaakt van de benodigde
formatie. Deze raming is gebaseerd op tal van aannames en kon
destijds niet gebaseerd worden op ervaringen in de praktijk. De
benodigde formatie werd geraamd op 7,68 fte.en zou nader
geëvalueerd worden om de definitieve formatie te kunnen vaststellen.

De invoering van de nieuwe taak is gepaard gegaan met tal van
uitvoeringsproblemen (zie de voortgangsrapportage wmo hulp bij het
huishouden (reg,nr. 2007/192539)). Uitgangspunt voor de
uitvoeringsorganisatie is steeds geweest het zorgdragen voor de
continuïteit van de zorg aan de Haarlemse burgers.
In de voortgangsrapportage is voor 2007 en nadeel gemeld van circa
€500.000 voor de uitvoeringsorganisatie.                                 
Aangezien door de uitvoeringsproblemen er nog steeds een groot
aantal verstorende factoren zijn in het Wmo proces, was het niet
mogelijk om de structureel benodigde formatie definitief vast te stellen
In het reorganisatiebesluit is derhalve uitgegaan van 7,68 fte in
afwachting van een nadere evaluatie. Deze evaluatie staat gepland voor
het najaar 2008 en zal de input vormen voor de structurele kosten van
de uitvoeringsorganisatie voor 2009 en verder.

a. Het bedrag van€ 560.000 heeft betrekking op 10,63 fte. In de tabel 
staat per abuis 8,63 fte opgenomen. Hiermee komt het gemiddelde fte
bedrag op€52.000

b. Er treedt in 2009 een nadeel op van€ 240.000. Met betrekking tot de 
structurele kosten van de uitvoeringsorganisatie in 2009 en verder is
een nota in voorbereiding.

c. De tabel geeft een integraal beeld van de beschikbare middelen voor
de voorzieningen Wmo en de kosten d ie met deze voorzieningen
gemoeid zijn. De saldi worden verrekend met de algemene middelen.

d. Nee er is geen sprake van een bovengemiddeld ziekteverzuim, voor
het overige wordt verwezen naar het antwoord op vraag b.
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D66 3 176 13 Is de conclusie gerechtvaardigd dat de WMO financieel tot een
zorgenkind aan het uitgroeien is? Of loopt alles, getuige ook de groene
lichtjes, geheel op koers?

Het College neemt alle mogelijke maatregelen om de financiën van de
Wmo te beheersen.

D66 4 177 15 Deelname inburgering, waaronder volwasseneneducatie: vallen hier
ook de zog. “laaggeletterde autochtone Haarlemmers” onder? Hoeveel 
mensen vallen onder deze doelgroep ?

Het project laaggeletterden valt onder volwasseneneducatie en is
gericht op zowel autochtone als allochtone Haarlemmers. Het ligt in de
bedoeling om 270 zgn. functioneel analfabeten te bereiken en een
aanbod te doen over 2007 t/m 2009. Per jaar derhalve 90 cursisten.

D66 4 178 39 Badmintonpad VMBO-west: aanbesteding mislukt, waarom is VMBO
023 niet in dit overzicht opgenomen? Hoe staat het hier met de
verwachtingen

Omdat de enige partij die zich had ingeschreven voor VMBO-Oost
(023) niet voldeed aan de gunningscriteria is de aanbesteding mislukt
verklaard. Inmiddels is een nieuwe aanbestedingsprocedure voor
VMBO-Oost opgestart. Ook die voor West is onlangs gestart. Die loopt
nog. Inmiddels hebben wij ingestemd met een voorstel aan de raad
voor een aanvullend krediet VMBO-scholen.

D66 4 179 36 Pim Mulier: waar is het Sports Business Center gebleven? Wat is bv.
de eerstvolgende mijlpaal? Zijn er afwijkingen te melden?

Het Sports Bussiness Center maakt nog onderdeel uit van de Pim
Mulier-ontwikkeling. Na het afhaken van de eerste gegadigde
(Achmea) worden thans gesprekken opgestart met andere gegadigden.

D66 7 180 21 50% van de bijstandstrekkers zit in een traject: hoe groot is het % dat
na zo’n traject in 2007 een echte baan heeft gevonden?

Jaarlijks beëindigt 1/3 van het bijstandsbestand zijn uitkering om
verschillende redenen. In 2007 zijn ruim 1200 mensen uitgestroomd uit
de bijstand. Het is niet bekend hoeveel mensen ook zonder traject
zouden zijn uitgestroomd. In ons project Work First bedraagt de
uitstroom naar werk 40%.

D66 7 181 21 “leerwerkplekken...politieke besluitvorming is uitgesteld...”

In de berap 2007-II werd gemeld“...Voor 2007 zijn dat er 50. In 2008 
zal weer extra aandacht worden gegeven aan de stageplekken....”
Vervolgens werd een nota van de matchingsunit ter informatie
aangeboden, niet ter beslyuitvorming. Op welke politieke
besluitvorming wacht het college? D66 ziet de  ‘leerwerkplekken’ als 
een belangrijk punt, aangezien dienaangaande door alle coalitiepartijen
maar oom door D66, expliciete verkiezingsbeloftes zijn aangegaan.

De op te stellen verordening gesubsidieerde arbeid was gekoppeld aan
de besluitvorming rondom de ID-banen. De voorstellen van ons college
ten aanzien van de ID-banen kregen onvoldoende steun in de raad. Wij
zullen nu een aparte verordening aan de raad aanbieden waarmee een
juridische basis ontstaat omde leerwerkplekken te realiseren.
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D66 7 182 21 “...de wachtlijst, die in het verleden isontstaan, moet nog worden
weggewerkt...”

Op welk ‘verleden’ duidt het college hier? Mocht dat de periode 2002-
2006 betreffen, inmiddels zijn we twee jaar verder met nog twee jaar te
gaan, waarom trekt het college nu al de conclusie dat de prestatie in
deze collegeperiode niet zal worden gerealiseerd?

De wachtlijst is ontstaan door dat de doelgroep me teen Wsw-indicatie
groter is dan het rijksbudget wat Paswerk in de loop van de jaren heeft
ontvangen.

Op dit moment is de wachttijd korter dan één jaar. Door de verruiming
van het aantal Wsw-plekken verwachten wij dat in 2008 vrijwel
iedereen die nu op de wachtlijst staat in dit jaar kan worden geplaatst.

D66 7 183 23 “schuldhulpverlening kampt opnieuw met wachtlijsten...reden 
daarvoor is het grote personeelsverloop in 2007...”

Dit soort bijzinnen (eerder de ‘media’, de mondig wordende ‘burger’) 
lijkt de verantwoordelijkheid buiten de wethouder te willen leggen. In
het jaarverslag 2007 (blz 65) wordt nog jubelend het knipsel “buddies 
helpen Haarlemmers met forse schulden”afgedrukt. Nu wordt en
passant een voorstel aan de raad voorgelegd. Is het college bereid dit
voorstel separaat aan de raad voor te leggen, en niet bij Berap?

De nota Extra impuls schuldhulpverlening wordt separaat aan de raad
voorgelegd.

D66 9 184 26 Afvalinzameling: hoeveel locaties hebben sinds 1-1-2007
ondergrondse afvalbakken voor papier en glas gekregen? Is dit
conform de prestatieafspraken met Spaarnelanden?

Geplaatst zijn: Europawijk, Molenwijk, Zuiderpolder en Parkwijk,
Bomenbuurt, Planetenwijk, Overdelft, Ramplaankwartier, Delftwijk,
Sinnevelt en de Indischebuurt-zuid (42 glas- en 91 papiercontainers).
Thans in uitvoering zijn Thorbeckekwartier, Meerwijk en Kleverpark.
De volledige planning loopt tot week 46 en wordt voor alsnog
uitgevoerd conform de prestatieafspraken. De behandeling van
klachten en bezwaarschriften heeft op een enkele locatie geleid tot
vertraging. Oplossingen voor vertragingen worden gezocht binnen de
context van het gehele project.

PVDA 1 185 Blz. 8 BR Wat gaat het kosten als de balies van de publieksdienst met nog een
avondopenstelling alleen voor reisdocumenten in de maanden april tot
en met augustus?

Een indicatie voor de directe kosten voor een extra avondopenstelling
van april t/m augustus bedraagt € 39.000,- . Deze kosten bestaan uit
personele kosten van circa€ 35.000 ( 0,65 fte) en kosten voor 
bewaking en achtervang applicatiebeheer van circa€ 4000,-. Dit is
exclusief de kosten voor management en overhead.
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PVDA 2 186 Blz. 10
BR

Handhaving
De beleidsdoelstellingen voor handhaving staan bijna allemaal onder
druk. Wat gaat het College hieraan doen? Is onze ambtelijke capaciteit
voldoende?

Via het dit jaar vast te stellen meerjarenprogramma handhaving door
de gemeenteraad en het jaarlijks vaststellen van een
uitvoeringsprogramma zullen de mensen en middelen zo effectief
mogelijk worden ingezet. Er wordt op dit moment onderzocht in
hoeverre de capaciteit op de belangrijkste onderdelen (nog) toereikend
is (motie april, handhavingsprogramma). Er is per definitie altijd meer
vraag naar handhaving dan dat aan beschikbare capaciteit aanwezig is.
In het meerjarenprogramma zal ook de capaciteit aan uw raad
inzichtelijk gemaakt worden. Op dit moment zijn de
beleidsdoelstellingen voor handhaving in uitvoering, maar staan ze ook
onder druk.

PVDA 3 187 Blz. 13
BR

De kosten voor de WMO zijn dus hoger dan de baten. Zijn er naast de
genoemde dekking, nog andere opties om het nadeel te beperken? Wat
de toekomstige verwachtingen?

De financiële verwachtingen voor de toekomst zijn in dit overzicht zo
goed mogelijk geprognosticeerd. De prognose is echter gebaseerd op
één jaar ervaring met de Wmo. Mede in het licht van de complexiteit
van het beleidsveld is er sprake van een beperkte zekerheid over de
verdere ontwikkelingen.

PVDA 3 188 Blz. 12
BR

De hulpverlening aan verslaafden, daklozen en mensen met een
psychiatrische achtergrond wordt als positief gescoord en benoemd als
adequaat in de formulering van de doelstelling. Vindt het college dat de
nachtopvang aan de Bakenessergracht ook adequaat is en als positief
gescoord kan worden? Er zijn bijvoorbeeld tamelijk veel bedden in één
ruimte.

Opvangcapaciteit Bakenessergracht (Nachtopvang uitgevoerd door
Leger des heils)
Bij de Slaaphoek aan de Bakenessergracht zijn 4 slaapzalen:
1 zaal is voor dames met 8 bedden;
2 zalen zijn voor heren met elk 10 bedden;
1 zaal is voor heren met 14 bedden.
Opvangcapaciteit Bakenessergracht (Nachtopvang uitgevoerd door
Leger des heils)
De nachtopvang dient voor bed, brood, bad.
Hiervoor zijn 25 reguliere bedden en 17 noodbedden beschikbaar.
Echter door de grote vraag worden vaak de 17 noodbedden gebruikt.
De indeling is zoals boven vermeld, dus zalen met resp. 8, 10 en 14
bedden per zaal.

PVDA 4 189 Blz. 15
BR

Bij de beleidsrealisatie Sport wordt aangegeven dat een punt van zorg
de invulling van de vacatures is. Hoe wordt dit aangepakt en opgelost?

Invulling van twee vacatures sport geschiedt in het kader van de
wervingscampagne na de reorganisatie. Er vinden momenteel
sollicitatiegesprekken plaats. Naar verwachting zullen begin juni de
arbeidsvoorwaardelijke gesprekken afgerond zijn.
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PVDA 4 190 Blz. 15
BR

Bij 4.2 1a wordt twijfel uitgesproken over de haalbaarheid van het op
doelgroepen aangepaste sportaanbod. Reden daarvoor zijn de
vacatures. Het project sportstimulering bij kwetsbare groepen heeft
onlangs geen budget toegekend gekregen uit de ‘pot’ Kabelgelden. 
Hier is dus een financiële oorzaak voor het uitblijven van resultaat. Is
hier al een oplossing voor?

De Raad heeft op 7 februari jl.€ 27.500,- vrijgemaakt ten behoeve van
het project sportstimulering bij kwetsbare groepen. Door personele
onderbezetting kan het project niet in 2008 uitgevoerd worden.
Derhalve wordt genoemd bedrag ten laste van de kabelgelden 2009
gebracht.

PVDA 4 191 Blz. 15
BR

Kunt u aangeven hoe de klantbetrokkenheid bij prestatieplannen
welzijnsinstellingen tot stand is gekomen? Wat waren de doelen en wat
zijn de afspraken die hierdoor gemaakt zijn in de prestatieplannen?
Hoe is dit geregeld bij DOCK voor 2008 gegeven het feit dat er geen
prestatieplan is?

Er wordt gewerkt met klanttevredenheidsonderzoeken. Daarnaast heeft
afstemming plaatsgevonden met maatschappelijke instellingen, bijv. op
het beleidsterrein jeugd.
De doelen in het prestatieplan zijn mede geformuleerd vanuit de
klanttevredenheidstoets. De prestatieplannen zijn vastgesteld door het
college van B&W. Dit geldt ook voor het prestatieplan 2008 van
DOCK wat nog vastgesteld moet worden conform de afspraken met
Radius.

PVDA 4 192 Blz. 15
BR

Welzijnswerk
Er is een deel van het welzijnswerk niet of deels uitgevoerd het
afgelopen jaar door de problemen rondom Radius en DOCK. Waarom
zien we dit niet terug in het overzicht?

Voor 2007 heeft eerst Radius en later DOCK het prestatieplan zo goed
als mogelijk uitgevoerd. Voor 2008 geldt dat DOCK aan de hand van
de gemeentelijke vraagformulering een prestatieplan heeft opgesteld

PVDA 4 193 Blz. 15
BR

Schooluitval
In de media wordt gerept over een flink deel uitval van scholieren in
voortgezet en middelbaar onderwijs. Onderschrijft het college dat dit
een probleem is? Zo ja, wat doet Haarlem met dit probleem en hoe zet
zij beschikbare middelen in?

Voor het college is schooluitval van leerlingen uit het Voortgezet
Onderwijs en Middelbaar Beroepsonderwijs een aandachtspunt.
Haarlem zet hierop extra in en heeft als centrumgemeente voortijdig
schoolverlaten van de regio Zuid-Kennemerland en IJmond recentelijk
een convenant afgesloten met het ministerie OCW, diverse scholen
voor voortgezet onderwijs en diverse Regionale Opleidingen Centra
van het middelbaar beroepsonderwijs om de schooluitval met 40%
over vier jaar (schooljaar 2007 -2008 tot en met 2010-2011) terug te
dringen.
OCW stelt hiervoor middelen beschikbaar en Haarlem zet RMC-
budget in voor de uitvoering van projecten voor voortijdig
schoolverlaters.
In het najaar 2008 zal een beroep worden gedaan op de nieuwe
landelijke regeling Programmagelden VSV (voortijdig schoolverlaten)
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PVDA 4 194 Blz. 51
BR

Emancipatiebeleid
De totstandkoming van de emancipatie-award is later tot stand
gekomen dan gepland. Wij hebben ook de indruk dat het
emancipatiebeleid nog niet verankerd is in de organisatie. Hoe gaat u
dit in uw organisatie verankeren?

De emancipatie-award zal in het najaar worden uitgereikt. De
organisatie van de emancipatie-award is uitbesteed.
Het emancipatiebeleid maakt integraal onderdeel uit van het beleid in
de organisatie is daarom niet als afzonderlijk punt benoemd.

PVDA 5 195 Blz. 17
BR

Ruimer aanbod woningen
Er wordt gesproken over een ruimer aanbod van woningen voor
senioren, gehandicapten en starters. Hoever is de afstand tussen een
ruimer aanbod en de werkelijke behoefte? M.a.w. zouden we onze
doelstelling nog moeten aanpassen?

Naast de kwantitatieve opgave is het van belang dat er aandacht is voor
de kwaliteit van de woningbouw. Daarom is deze doelstelling van
belang. Met de woningproductie worden de diverse doelgroepen
bediend. Dit gebeurt direct door nieuwbouw en indirect door die
woningtypen te bouwen die de meeste doorstroming genereren
(seniorenwoningen en middeldure eengezinswoningen). Met de
doorstroming komen goedkopere woningen voor starters beschikbaar.
In de nieuwbouw wordt zoveel mogelijk levensloopbestendig
gebouwd. Deze woningen zijn zowel geschikt voor senioren als voor
gehandicapten.

PVDA 5 196 Blz. 17
BR

(Sociale) wijkaanpak corporaties
U geeft deze doelstelling een gele smiley (aandacht blijft vereist). Kunt
u aangeven waarom het aanbod van de corporaties voor betrokkenheid
bij de (sociale) wijkaanpak kennelijk toch lastig van de grond komt?
Wat is noodzakelijk om deze wijkaanpak te versnellen?

In het ‘Antwoord aan Haarlem’ geven de corporaties aan zich te willen 
inzetten voor de (sociale) wijkaanpak. Daarnaast zijn in de
Raamovereenkomst Transformatie Haarlemse Woonwijken tussen de
gemeente en de corporaties afspraken gemaakt over de aanpak van de
openbare ruimte en de financiering ervan. De planvorming rond
integrale wijkaanpak is vanwege de complexiteit en de betrokkenheid
van veel partijen een langdurig proces. Versnelling van dit proces gaat
ten koste van de zorgvuldigheid, kwaliteit en integraliteit. Er wordt
veel aandacht besteed aan de procesmatige aanpak en aan leerpunten
uit de pilot Slachthuisbuurt.

PVDA 5 197 Blz. 18
BR

Tijdelijke uitbreiding Vastgoed
Hoeveel structurele efficiencywinst valt in te boeken in de begroting
als gevolg van de tijdelijke uitbreiding capaciteit bij vastgoed voor
doelmatiger centrale sturing bij Vastgoed?

De tijdelijke uitbreiding is nodig om het voormalig MO- en FD-bezit
over te nemen en in beheer te nemen. Daarnaast wordt dit bezit
ingevoerd in een centrale vastgoedadministratie en geanalyseerd wat
we hebben en wat voor verbetering vatbaar is.
Nadat dit is uitgevoerd (2e helft 2008) ontstaat een beeld over (o.a.) de
mogelijkheden om de efficiency te verbeteren. In mei 2009 wordt dit
vertaald in een zgn. businesscase, waarin maatregelen worden
voorgesteld, zowel m.b.t. het vastgoed zèlf als de beheerorganisatie.
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PVDA 5 198 Blz. 41
BR

Verkoop bezit
Wat bedraagt inmiddels de totale verkoop van het gemeentelijk niet-
strategisch bezit? Hoeveel hiervan is niet in de gemeentelijke kas
terecht gekomen (door makelaarskosten of anderszins)? Hoeveel is
hiervan uitgegeven aan gemeentelijke personeelskosten?

Bij de 2e bestuursrapportage 2008 zal een analyse worden geleverd van
alle verkopen verspreid bezit 2005 t/m heden, inclusief inzicht in de
verkoopkosten.

PVDA 5 199 Blz. 41
BR

Verkoop bezit
Hoe kan het dat met een verkoop van 5 miljoen in het eerste kwartaal
van 2008 het totaal van de taakstelling verkoop bezit ad 10 miljoen nog
niet bereikt is?

Op de verkooplijst staan alle verkopen in het eerste kwartaal. ‘Slechts’
€ 2,4 mln heeft betrekking op verspreid bezit. De verkopen 

Scheepmakersdijk dienen ter dekking van het krediet t.b.v. de renovatie
van de panden en de openbare ruimte. De verkopen aan de
Ruychaverstraat komen ten gunste van de FUCA-grondexploitatie
(hoofdstuk 1).

PVDA 5 200 Blz. 53
BR, nr
761

Doorstroming studentenkamers
U schrijft dat voor de stimulering van doorstroming van
studentenkamers niet één pasklare oplossing denkbaar is. De
gemeenteraad heeft echter in een motie u gevraagd aan de slag te gaan
met drie oplossingen:

 Automatische inschrijving bij Woonservice voor een woning
na de studie voor studenten die zich inschrijven bij het
Kamerburo voor een studentenkamer;

 In overleg met hogeschool INHOLLAND en de
studentenverenigingen te bekijken hoe inschrijving bij
Woonservice door jongeren verder gestimuleerd kan worden;

 Werken met campuscontracten

Verder verzocht de motie u hierover binnen een half jaar te rapporteren
aan de Raad. Hoe staat het met de uitvoering van deze drie voorstellen?

De automatische inschrijving bij Woonservice vindt reeds plaats. Het
blijkt dat studenten goed de weg weten te vinden naar Woonservice.
Er wordt al gewerkt met campuscontracten. Uit het jaarverslag 2007
van Woonservice blijkt dat studentenhuisvesting geen probleem vormt.

PVDA 7 201 Blz. 21
BR

Wat is de wachttijd nu voor een WSW plek? Op dit moment is de wachttijd korter dan één jaar. Door de verruiming
van het aantal Wsw-plekken verwachten wij dat in 2008 vrijwel
iedereen die nu op de wachtlijst staat in dit jaar kan worden geplaatst.
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PVDA 7 202 Blz. 21
BR

De uitstroom uit de bijstand is belangrijk. De verwachting is
twijfelachtig; het ‘bestand’ is nog niet helemaal gescreend. Het is 
waarschijnlijk dat dit ‘bestand’ voor een groot deel uit moeilijk 
bemiddelbare cliënten zal bestaan. Hoe anticiperen we hierop om toch
aan de verwachting van de gewenste uitstroom te kunnen voldoen?

Door de voorspoedige daling van het klantenbestand en de inzet van
Work First, is de groep bijstandsgerechtigden die nu nog in het bestand
is, te kwalificeren als moeilijk bemiddelbaar. Wij anticiperen hierop
door in de bestaande trajecten meer beroepskwalificerende opleidingen
te voegen en te blijven investeren in de nieuwe instroom in de bijstand.
Daarnaast houden wij alle klanten met een ontheffing van
arbeidsverplichtingen opnieuw tegen het licht.

PVDA 7 203 Blz. 21
BR

Aan welke extra activiteiten moeten we denken? Wij willen het zelfstandig ondernemerschap stimuleren. Daarnaast
loopt er een subsidieaanvraag bij het Rijk in het kader van het
convenant Inburgering en Ondernemerschap. Tot slot starten wij met
een pilot-project samen met UWV waarin de verstrekking van
microkredieten als instrument wordt ingezet.

PVDA 7 204 Blz. 21
BR

Wachtlijst schuldhulpverlening
Hoe lang is de wachtlijst voor de schuldhulpverlening?

Op 1 april 2008 bedroeg de wachtlijst 180 personen. Door een
aanpassing van de intakeprocedure en het versneld uitnodigen van
personen, daalt de wachtlijst. Het wegwerken van de wachtlijst
resulteert wel in een grotere werkvoorraad voor zowel de
gemeentelijke afdeling Schuldhulpverlening als Kontext.

PVDA 8 205 Blz. 24
BR

Fietsgebruik
De Fietsersbond heeft in haar onderzoek aangegeven dat de
doelstellingen voor meer fietsgebruik op dit moment niet gerealiseerd
worden. Hebben de uitkomsten van dit onderzoek voor het college van
B&W nog eventuele positieve consequenties voor de uitbreiding van
het aantal fietspaden en het budget dat hiervoor beschikbaar wordt
gesteld?

De uitkomsten van het onderzoek van de Fietsersbond (Fietsbalans-2)
laten ook zien dat het fietsgebruik wel is toegenomen; dat betekent nog
niet dat daarmee de doelstellingen worden gehaald. De aanbevelingen
uit de Fietsbalans zullen binnenkort door ons College worden
besproken waarna wij deze aan de commissie Beheer willen
voorleggen. De planning zal zoveel mogelijk worden aangepast aan de
Provinciale plannen .
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PVDA 9 206 Blz. 8 BR Haarlemmers worden nog niet voldoende geïnformeerd. Hoe gaat u dit
verhogen? Wat is uw ambitie?

Er zijn standaards gemaakt en in de maak voor informatievoorziening.
Daarmee wordt bij werken en projecten aangegeven wanneer en met
welke middelen de informatievoorziening aan de belanghebbenden aan
de orde is.
De techniek achter de website is veranderd en voor de zomer kan de
nieuwe website de lucht in. Het biedt mogelijkheden voor een
verbetering van informatievoorziening en interactie.
Ten aanzien van de wegwerkzaamheden zijn in het digipanel
onderzoek vragen gesteld over de informatievoorziening. De
uitkomsten worden gebruikt bij het formuleren van een ambitie.
Inmiddels wordt al wel gekeken hoe de informatievoorziening over
wegwerkzaamheden via de website kan worden bekeken. Einde dit jaar
zullen deze inspanningen tot een tastbare resultaat hebben geleid.
Tevens wordt einde van dit jaar een voorstel gedaan voor de
informatievoorziening in de stadskrant. De samenhang tussen
schriftelijke en digitale informatievoorziening is daar onderdeel van.

PVDA 9 207 Blz.27
BR

Kapitaalslasten onderhoud
Het college stelt voor om de onderuitputting op kapitaallasten in 2008
omdat in 2007 te weinig achterstallig onderhoud is gerealiseerd, in te
zetten voor het realiseren van achterstallig onderhoud. Bedoelt het
college hiermee vanaf 2008/2009 extra bovenop de afgesproken
hoeveelheden achterstallig onderhoud uit te voeren?

Is de organisatie voldoende in staat deze extra inspanningen te leveren
of denkt het college aan andere oplossingen?

In 2007 zijn er minder investeringen uitgevoerd dan gepland Dit leidt
in 2008 tot lagere kapitaallasten dan begroot. Deze lagere
kapitaallasten worden éénmalig ingezet (zie het voorstel over het
realisatiepercentage) om extra inspanningen te kunnen leveren de
afgesproken hoeveelheden achterstallig onderhoud weg te kunnen
werken.
Het gaat erom werken in de jaren 2008-2013 uitgevoerd te kunnen
krijgen door het inzetten van extra mensen die betaald worden uit de
onderuitputting kapitaallasten 2008.
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SP 1 208 45 Berap De raad vraagt om meer aandacht en tijd voor optreden en
communicatie van bestuurders en ambtenaren

Het antwoord luidt: De website wordt vernieuwd en er komen
standaarden, en een checklist .

De SP benadrukt vooral aandacht voor de menselijke maat en meer
persoonlijk kontact ;we pleiten daarom werk bezoeken van het
college aan de vier stadsdelengoed voorbereid door
stadsdeelregisseurs met daarna een avond met een forum met de
bewoners. ( PE)

Menselijke maat door op de vraag afgepaste informatievoorziening.
Met de website-ontwikkeling wordt daarop aangesloten door in een
eerste stap de site gebruiksvriendelijk in te richten. De tweede stap is
de verbetering van de informatievoorziening.
De portefeuillehouders onderschrijven het belang van de persoonlijke
contacten in de wijk. In de afgelopen maanden zijn bezoeken gebracht
aan wijken en/of zijn wijkraadvergaderingen bijgewoond. De eerste
contacten met de nieuwe wijken Rozenprieel en Parkwijk zijn
eveneens gelegd. De vorm van werkbezoeken wordt reeds toegepast en
is zeer bruikbaar en plezierig gebleken.
Het college heeft daarnaast ook frequent contact met maatschappelijke
organisaties

SP 10 209 63
BERAP

Uitvoering regels kwijtschelding door Cocensus vormen in de praktijk
een onneembare barrière voor veel vragers van ontheffingen. Dat
wijzen ook de cijfers uit . vergeleken met vanaf 2005 Daardoor wordt
te weinig gebruik gemaakt van ontheffing .van mensen die op
bijstandsniveau zitten.

In veel gemeente is de regel dat mensen in de bijstand automatisch
worden geholpen om ontheffing te verkrijgen van gemeentelijke
heffingen en van de milieuheffing van de waterschappen. In veel
gemeenten bestaat bijvoorbeeld de praktijk dat als iemand drie jaar
lang op bijstandsnorm zit dat er dan er dan van uitgegaan wordt dat er
ontheffing nodig is.

Onvoldoende gebruik van kwijtschelding wijst ook op
ondoelmatigheid

In het kader van de bestrijding van armoede en het verminderen van
de noodzaak tot voedselbanken verzoekt de SP om een

evaluatie voor begroting van het gebruik van kwijtschelding in relatie
tot vergelijkbare gemeentes (PE).

Haarlem hanteert dezelfde norm als de andere gemeenten (120% van
het bijstandsniveau). Nagegaan zal worden in hoeverre regelgeving een
beroep op de kwijtschelding in de weg staat.
Overigens merken wij nog op dat het aantrekken van de economie en
de versnelde uitstroom uit de bijstand van invloed zijn op het aantal
mensen dat een beroep doet op kwijtschelding.
In overleg met Cocensus zal worden bezien in hoeverre eventuele
belemmeringen zoveel mogelijk weggenomen kunnen worden.
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SP 10 210 Berap Als de raad akkoord gaat met de voorgestelde verhoging van de
rioolheffing betekent dat een stijging van 117% in 5 jaar.. De
inkomsten in 2013 bedragen dan€ 17.248.000 terwijl in het 
investeringsplan slechts een bedrag van€9.466.00 is opgenomen. 
Dat is ruim€ 7.500.000 overschot.  De grote vervangingsoperatie 
verwacht het college over 15 /20 jaar. Als er in een eerder stadium
geen extreme investeringen worden verwacht bouwen we dus een
reserve op variërend van€99.688.810 in 2023 tot € 170.802.210 in 
2028. Kan het college uitleggen waarom een dergelijk grote reserve
nodig is ? (Jan van de manakker)

De tariefstijging is mede bedoeld om en gelijdelijke stijging te
bewerkstelligen van de investeringen die nodig zijn voor het
rioolstelsel.
Bij de toegezegde discussie over de rioolheffing zal ook aandacht
worden besteed aan de financieringssystematiek.

SP 3 211 49 Berap Oormerken WMO gelden. (PE)
Het gaat in de motie niet alleen om rijksmiddelen maar ook om de
gemeentelijke middelen vanaf 2007. Bovendien vraagt de raad
uitdrukkelijk om een meerjarennota te maken voorde komende vijf
jaar. PE
Besluitvan motie luidt:
1. De beschikbaar gestelde rijksmiddelen voor de WMO op meerjaren
niveau van 2007 tot en met 2010 te oormerken voor de WMO en
daaraan ook de bestaande gemeentelijke middelen toe te voegen;

Een meerjarenplan WMO te maken voor de jaren 2008-2010, om
mensen met een handicap in staat te stellen op een redelijke
aanvaardbare manier deel te kunnen nemen aan het sociale en
culturele leven rond huis en tuin maar ook in de stad

Ook de bestaande gemeentelijke middelen zijn toegevoegd. Het betreft
dan de middelen voor onder meer de uitvoering van de voormalige
WVG, subsidies en ambtelijke capaciteit.

SP 3 212 63 Berap Sociale uitgeven. De WMO uitgaven voor het brede WMO beleid (
o.a. mantelzorg liggen volgens vergelijkend onderzoek haarlem
beduidend lager dan vergelijkbare gemeente. Reden volgens de SP om
al voor dit aspect de motie uit te voeren dat tenminste een vergelijkbaar
niveau kan worden gehaald (. PE)

De uitspraak dat de uitgaven voor het brede Wmo-beleid in Haarlem
lager liggen dan bij vergelijkbare gemeenten zou nader onderzocht
moeten worden.
Het onderzoek waar in de vraag over wordt gesproken is ons niet
bekend.
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SP 3 213 13 Berap Blz 13 2.3.2
Kosten WMO
- Bij Sociale verzekeringsbank zie je een bedrag 71n en een eenmalige
bedrag van 15 n
* betekent dit dat ze alle AOW-ers op bijstandsniveau bereikt hebben,
bedrag voor volgende jaren is zelfde, gaan ze ervan uit dat er niet
meer bij zullen komen, hoe zit dit ? (Sibel))

De kosten Sociale Verzekeringsbank betreffen de kosten voor de
ondersteuning van de Haarlemse burgers die gekozen hebben voor een
persoonsgebonden budget (PGB) in het kader van hulp bij het
huishouden. Deze kosten hebben op geen enkele wijze een relatie met
AOW’ers op bijstandniveau.

PGB-houders kunnen vanuit het SVB rekenen op de volgende
ondersteuning:

- Kenniscentrum op arbeidsrechtelijk terrein
- Beschikbaarheid van actuele modelovereenkomsten
- Collectieve verzekeringen: Wettelijke Aansprakelijkheid en

Rechtsbijstand
- Vergoeding voor loondoorbetaling bij ziekte zorgverlener
- Inschakelen Arbo-dienst voor zieke zorgverlener

Uitbesteding van de salarisadministratie
SP 3 214 Berap

Motie
162

162 Motie instellen WMO Kamer bezwaar en beroep
B en W acht de bezwaar en beroep mogelijkheden nu voldoende,
betekent dit dat er weinig mensen bezwaar aantekenen ?(Sibel)

De structuur die reeds bestond onder het regime van de Wet
Voorzieningen Gehandicapten kan voorzien in de afhandeling van
bezwaar en beroep.
In 2007 zijn er 77 bezwaren afgehandeld. Het aantal bezwaarschriften
en klachten afgezet tegen het aantal verstrekte voorzieningen is laag
(1,1%).

SP 3 215 15 Berap blz 15
2.4.1. Beleidsvisie
2 b inburgeringtrajecten
- voorlichting en informatie via intake naar aanmelding bij
trajectbegeleider fungeert goed, toch zijn er weinig inburgeraars t.o.v
verwachting, ze gaan dit onderzoeken, wanneer kunnen ze dit weten en
hoe gaan ze dit oplossen want ook NOVA etc krijgt problemen en is de
gemeente hiervoor medeverantwoordelijk ? (Sibel)

Het onderzoek loopt. Bij het onderzoek wordt ook naar de landelijke
tendensen gekeken aangezien de problematiek niet lokaal maar
landelijk is. De uitkomsten worden in het 3e of 4e kwartaal 2008
verwacht.
De uitkomsten van dit onderzoek zullen uitwijzen welke oplossingen er
gezocht moeten worden. I.v.m. de landelijke problematiek zal ook
contact worden opgenomen met het Ministerie van VROM.
De gemeente Haarlem is niet medeverantwoordelijk voor eventuele
problemen van NOVA. Het betreft hier een ondernemingsrisico
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SP 3 216 47 Berap Terugdringen alcoholmisbruik bij jongeren.is doelstelling .

Wat zijn de cijfers over de toename van verontrustend alcoholgebruik
in Haarlem onder jongeren sinds 2005?Geven de cijfers reden tot
alarmering?

Overgewicht van jongeren is een ernstig probleem voor de
volksgezondheid. Het heeft na r onze mening te maken met
eetgewoontes thuis en gewoontevorming onder jongeren

Wat is het plan van aanpak naar de ouders van leerlingen van scholen
in basis en voortgezet onderwijs toe? Krijgen de ouders voorlichting
over gezonde voeding , gecombineerd met adviezen over beweging.?

Zijn er aanbevelingen en instructies voor de kantines van de scholen?
(PE)

De Brijder Stichting geeft in opdracht van de gemeente Haarlem
voorlichting over alcohol en drugs op scholen. Op lokaal niveau
beschikken wij niet over adequaat cijfermateriaal.

Op verzoek van de gemeente Haarlem geeft de GGD/VRK cursussen
‘gezond eten’ op scholen. In deze cursussen wordt aandacht gegeven 
aan gezond voedingen thuis en op school.

Dit heeft tot nu toe nog niet geleid tot aparte instructies van de scholen.

SP 6 217 54 Berap Nieuw monumentenbeleid en archeologisch beleid Monumenten
beleid staat in de steigers. Maar nieuw archeologisch beleid en
bescherming archeologisch erfgoed (in het kader van nieuwe
exploitatie wet )nog niet goed uitgewerkt.(PE)

Het college bereidt momenteel een beleidsnota archeologie voor. Deze
nota zal na het zomerreces aan de commissie worden voorgelegd. In
navolging op deze nota zal een facetbestemmingsplan Archeologie
worden opgesteld ter bescherming van het archeologisch erfgoed in de
stad. De grondexploitatiewet verplicht gemeenten om bepaalde kosten
te verhalen bij planontwikkeling. Hieronder vallen onder andere
onderzoekskosten voor archeologie.
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SP 7 218 57 Berap Plan van aanpak voor werkervaring en plaatsing van mensen in de
bijstand bij gemeentelijke instelling en sectoren en een plan van aanpak
voor te leggen .

Als antwoord wordt verwezen naar de bestaande ID banen. Maar

wij wijzen het college er nog maar eens op dat de raad hier niet spreekt
over de bestaande ID banen maar over nieuwe te creëren plaatsen .bij
gemeentelijke instellingen en gesubsidieerde instellingen en
gecontracteerde bedrijven .

Wij wachten dus nog steeds op de afgesproken actie voor uitvoering
van de motie.

Het idee is ook dat het hele gemeentelijke apparaat en ook de
gesubsidieerde instellingen en gecontracteerde bedrijven zich
committeren aan het aan de slag helpen van mensen in de bijstand te
betalen uit het Werk deel .Met toepassing van een bonus systeem, te
financieren uit het vrijvallende Inkomensdeel deel . (PE)

De gemeentelijke afdeling Hrm maakt voor 1 juli 2008 een plan van
aanpak voor de realisatie van stage- en leerwerkplekken binnen de
gemeente.

De op te stellen verordening gesubsidieerde arbeid was gekoppeld aan
de besluitvorming rondom de ID-banen. De voorstellen van ons college
ten aanzien van de ID-banen kregen onvoldoende steun in de raad. Wij
zullen nu een aparte verordening aan de raad aanbieden waarmee een
juridische basis ontstaat omde leerwerkplekken te realiseren.

SP 7 219 57 Berap Verboden om bijzondere bijstand aan te wenden voor vergoeding
eigen bijdrage voormensen met een minimum?(PE). Dat is toch eigen
gemeentelijk beleid.

Hoewel de raad de omvang van het budget bijzondere bijstand
vaststelt, is het verstrekken van bijzondere bijstand onderdeel van de
Wet werk en bijstand. Dat staat vergoeding van eigen bijdragen in de
weg. Anders gezegd: het compenseren van eigen bijdragen kan niet
onder de titel bijzondere bijstand.

SP 7 220 22 Berap - SWZ
Daling van bijstandsgerechtigden loopt minder snel dan 2007, tekenen
van economische achteruitgang terwijl de afstand naar arbeidsmarkt
groter is.
Verder lees ik eerder dat 50 % van bestand al gescreend is en aan een
traject zit en de overige bestand gescreend gaat worden, moeilijke klus
en aandachtspunt, ik zou willen weten hoe ze dit gaan halen, maak me
wel zorgen.( Sibel_

De klantmanagers van de afdeling SoZaWe werken planmatig aan het
motiveren en begeleiden van hun klanten die nog niet zijn geplaatst op
een traject. Naar verwachting is dit project half 2009 afgerond.
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SP 7 221 21 Berap 2 c Preventie van problematische schulden en effectieve
schuldhulpverlening.
- Voorkomen wachtlijst/intake procedure is gewijzigd, er moeten
alleen wachtlijsten uit verleden weggewerkt worden, binnen welk
termijn denken ze dit te kunnen wegwerken, verder lees je namelijk dat
ze geld (van Paswerk) 450.000 willen inzetten.

Door het college hebben wij inmiddels besloten extra capaciteit voor
schuldhulpverlening in te zetten. Deze wordt aan de raad aangeboden.
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SP 8 222 14 verplaatsing busbaan genoemd.
Is het geen geldverspilling om het geluidsarme asfalt aan te brengen
om de nieuwbouw

mogelijk te maken en dan na de bouw weer te slopen voor het
verleggen van de busbaan?( F.de L)

Op 7 mei 2007 heeft het ministerie van Verkeer en Waterstaat aan de
gemeente Haarlem een subsidie toegekend van maximaal€ 1.100.000,-
voor het overlagen van de Schipholweg in Haarlem met een
geluidreducerende deklaag (DGP/BV/U.07.00048). Op 29 maart 2007
heeft de gemeenteraad
hiervoor een voorbereidingskrediet (RB 49/2007) en op 6 maart 2008
een uitvoeringskrediet beschikbaar gesteld (Rb 33/2008).

Het aanbrengen van een geluidsreducerend asfaltlaag is een
onderhoudsmaatregel. Deze maatregel staat toekomstige
ontwikkelingen van de Schipholweg in relatie tot de Zuidstrook
Slachthuisbuurt en 023 niet in de weg. Daarnaast zijn in het ontwerp
een aantal oplossingen opgenomen die de bruikbaarheid en
functionaliteit de Schipholweg verhogen, waaronder:

Ontwerp
In het (verkeerstechnisch) ontwerp is rekening gehouden met de
invoering van een maximum snelheid van 50 km/u op de Schipholweg.
Daarnaast zijn er nog enkele andere wijzigingen, namelijk:

Verplaatsen bushalte noordzijde bij Europalaan
Deze halte is een kleine 100 m opgeschoven in de richting van de
kruising met de Europaweg. Door deze verplaatsing komt de halte
tegenover de zuidelijke halte van de Schipholweg te liggen. Bovendien
komt hij dichterbij de andere haltes (aan de Europaweg) te liggen en
wordt de loopafstand voor de overstappers daarmee korter.

Verbeteren doorstroming op kruising Schipholweg/Amerikaweg
De kruising is zeer zwaar belast. Wanneer bussen passeren moet al het
andere verkeer wachten. Door de bussen een eigen baan te geven kan
een buspassage in de meeste gevallen worden afgewikkeld in
combinatie met het andere verkeer, zodat de capaciteit van de kruising
als geheel vergroot wordt.
Daarnaast is deze maatregel noodzakelijk voor de eventuele invoering
van een groene golf op de Schipholweg.

Fietsoversteek
Ten behoeve van de komst van de VMBO school op het terrein 023
wordt een fietsoversteek op de Schipholweg voorbereid. De oversteek
is nu ontworpen op een locatie in het verlengde van de Pladellastraat.
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SP 8 223 57Berap Transferium Spaarnwoude,

Antwoord rijkelijk vaag en een ode aan de Heilige Sint Juttemis. Door
SP voorgesteld transferium heeft natuurlijk direct te maken met de
directe nabijheid van het station Spaarnwoude,

en het ontlasten van zoekverkeer in stad en verkeer richting Zandvoort
(PE)

In het kader van de ketenmobiliteit van de Noordvleugel Randstad
(Metropoolregio Amsterdam) is de mogelijkheid geïntroduceerd voor
uitbreiding van de bestaande P&R-faciliteiten bij station Spaarnwoude.
Momenteel zijn ambtelijke gesprekken intensief gaande om te zoeken
naar gezamenlijke mogelijkheden (wellicht ook met direct omliggende
bedrijven) tot realisatie daarvan in uiterlijk 2010.

SP 9 224 608

licht op
rood
i.p.v.
groen

Afgesproken is proef voor een euro heen en terug op minimaal
koopavonden zaterdag en koopzondagen . Naar verwachting zal na een
gewenningsperiode door meer passagiers inkomsten opleveren .
Daarnaast is het natuurlijk een economisch voordeel dat meerdere
winkelcentra plekken in de stad dan makkelijker en goedkoper te
bereiken zijn.( Het project wat hier wordt voorgesteld is een totaal
ander project dan wat afgesproken is. SP vindt dit raar verneukeratief.
SP houdt vast aan de afspraken in het coalitieakkoord, die zijn niet
voor niets gemaakt.Een man een man , een woord een woord. Hier pas
een geel licht zo niet een rood licht. PE

De provincie is opdrachtgever openbaar vervoer. Plannen die de
gemeente heeft voor lagere tarieven in het openbaar vervoer zijn
afhankelijk van de instemming en de berekeningen van de provincie. In
dit geval onthoudt de provincie haar medewerking omdat er een
koppeling wordt gelegd met de omleidingskosten GOG. Er moet dus
eerst een oplossing daarvoor komen voordat iets gezegd kan worden
over de voortgang van het 1-Eurotarief.
Daarnaast wil de provincie ook inhoudelijk meedenken over het type
proef. De proef wordt daardoor waarschijnlijk wat anders als
oorspronkelijk plan. De kans dat door een goedkoper tarief meer
inkomsten worden gegenereerd lijkt overigens niet groot.

SP 9 225 12 2 illegale woonwagens op de van der Aartweg worden gelegaliseerd op
naastgelegen kampje.
Wordt hier burgerlijke ongehoorzaamheid beloont?

Ook woonwagenstandplaatsen dienen via de woonkrant te gaan.
(Femke)

Het gaat om 2 tot op heden gedoogde standplaatsen. Getracht wordt om
deze uitbreiding van het bestaande kampje i.o.m. de corporaties en met
gesloten beurs uit te voeren. Mogelijk gaat dit gemoeid met enkele
aanpassingen van de standplaatsen c.q. de ontsluiting van het terrein.
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PVDA 226 Regie Woningbouw Groen Hoe verhoudt zich het groene bolletje tot de rode
bolletjes bij de voortgang woningbouw in de
Kadernota?

Puur op basis van productiecijfers van opgeleverde woningen voor
1januari 2010, haalt de gemeente niet het met het Rijk afgesproken
aantal van 5.000 woningen. (rood). De optimistische tekst van de
BERAP (groen) heeft te maken met de kanttekening bij Midterm
Review dat het Rijk (in principe) de in aanbouw zijnde woningen bij de
eindaf-rekening wil betrekken Op basis van de huidige inzichten wordt
in die zin het aantal van 5.000 woningen wel gehaald.
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CDA 1 1 Blz. 15 De groei van het aantal bedrijven in de zakelijke dienstverlening (12%)
en van het aantal banen (24%) is o.a. de oorzaak van een stijging van
het totaal aantal bedrijven en banen in Haarlem met resp. 2% en 1%.
Houdt dit verschil in dat in andere bedrijfstakken de werkgelegenheid
terugliep en zo ja in welke bedrijfstakken en (bij benadering) hoeveel
bedrijven/ banen?

Binnen de kantorenmarkt heeft de zakelijke dienstverlening in
Haarlem van 2000 tot 2006 inderdaad een opvallende groei
doorgemaakt. Het aantal banen is hier ten opzichte van het aantal
bedrijven gestegen en sluit daarmee aan op de landelijke
schaalvergroting in deze sector. De kantorenmarkt behelst echter meer
sectoren, waar afname het geval was zoals overheid en financiële
instellingen zowel in bedrijven als in banen. Voor de overige
bedrijfstakken heeft in de jaren 2000-2006 vooral een afname
plaatsgevonden bij de industrie, transport- en opslagbedrijven, wanneer
het gaat om arbeidsplaatsen. Recente cijfers wijzen echter weer op een
economische groei van deze sectoren binnen Zuid-Kennemerland.

CDA 1 2 Blz. 48 Dienstverlening/ consumentencontacten (ook blz. 182): komt er nog
een Haarlems vervolg op de conferentie over (pre)mediation?

De conferentie pre-mediation was op 4 april 2008.

De bijeenkomst was voor ambtenaren, bestuurders en raadsleden van
gemeente Haarlem om kennis te maken met het onderwerp. Vanuit de
raad waren onder andere Pea Bosma en Pieter Elbers aanwezig.

Het vervolg bestaat uit het maken van een plan van aanpak over hoe
we met pre-mediation in Haarlem gaan inzetten als een instrument om
geschillen van de burgers met de gemeente beter te kunnen oplossen.

CDA 1 3 Blz. 44 Mondiaal beleid. Ware het niet beter de potjes uit de diverse domeinen
te combineren?

Vanaf 1 januari 2008 is de begroting gewijzigd en zal dit domein
(weer) specifiek worden verantwoord.

CDA 2 4 Blz. 17 Valt bij benadering aan te geven welk aandeel in de huidige
besparingen de bezuinigingen hebben die zijn ingezet in de vorige
raadsperiode?

Het betreft de bezuinigingen taken en doelmatigheidsdiscussie en gaat
bij benadering om ongeveer 20%.

CDA 2 5 Blz. 58 Wanneer ontvangt de raad een voorstel m.b.t. de afstand scholen/
coffeeshops?

Na evaluatie in 2006, is in juni 2007 n.a.v. een motie door de Raad
besloten geen actief reallocatiebeleid te voeren.

CDA 3 6 Blz. 21 ‘zorg en dienstverlening’ eerste alinea, laatste zin: Op weke termijn 
kan de raad voorstellen verwachten?

In het kader van de nieuwe aanbesteding huishoudelijke hulp wordt
getracht de nadelige gevolgen te beperken dan wel terug te dringen.

CDA 3 7 Blz. 67 Welke pogingen worden ondernomen tot het vinden van een locatie
voor een heroïnebehandeleenheid?

Op ambtelijk niveau wordt met de meest betrokken instellingen
gesproken over de mogelijkheden. Een nader uitgewerkte nota volgt na
het zomerreces
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CDA 4 8 Blz. 77 Wanneer kan een verslag worden verwacht van de werkgroep ‘komen 
en gaan= toelatingsbeleid V.O.

Een evaluatie is gaande. Het verslag is op korte termijn gereed, zodat
in de zomervakantie in het brugboek de regeling voor aanstaand
schooljaar bekend gemaakt kan worden.

CDA 4 9 Blz. 90 Wat heeft het college inmiddels gedaan met de motie ‘Rode contour’? De Rode Contour wordt als uitgangspunt (provinciaal beleidskader)
gebruikt bij het opstellen van de nieuwe bestemmingsplannen. Dat is
het geval bij de volgende bestemmingsplannen die nu worden
voorbereid: Liewegje, Heksloot/Spaarndam, Waarderpolder,
Jachthaven Schoteroog.

CDA 5 10 Blz.
95/96/97

Domein Woningmarkt; het onderdeel ‘Wat is niet bereikt’ ontbreekt. Uit dit domein zijn voor 2007 geen zaken te noemen die niet bereikt
zijn. Voor domein 5.2 Woonkwaliteit is dit wel het geval
(woningverbetering) en dit is ook in het verslag opgenomen.

CDA 6 11 Blz. 105 Hoe ver is het college gevorderd met de plannen m.b.t. de woonwagens
Waarderveld?

In juni wordt overlegd met de raad over de alternatieve locaties voor
het Waarderveld. Op basis van de locatiekeuze(s) wordt de verdere
planvorming en het overleg met de bewoners ter hand genomen.

CDA 7 12 Blz. 126 Werkdeel WWB geheel benut: complimenten! Dank voor het compliment.

CDA 7 13 Blz. 29 WWB: Meer inzet op invordering vaan debiteuren: ruim een miljoen;
complimenten!

Dank voor het compliment.

CDA 10 14 - Wanneer ontvangt de raad een voorstel ligplaatsen historische
schepen?

Dit voorstel hangt mede samen met het aanpassen van de
woonschepenverordening (historische woonschepen) en het aanpassen
van de Nota aanwijzing oevers (overige historische schepen) nav de
Nota Kansenkaart Watertoerisme. Naar verwachting ontvangt de raad
eind 2008, begin 2009 een voorstel voor ligplaatsen voor historische
schepen.
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CDA 10 15 Blz. 22 Klopt de conclusie dat voor wijkgericht werken in 2007 uitsluitend
ambtelijke kosten zijn uitgegeven?

In 2007 is het grootste deel van het budget besteed aan
organisatiekosten (enquête, huur gebouwen voor vergaderingen of
bewonersavonden, communicatie en bijbehorende drukwerk) en kosten
inhuur en ondersteuning omdat in het ambtelijk apparaat nog niet
toegerust was op de organisatie van de wijkcontracten. Ook heeft de
opzet en uitvoering van projecten binnen de wijkcontracten een veel
grotere impact op de organisatie dan aanvankelijk was ingeschat. De
wijkcontracten zijn in oktober 2007 ondertekend, de uitvoeringskosten
schuiven voor het grootste deel door naar 2008. Een deel van het
budget is gereserveerd voor het uitbrengen van de STUPS, de
stadsdeeluitvoeringsprogramma.
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D66 10 16 238 “...Balans...”

De jaarlijks terugkerende D66 vraag die vreemd genoeg niet
beantwoord kan worden: het verschil in balanswaarde ultimo 2006
respectievelijk 2007 bedraagt ca 32 miljoen euro. Het resultaat
bedraagt ca één tiende daarvan. a) Hoe verklaart het college het
verschil? b) Is het ook in het bedrijfsleven toegestaan dat het resultaat
in geen enkele relatie staat tot de mutatie balanswaarde? c) Kan het
college een korte verklaring geven van dit jaarlijks terugkerend
fenomeen?

"De balanswaarde is toegenomen van 565 mln naar 597 mln. Deze
toename heeft diverse oorzaken. Het resultaat van 3 mln voordelig is er
slechts een van.

In hoofdzaak kunnen twee soorten balansmutaties worden
onderscheiden:

- mutaties die hun oorsprong vinden in de begroting (exploitatie). Zie
hiervoor de samenvatting op 35. Daaruit blijkt dat er ook voor
bestemming van het rekeningsresultaat mutaties zijn met reserves en
voorzieningen.

- mutaties die direct op de balans zelf plaatsvinden zoals de
investeringen in materiële vaste activa en/of mutaties in andere
balansposten (aantrekken van geldlening of mutatis in ons banksaldo)
De vaste activa is bijvoorbeeld in 2007 door investeringen toegenomen
van 449 mln naar 482 mln. Hiermee is de belangrijkste toename
verklaart.

Alle balansmutaties worden toegelicht vanaf pagina 243 van de
jaarrekening.

Doordat mutaties in balansposten (activa etc) is er in principe geen
causaal verband tussen het jaarresultaat en de toename van het
balanstotaal. De mutatie in het eigen vermogen daarentegen zou
normaliter wel overeen kunnen komen met het jaarresultaat, ware het
niet dat reeds tussentijds toevoegingen en onttrekkingen aan reserves
worden verantwoord, waartoe door de raad reeds is besloten. Deze
toevoegingen en onttrekkingen zijn in de programmaverantwoording
(pagina 31 t/m 194) per domein weergegeven. Al deze reeds
verantwoorde toevoegingen en onttrekkingen zorgen gezamenlijk voor
de toename van het eigen vermogen (algemene en
bestemmingsreserves)."
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PVDA 1 17 Blz. 42
JV

Communicatie en participatie Burgers
U bent hard aan de slag met het stimuleren van communicatie en
participatie van burgers. Wat doet u naast de wijkcontracten aan het
betrekken van burgers in de stad?

In 2007 is een begin gemaakt met een leidraad voor
informatievoorziening voor werken en projecten. Deze zijn mede in het
kader van motie 73 in 2008 verder uitgewerkt en zullen na de zomer
worden geïmplementeerd.
De website die in 2008 operationeel wordt biedt mogelijkheden voor
verbetering, informatievoorziening en interactie.

PVDA 1 18 Blz. 43
JV

Communicatie
Bij de Kadernota 2007 is door de raad uitgebreid stilgestaan bij de nog
onvoldoende en niet pro actieve communicatie van de gemeente
richting burgers, verwoord in motie 73, waarvan de uitwerking in
oktober motie 73 is besproken. Waarom vinden we niets terug hierover
bij Domein 1.3 communicatie, participatie en inspraak?

Mede in het kader van Motie 73 zal binnenkort een
bereikbaarheidskaart op de vernieuwde site beschikbaar zijn. Volgens
planning kunnen eind van dit jaar ook de projecten uit de
stadsdeeluitvoeringsprogramma’s digitaal worden geraadpleegd. Ook
de informatie over de stand van zaken van de voorbereiding van de
projecten wordt daarin weergegeven.

PVDA 1 19 Blz. 47
JV

Hoe komt het dat de training van het personeel t.b.v. dienstverlening
slechts gedeeltelijk heeft plaatsgevonden?

In afwachting van de afronding van de gemeentelijke reorganisatie en
het pas overkomen van het centrale gemeentelijke 3000
telefoonnummer naar Dienstverlening per 1 januari 2008, heeft de
training /coaching van medewerkers in 2007 slechts gedeeltelijk
plaatsgevonden.

PVDA 1 20 Blz. 23
JV

Wijkgericht werken
De uitgaven van het wijkgericht werken hebben vooral betrekking op
proces- en communicatiekosten. Juist daar lijkt het wijkgericht werken
nog wat verbeterslagen te moeten maken. Op welke wijze wil het
college dit concreet en meetbaar gaan invullen, vooral nu binnenkort
de tweede tranche van start gaat?

Met de 1e ronde wijkcontracten moest worden ingebroken in bestaande
werkplannen en–processen. Na de reorganisatie is de organisatie meer
ingericht op wijkgericht werken. Als resultaat van de evaluatie 1e ronde
wijkcontracten, wordt de opstart van een wijkcontract gefaseerd, de
uitvoering van het wijkcontract gefaseerd en wordt een helder
onderscheid gemaakt tussen projecten met snelle resultaten en
projecten waar meer tijd voor nodig is.

Er is inmiddels een extern communicatieplan opgesteld in overleg met
onze partners van de wijkcontracten.

Onderdeel van het communicatieplan is een communicatiekalender met
uitvoeringsacties uit de diverse projecten van het wijkcontract. Bij de
2e ronde wijkcontacten worden de bewoners eerder geïnformeerd over
het hele traject en over de rol van de bewoners bij het wijkcontract.
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PVDA 2 21 Blz. 52
JV

(+KN
p57/505)

Drugs
Onderzoek naar regulering teelt en aanvoer softdrugs. Welke
wijzigingen hebben zich voorgedaan in het landelijke beleid t.o.v. het
moment waarop het coalitieakkoord werd vastgesteld? In de vorige
periode is er een motie ‘open de achterdeur’ aangenomen in 
verschillende steden in Nederland waar onder in Haarlem om aan te
dringen op regulering van de achterdeur; wat weerhoudt het college om
onderzoek te doen naar mogelijkheden en landelijk aan te dringen op
verruiming van de mogelijkheden?

Er hebben zich geen wijzigingen voorgedaan in het landelijke beleid
ten aanzien van de regulering van teelt en aanvoer van softdrugs.
Beleid en wetgeving ten aanzien van de regulering van de achterdeur is
voorbehouden aan de landelijke overheid. Overigens vragen gemeenten
regelmatig aandacht van de centrale overheid voor deze problematiek.

PVDA 3 22 Blz. 85
JV

Diversiteit
Wat heeft de gemeente gedaan op het terrein van seksuele diversiteit in
domein 4.5?

Ook hier geldt dat er de afgelopen jaren geen of nauwelijks externe
werving heeft plaatsgevonden. Het personeelsbestand is evenwichtig
samengesteld uit 647 mannen en 630 vrouwen. Bij het plaatsingsproces
van de leidinggevende functies is specifiek aandacht besteed aan de
verdeling man/vrouw. Dit heeft geleid tot een toename van het aantal
vrouwen op (hogere) leidinggevende functies.

PVDA 3 23 Blz. 66
JV

Huiselijk Geweld
Volgens de beleidsbrief van staatssecretaris Bussemaker (december
2007) moeten de Advies en Steunpunten Huiselijk Geweld worden
versterkt en geprofessionaliseerd . In zowel jaarverslag, 1e

bestuursrapportage of kadernota vinden wij niets terug of het ASHG
Kennemerland hierop voldoende is voorbereid en of er voldoende
middelen beschikbaar zijn. Kunt u dit uitleggen?

Informatie en beschikbaarheid rondom deze middelen is pas eind maart
2008 vrijgekomen. Deze middelen en voorts provinciale middelen die
wij aangevraagd hebben, worden ingezet ter versterking c.q.
uitbreiding van het ASHG Kennemerland

PVDA 4 24 Blz. 27
JV

Zwembaden
Voor het zoveelste jaar wordt een overschrijding bij de zwembaden
geconstateerd. Is het beheer niet op orde, of is het budget structureel te
laag?

Het betreft hier een zo goed als structurele lastenpost voor energie.
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PVDA 5 25 Blz. 95
JV

Woningbouwproductie
U stelt dat het aantal van 5000 gerealiseerde woningen eind 2009 niet
zal worden gehaald, maar dat bij de eindafrekening met VROM ook de
onherroepelijk in voorbereiding / aanbouw zijnde woningen mogen
worden meegeteld. Verwacht uw College met meetellen van deze nog
niet gerealiseerde woningen het door VROM geëiste aantal van 5000
wel te halen? Hoeveel woningen verwacht het College eind 2009 te
hebben opgeleverd en hoeveel in voorbereiding / aanbouw te hebben?

Verwacht wordt dat de woningbouwproductie 2005–2009 uitkomt op
ca. 4.600 woningen en dat er eind 2009 ca. 1.900 woningen in
aanbouw zijn. Met het meetellen van deze nog niet gerealiseerde
woningen wordt de doelstelling ruimschoots gehaald.

PVDA 5 26 Blz. 95
JV

Woningbouwproductie
Wat zijn de belangrijkste redenen dat de door de gemeenteraad
(Coalitieakkoord) gewenste aantallen voor de woningbouwproductie
(5000 in 2009) niet zullen worden gehaald? Welke maatregelen neemt
het College om de woningbouwproductie in de toekomst te versnellen?

De woningproductie is over het algemeen in Haarlem moeilijk te
realiseren vanwege het ontbreken van uitbreidingslocaties in Haarlem.
Alles dient in bestaand stedelijk gebied plaats te vinden. Verder spelen
de complexiteit van de gebiedsgewijze herstructureringsprojecten
alsook het huidige ongunstig aanbestedingsklimaat mee, waardoor het
bouwtempo lager uitvalt dan aanvankelijk ingeschat is.

PVDA 5 27 Blz. 95
JV

Volledig toegankelijke woningen
In het jaarverslag schrijft u dat het gewenste aantal van 2571
aangepaste woningen over de gehele periode gehaald wordt. In de
Kadernota (p. 60 en p. 73) bent u echter veel voorzichtiger, en schrijft
u over “een mogelijkheid dat deze prestatie toch gehaald wordt”. Wat 
doet uw College om ervoor te zorgen dat het gewenste aantal volledig
toegankelijke woningen gehaald wordt?

Het behalen van het gewenste aantal volledig toegankelijke woningen
hangt samen met de verwachte omvang van de woningproductie.
Mogelijk dat desondanks de doelstelling gehaald wordt, omdat bij de
huidige woningbouwplannen een groot deel in de appartementensfeer
en dus volledig toegankelijk gebouwd wordt.

PVDA 5 28 Blz. 95
JV

Maatschappelijk gebonden eigendom
U schrijft dat de corporaties positief hebben gereageerd op het gebruik
van maatschappelijk gebonden eigendom voor starters. Wanneer kan
de Raad hiervoor een voorstel tegemoet zien?

Maatschappelijk gebonden eigendom is niet één specifieke constructie.
Er zijn diverse vormen van maatschappelijk gebonden eigendom, die
per project kunnen worden ontwikkeld al naar gelang de aard en
doelstelling ervan.
Ymere is momenteel bezig met een aantal experimenten op dit gebied.
De Haarlemse corporaties zullen daarnaast samen met de gemeente
alternatieven onderzoeken om mensen met een laag inkomen,
waaronder starters op de woningenmarkt, te helpen.

PVDA 6 29 Blz. 20
JV

Economie
Hoe verhoudt de opmerking op pagina 20 over de toename van het
aantal arbeidsplaatsen zich met de opmerking op pagina 15 dat per
saldo het aantal banen per bedrijf met 1% gedaald is?

Er is in Haarlem een relatief grote toename van het aantal mkb
bedrijven. Het aantal arbeidsplaatsen groeit derhalve, terwijl het
gemiddeld aantal arbeidsplaatsen per bedrijf juist iets afneemt
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PVDA 10 30 Blz. 30
JV

Bestemming resultaat
Waarom kiest het College voor de bestemming resultaat achterstallig
onderhoud voor het niet-in-het-coalitieakkoord-opgenomen onderhoud
van gemeentelijk bezit, en niet bijvoorbeeld voor het wel-in-het-
Coalitieakkoord opgenomen onderhoud fietspaden of groen
(Reinaldapark). Is voor beide laatste onderwerpen nu het budget ineens
wel afdoende geworden?

De keuze om het resultaat te bestemmen voor achterstallig onderhoud
gemeentelijk bezit is door ons nog niet gemaakt en ligt nu aan de
gemeenteraad voor. Wij geven u dit echter wel in overweging op grond
van de volgende argumentatie:
- Met het geld uit het Coalitieakkoord, het investeringsplan en de 1e

bestuursrapportage 2008 lijkt de raming voor het onderhoud
fysieke infrastructuur voldoende.

- Op dit moment wordt de onderhoudssituatie van al het
gemeentelijk bezit in kaart gebracht. Zodra de onderhoudssituatie
bekend is worden nadere voorstellen gedaan.

PVDA 10 31 Blz. 176
JV

Huisvuil
Op blz. 176 geeft u aan dat er groter aanbod van huisvuil is
gerealiseerd. Echter in de tabel op blz. 175 geeft u aan dat er een
verlaging van de tonnage is gerealiseerd. Welke gegevens zijn juist?

In 2007 is er volgens de eindafrekening van Spaarnelanden 2200 ton
meer huishoudelijk afval opgehaald dan begroot.
De in de tabel aangegeven hoeveelheid begroting 2007 (50.000 ton) is
onjuist. In overleg met Spaarnelanden zullen in de toekomst beide
gegevens beter op elkaar worden afgestemd.

PVDA 10 32 JV Kapvergunningen
Er zijn 280 kapvergunningen in 2006 geweigerd en in 2007 waren dit
er 12, waar komt dit grote verschil vandaan?

In 2006 was het aantal vermoedelijk inclusief de gemeentelijke
geweigerde kapvergunningen. Anders kunnen wij het verschil niet
verklaren.

PVDA 10 33 JV Rolemmers
Het aantal uitgezette rolemmers was op 24.000 begroot. De helft
hiervan is daadwerkelijk uitgezet. Hoe komt dit?

In Haarlem zijn 24000 rolemmers voor restafval uitgezet. Het
uitvoeringsprogramma Haarlem 50% ondergronds realiseert een
ondergronds inzamelsysteem voor 50% van de huisaansluitingen in
Haarlem. Zodra bewoners worden aangesloten op het ondergronds
inzamelsysteem worden de rolemmers ingenomen. Hetgeen een
vermindering van 50% (12000) van het uitgezette aantal rolemmers
betekent .

PVDA 11 34 Blz. 220
JV

Verbonden partijen
Naar aanleiding van een Rekenkamerrapport is er uitgebreid gesproken
over Gemeenschappelijke Regelingen. Waarom wordt er in het
jaarverslag niet gesproken over de inzet van de Raad om bestaande
gemeenschappelijke regelingen opnieuw te bekijken evenals andere
vormen van verbonden partijen?

Krachtens de verordening ex artikel 213 a voeren wij jaarlijks twee
onderzoeken uit naar de doelmatigheid en doeltreffendheid van het
gevoerde bestuur. Het gaat hierbij om zelfonderzoek. In dat kader is bij
de programmabegroting 2008-2012 besloten dat het college in 2008
onderzoek doet naar de control (sturing en beheersing) van
deelnemingen (verbonden partijen) en (grote) gesubsidieerde
organisaties. In dat kader wordt ook aandacht geschonken aan uw
vraag.
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PVDA 11 35 Blz. 182
JV

Juridische kwaliteitszorg
Bij een recente informatiemarkt van de commissie bestuur is gebleken
dat de juridische afdeling nog verder vorm gegeven moet worden.
Waarom is dit niet als aandachtspunt terug te vinden?

Dit is geen specifiek aandachtspunt omdat de verdere vormgeving van
de juridische afdeling moet worden beschouwd als een doorlopende
kwestie. Met de reorganisatie heeft dit onderwerp extra aandacht. De
situatie van juridische zaken verschilt hierin niets van andere
afdelingen.

PVDA 11 36 Blz. 180
JV
(+KN
p68/1305

Stageplaatsen
Deze collegeperiode is ruim over de helft. Waarom is dit niet
meegenomen in de reorganisatie(plannen)? Bij het maken van de
afdelingsplannen had dit toch een onderdeel kunnen zijn? Bij de
kadernota 2007 is een motie aangenomen (2007-k6/24) voor
stageplaatsen bij de gemeente voor VMBO/MBO/HBO studenten,
wordt deze motie ook in de voorgestelde planvorming meegenomen?

Bij de start van de nieuwe organisatie is arbeidsmarktbeleid en
specifiek het stagebeleid hoog op de agenda gekomen. Op dit moment
ligt er een beleidsplan stageplaatsen bij de gemeente dat gaat worden
uitgevoerd. Dit betreft de VMBO/MBO/HBO-plaatsen. Voor wat
betreft de 100 stageplaatsen uitkeringsgerechtigden wordt hier
aansluiting bij gezocht. , door het aanbieden van
werkervaringsplaatsen. Overigens vinden plaatsingen al wel plaats,
maar niet binnen een specifiek project. Met het specificeren kunnen we
ook zichtbaar maken hoe de realisatie zich verhoudt tot de doelstelling


